
Ptuj, torek, 
26. avgusta 2014
letnik LXVII � št. 66
Odgovorna urednica: 
Simona Meznarič
ISSN 1581-6257
Cena: 1,10 EUR

Aktualno
Ormož � Denarja 
za saniranje 
poškodb ni

� Stran 3� 


NAROČITE ŠTAJERSKI TEDNIK 
IN SI IZBERITE NAGRADO 

Več v notranjosti časopisa.

NAROČITE ŠTAJERSKI TEDNIK 
IN SI IZBERITE NAGRADO 

Črna kronika
Juršinci � Zakaj je 
ponovno poplavljala 
Krka

� Stran 24

Kmetijstvo
Podravje � Leto 
2014 je leto bolezni 
v vinogradih

� Stran 9 

Neuresničena zgodba glasbenega 
paviljona v Ljudskem vrtu

� Stran 3

Gospodarstvo vpliva 
ruskega embarga
(še) ne čuti

� Stran 2

to
rk

o
va

iz
d

a
ja

Foto: Črtomir Goznik

Ptuj � 45. Festival narodno-zabavne glasbe Ptuj 2014

Festival, ki se bo zapisal v zgodovino
Številni obiskovalci letošnjega že 45. Festivala NZG so uživali in bučno pozdravili nastopajoče ansamble. Devet ansam-
blov se je z novimi 18 festivalskimi melodijami potegovalo za letošnje festivalske nagrade. Izbrati najboljše je bila letos 
še veliko težja naloga kot lani. Izbrani ansambli, ki so se prebili skozi sito avdicije, so se za festivalski nastop izjemno 
dobro pripravili. Pri izbiri najboljše melodije 45. Festivala narodno-zabavne glasbe pa so svoje glasovalne moči združili 
tako gledalci v dvorani, kot TV-gledalci in radijski poslušalci.
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»Čeprav je sejem za mnoge 

praznik, je za razstavljavce 

in stroko zelo pomemben 

poslovni dogodek, od kate-

rega bo odvisno marsikatero 

delovno mesto. Prav zato vsi 

skupaj od največjega tovr-

stnega sejma v Sloveniji veliko 

pričakujemo,« je na otvoritve-

ni slovesnosti med drugim 

dejal predsednik uprave Po-

murskega sejma Janez Erja-

vec. Predsednik države Borut 

Pahor pa je poudaril, da smo 

Slovenci ob ustanovitvi lastne 

države dostikrat neupravi-

čeno zviška gledali na druge 

primerljive države v tranzi-

ciji, zlasti glede naše splošne 

razvitosti. »Čas je pokazal, 

da so nas ti narodi večinoma 

skoraj na vseh področjih dohi-

teli in na nekaterih področjih 

celo prehiteli. Toda, še danes 

so velike razlike v razvitosti 

med slovenskim podeželjem 

in podeželjem v primerljivih 

državah v tranziciji, kar pa ni 

razlog, da bi zviška in samoza-

dostno gledali na položaj po-

deželja pri nas in pri drugih 

narodih. Pač pa, da bi morda 

iz izkušenj, ki jih imamo, čr-

pali prepotrebno samozavest, 

da ta trend ohranimo in damo 

razvoju slovenskega podeželja 

tisti prepotreben zagon, ki si 

ga zasluži.« Predsednik je še 

dejal, da na našem podeželju 

živi polovica slovenskega pre-

bivalstva in da je dejansko ka-

kovost življenja na podeželju v 

primerjavi z urbanimi naselji 

le ponekod slabša, kot je to še 

zmeraj v mnogih primerljivih 

državah. »Moramo si prizade-

vati, da se razlike v kakovosti 

življenja odpravijo, če je le 

mogoče v celoti.« Pahor je ob 

koncu nagovora poudaril, da 

je sejemska prireditev, ki jo 

kdo utegne imeti za starodob-

no, moderna in pomembna za 

Slovence tudi zato, ker ohra-

nja v naši zavesti pomen pode-

želja, kmetovanja in investira-

nja v to gospodarsko panogo 

na ravni države.

Minister za kmetijstvo in 

okolje Dejan Židan je govoril 

o pomembnosti družinskih 

kmetij in poudaril, da gre za 

tisti del kmetovanja, ki tudi v 

Sloveniji obsega večino kme-

tijske proizvodnje in način, 

ki daje državi največjo stabil-

nost: »Družinske kmetije de-

lujejo tudi takrat, ko so v kme-

tijstvu težki časi, in ohranjajo 

stabilno proizvodnjo. In rav-

no zaradi tega je poseben del 

kmetijske politike namenjen 

družinski kmetiji, saj vsak dr-

žavni evro, vložen v družinsko 

kmetijo, ni strošek, ampak 

naložba. Namen kmetijske po-

litike ni le ohranjati oziroma 

povečevati proizvodnjo hra-

ne, temveč pomeni tudi varo-

vanje okolja in korak naprej!«

Poudaril je še, da se priče-

nja nova kmetijska politika za 

obdobje 2014–2020, ki se bo 

v praksi izvajala sredi priho-

dnjega leta povsod po Evropi. 

Še posebej je izpostavil ukre-

pe na področju kmetovanja 

mladih, obujanje prepotrebne 

proizvodnje vrtnin in zagota-

vljanje boljših pogojev za kme-

tovanje v gorskih kmetijah. 

»Ukrepe imamo na voljo, velja 

jih le izkoristiti,« je dejal Židan.
NŠ
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Šest dolgih tednov pozneje
Takšne vremenske zmede, kot smo 

jo doživljali letošnje poletje, najbrž 

nihče ni pričakoval. Potem ko smo ne-

kaj poletij zaporedoma gagali od vro-

čine, nas letos namaka kot za stavo.

Ampak kaj bi človek drugega priča-

koval, ko pa sta začetek in konec poletnega obdoja 

pri nas zaznamovala dva usodna politična dogodka: 

najprej državni volilni cirkus za uvod v poletje, po-

tem pa za konec še lokalni cirkus. Kaj drugega priča-

kovati od narave, kot da se je v svojem sočustvovanju 

z nami pošteno razjokala!

Na volitve se mudi, so nas prepričevali politiki spo-

mladi letos, kajti država mora imeti novega krmar-

ja z usposobljeno posadko, da nas bodo iz viharnih 

kriznih časov popeljali v mirnejše vode, ko se bomo 

lahko premišljeno odločali za pravo smer, spreje-

mali prave sklepe. Ampak mudilo se nam je samo 

do 13. julija. Že na večer volitev smo vedeli, kdo bo 

zasedel 90 udobnih državnih stolčkov, kdo bo zbiral 

okrog sebe pametne ljudi za uveljavljanje pametnih 

ljudi. Vedeli smo – pa se ni nič zgodilo. Politiki so se 

prekladali z ene seje na drugo, se nam smehljali, se 

odločali, ali bi bil udobnejši ta ali oni foteljček ... Na-

enkrat se nikomur več nikamor ne mudi. Kot da so 

vso energijo potrošili v tisti kratki predvolilnih dirki. 

Športno bi rekli, da so izpeljali tek na sto metrov, a 

jim je zmanjkalo moči za maraton, ki bo trajal štiri 

leta. Šest tednov je bilo potrebnih, da smo dejstvo, da 

bo zmagovalec volitev vodil novo vlado, tudi uradno 

izpeljali v domačem parlamentu. Šest tednov nekega 

mečkanja, potem ko se nam je tako zelo mudilo. In 

so politični ubožci morali celo žrtvovati svoj letošnji 

dopust, pa se niso skoraj ničesar dogovorili.

Včeraj smo torej dobili novega prvega ministra. 

Kako dolgo bo trajalo, da si bodo strankarski velja-

ki, ki sooblikujejo vlado, razdelili ministrske stolčke? 

Če bo zaslužnih preveč, pa bomo pač nabavili še kak 

foteljček.

Jože Šmigoc

Uvodnik

Foto: NŠ

Borut Pahor in Janez Erjavec na sejmu Agra v Gornji Radgoni

Gornja Radgona � Odprt 52. KŽS sejem Agra

Pahor: »Prizadevajmo si za od-
pravo razlik v kakovosti življenja«
Tudi letošnji, že 52. mednarodni kmetijsko-živilski sejem Agra je postregel z množično udeležbo in pestrim do-
gajanjem, saj se bo v šestih dneh (23.–28. 8.) zvrstilo več kot 150 strokovnih, poslovnih in družabnih prireditev. 

V minulem tednu je sicer 

ruski premier Dimitrij Med-

vedjev popolni embargo ne-

koliko omilil, a je prepoved 

uvoza večine prehranskih 

izdelkov v Rusijo še vedno v 

veljavi. Številne evropske dr-

žave so ob uvedbi embarga 

izrazile zaskrbljenost, kaj bo 

prepoved uvoza pomenila za 

njihov kmetijski sektor. Tudi 

slovenski živilci se bojijo, da 

bo zaradi ruskega embarga 

prišlo do presežkov na evrop-

skem trgu, s tem pa pritiska 

na cene. Prvi mož Perutnine 

Ptuj Roman Glaser poudarja, 

da njihova skupina težav pri 

poslovanju zaradi uvedenega 

embarga ne čuti: »Perutni-

na Ptuj izvaža v Rusijo nekaj 

manjših količin mesa in za 

zdaj še ni zaznala sprememb v 

tržnih tokovih. Je pa res, da bo 

sprejeti embargo bolj kot na 

obstoječe sodelovanje z Ru-

sijo lahko vplival na naše na-

daljnje načrte poslovanja s to 

državo, kjer smo v zaključnih 

razgovorih za nekatere večje 

izvozne posle. Embargo velja 

za geografsko omejen prostor 

zahodnega sveta, medtem ko 

države izven EU, kjer imajo 

naše povezane družbe tudi 

vzpostavljeno vertikalno in-

tegracijo, v to prepoved niso 

zajete. To pomeni, da je poten-

cial realizacije poslov iz Bosne 

in Hercegovine ali iz Srbije, ki 

ji je Rusija tradicionalno na-

klonjena, še vedno aktualen.«

Če bi uvedli še 
embargo na uvoz 
avtomobilov … 

Časnik Dnevnik je minule 

dni povzel poročanje agenci-

je Reuters, ki je poročala, da 

je Rusija pripravljena sankcije 

proti zahodu zaostriti še na 

področju uvoza avtomobilov. 

Ta scenarij bi bil možen ob 

morebitnih dodatnih sank-

cijah ZDA in EU proti Rusiji. 

Tudi če bi prišlo do zaostrova-

nja ukrepov prepovedi uvoza, 

to na poslovanje kidričevske-

ga Taluma, ki je med drugim 

vezano na evropsko avtomo-

bilsko industrijo, ne bi smelo 

vplivati. Predsednik uprave 

Marko Drobnič: »Na poslova-

nje Taluma ruski embargo ne 

bo imel vpliva, saj s svojimi iz-

delki, ulitki iz aluminija, na ru-

skem trgu nismo prisotni. Prav 

tako na ruski trg niso vezani 

kupci naših livarskih zlitin, ki 

proizvajajo dele za avtomobi-

le.« Drobnič dodaja, da so ru-

ski poslovneži ob nedavnem 

obisku Slovenije izrazili željo 

po sodelovanju s Talumom. 

»Glede na zanimanje ruske de-

legacije gospodarstvenikov ob 

njihovem zadnjem obisku v 

Sloveniji, v organizaciji sloven-

skega avtomobilskega grozda 

julija letos, ni bilo zaznati ne-

gativnih vplivov na morebitno 

prihodnje sodelovanje. Na-

sprotno, ruski gospodarstve-

niki so takrat izrazili željo po 

sodelovanju z nami.«

Neposredno v Rusijo v večji 

meri izdelke prodaja Impolo-

vo srbsko podjetje Impol Se-

val. Ker je podjetje registrira-

no v Srbiji in izven trikotnika 

Rusija–Ukrajina–EU, s proda-

jo na ruski trg nima posebnih 

težav. Smo pa v bistriškem Im-

polu tudi povprašali, kaj bi za 

njih pomenilo zaprtje pipice 

z ruskim plinom. Rusi so plin-

sko pipo v minulem desetletju 

zaprli že nekajkrat. »Trenutni 

dobavitelj Impolovega plina 

je podjetje Geoplin, ki naj bi 

imelo po neuradnih informa-

cijah enoletne zaloge plina, 

tako da takojšnjih posledic Im-

pol ne bi občutil. Zagotovo bi 

ustavitev ruskega izvoza plina 

pomenila najmanj podražitev 

plina, kar bi neugodno vpliva-

lo na rast stroškov podjetja in 

posledično na poslovni rezul-

tat,« so za naš časopis povedali 

v Impolu Slovenska Bistrica.
MZ, MV

Podravje � Perutnina, Talum in Impol o ruski prepovedi uvoza

Gospodarstvo vpliva ruskega embarga ne čuti
Rusija je pred dvema tednoma uvedla popoln embargo na uvoz večine hrane iz Evropske unije, Združenih držav Amerike, Avstralije, Kanade in Norveške. Takšna 
poteza je odgovor na sankcije zahodnih držav proti Rusiji zaradi ukrajinske krize. 

Foto: Črtomir Goznik

Ruska prepoved uvoza prehranskih izdelkov slovenskega gospodarstva za zdaj naj ne bi prizadela. 



»Moti me, da se za nekaj, 

kar se za dobrobit kmetijstva 

ustvari, naredi, pobira denar, 

potem pa gledamo visoko tra-

vo in na njivah podrte table 

namakalnega sistema. Tudi 

kmetje teh označb ne upošte-

vajo in ob spravilu pridelka 

uničujejo le-te. V tem letu je 

bila trava med njivo in cesti-

ščem prvič pokošena konec 

julija, prej pa vse leto nič,« je 

dejala Premužičeva, ki nam je 

na bližnji njivi pokazala uniče-

no tablo namakalnega sistema. 

Razočarana je tudi z vzdrževa-

njem bližnje makadamske ce-

ste, ki je v občinski lasti in pe-

lje do njene stanovanjske hiše.

Poklicali smo na ormoško 

občino, kjer nam je uslužbe-

nec občinske uprave, zadol-

žen za kmetijstvo, Miran Klinc 

najprej postregel s podatki 

o namakalnem sistemu v ob-

čini. Celotni sistem namreč 

sestavljata namakalna sistema 

Ormož–Osluševci in Ormož–

Velika Nedelja. Namakalni 

sistem Ormož–Osluševci se 

razprostira na površini 229 

hektarjev, v uporabo pa je 

bil predan leta 2004 in je po 

petih letih uporabe v skladu 

z zakonom o kmetijskih ze-

mljiščih prešel v last države. 

Namakalni sistem Ormož–Ve-

lika Nedelja pa se razprostira 
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V predbožičnem času leta 1992 

se je dobra stotnija Ptujčanov v 

Ljudskem vrtu udeležila odprtja 

glasbenega paviljona, ki naj bi se 

urejal etapno. Po nekaterih na-

povedih naj bi zasijal v nekdanji 

podobi do konca leta 1995. Po 

odmevnem nastopu Pihalnega 

orkestra Ptuj ob odprtju pa se ni 

zgodilo nič od napovedanega. Pol-

nila so ga drugačna srečevanja od 

napovedanih.

Skupaj je bilo v ta projekt takrat 

vloženih pet milijonov tolarjev, od 

tega je postavitev glasbenega pa-

viljona stala 2,8 milijona tolarjev. 

Obnovo Ljudskega vrta so začele 

bivše krajevne skupnosti Ptuja, 

Boris Ziherl, Franc Osojnik in Jože 

Potrč. Projektni svet za ureditev 

Ljudskega vrta je vodil Boris Gor-

nik. Ko jim je zmanjkalo denarja, 

je glavna financerka postala Ob-

čina Ptuj oz. IS SO Ptuj. Predvsem 

sta bila za to zaslužna takratni 

predsednik skupščine občine Ptuj 

Vojteh Rajher in predsednik IS SO 

Ptuj Branko Brumen.

Epilog po 22 letih je klavrn, 

objekt je močno poškodovan, po-

treben temeljite obnove, v njego-

vem spodnjem prostoru se je ves 

ta čas dogajalo marsikaj. Nema pri-

ča temu dogajanju je okrog dvaj-

set vreč nabranih odpadkov, med 

katerimi so bili tudi nevarni (igle 

in podobno), ki sta jih 22. avgusta 

odstranila delavca ptujskih Javnih 

služb. Zanimanje za ta prostor in 

nasploh prostor Ljudskega vrta so 

pokazali tudi organizatorji festival 

Štumf, ki bo na Ptuju potekal od 6. 

do 13. septembra, kar je tudi spod-

budilo akcijo temeljitega čiščenja 

območja. Javne službe so se po te-

meljitem čiščenju paviljona lotile 

popisa del obnove, vključno z ma-

terialom, pri obnovi bodo ob stro-

kovnem vodstvu sodelovali tudi 

prostovoljci. K sodelovanju bodo 

povabili vse prostovoljske organi-

zacije v MO Ptuj. Morda pa bo po 

tej obnovi glasbeni paviljon konč-

no zaživel v svojem poslanstvu.

MG

Ptuj � Neuresničena zgodba glasbenega paviljona v Ljudskem vrtu

Po 22 letih od odprtja zgolj 20 vreč odpadkov
Akcijo temeljitega čiščenja je te dni doživel tudi glasbeni paviljon v Ljudskem vrtu, ki naj bi po besedah ob njegovem odprtju v devetdesetih letih prejšnjega stole-
tja postal mesto srečevanja Ptujčanov, kulturnega in drugega mestnega dogajanja, ki sodi na to rekreativno območje. Pa se je v vseh teh letih polnil le z odpadki, 
da o posledicah vandalskega početja niti ne govorimo.

Foto: Sonja Premužič

Trava ob njivskih površinah v sklopu namakalnega sistema v Mi-
hovcih pred košnjo …. 

Foto: Črtomir Goznik

Novo obdobje glasbenega paviljona v Ljudskem vrtu?

Ormož � (Ne)vzdrževanje namakalnega sistema

Denarja za saniranje poškodb ni
Zaraščene površine ob vodotokih in na obrobjih cest kazijo okolico, poleg tega pa ob močnejših nalivih vodotoki, katerih pretočnost 
je prav zaradi gostote zaraščenosti veliko slabša, poplavljajo. V preteklosti smo v Štajerskem tedniku podrobno pisali o problemu, ki 
se pojavlja zaradi neočiščenih vodotokov in nabrežin, tokrat pa nas je bralka Sonja Premužič iz Mihovcev pri Veliki Nedelji obvestila o 
škodi, ki se zaradi nerednega vzdrževanja, predvsem košnje, pojavlja na tamkajšnjem namakalnem sistemu.

Foto: Miha Šoštarič

…. in po košnji. Sonja Premužič nam pokaže polomljeno tablo ob 
zračniku namakalnega sistema.

na 445 hektarjih. V uporabo je 

bil predan pred dvema letoma 

in je v lasti ormoške občine. 

Tudi kmetje bi 
morali čistiti

»Omenjeni sistem ima sku-

pno črpališče, transforma-

torsko postajo in zajemalni 

objekt, zato smo se na občini 

Ormož odločili, da imamo 

skupnega upravljavca nama-

kalnega sistema; to je Sklad 

kmetijskih zemljišč in goz-

dov Republike Slovenije,« je 

pojasnil Klinc. Na razpisih 

omenjenega sklada za vzdrže-

vanje del na celotnem ormo-

škem namakalnem sistemu 

pa je bilo izbrano Komunalno 

podjetje Ormož. Seveda nas 

je zanimalo, kdo mora čistiti 

oz. vzdrževati rob kmetijskega 

zemljišča med njivo in cesto. 

»Rob kmetijskega zemljišča 

med njivo in cesto ali med 

dvema njivama bi morali čisti-

ti lastniki ali zakupniki kmetij-

skih zemljišč, ki le-te obdeluje-

jo. Tega praviloma kmetje ne 

delajo. Po letnem programu 

vzdrževanja bi enkrat letno 

moralo okrog hidrantnih pri-

ključkov pokositi Komunalno 

podjetje Ormož. Prav tako bi 

po letnem programu enkrat 

letno morali čistiti te površine 

okrog hidratnih priključkov 

in tabel, kjer so razne table za 

zasune in zračnike namakal-

nega sistema,« dodaja Klinc. 

Vsi lastniki ormoškega na-

makalnega sistema plačujejo 

letno 20 evrov po hektarju 

za izvedbo letnega progra-

ma vzdrževanja sistema. V to 

vzdrževanje je zajeto polnje-

nje, praznjenje in konzervira-

nje sistema ter tekoče vzdrže-

vanje. 

Bo letni prispevek 
v prihodnje višji?

»Če pride do poškodb na 

namakalnem sistemu in je 

povzročitelj znan, plača znani 

povzročitelj tudi nastale stro-

ške popravila. Velikokrat pa je 

povzročitelj neznan, takrat se 

popravila plačajo iz zbranih 

sredstev letnega vzdrževanja. 

Ker je tega vedno več, sred-

stev pa primanjkuje, sklad 

kot upravljavec upravičeno 

razmišlja, da bo v prihodnjem 

letu povečal znesek letnega 

prispevka za tekoče vzdrževa-

nje namakalnega sistema,« je 

še dodal Klinc.

Občina nima 
sklenjenega 
zavarovanja za 
poškodbe

Po odgovore smo se odpra-

vili tudi na Sklad kmetijskih 

zemljišč in gozdov Republike 

Slovenije, kjer so nam posre-

dovali spisek del, ki so pred-

met vsakoletnega vzdrževanja 

sistema, ki ga izvaja Komunal-

no podjetje Ormož. Katarina 

Stanonik Roter, vodja sektorja 

za poslovno organizacijo na 

Skladu kmetijskih zemljišč in 

gozdov, pa nam je glede kritja 

stroškov poškodb na namakal-

nem sistemu dejala, da Obči-

na Ormož kot lastnica sistema 

Ormož nima z nobeno zavaro-

valnico sklenjenega potrebne-

ga zavarovanja. »Občina hoče 

ta strošek prenesti na državo 

oz. pristojno ministrstvo,« je 

še dodala.
Miha Šoštarič



Devet ansamblov se je z 

novimi 18 festivalskimi melo-

dijami potegovalo za letošnje 

festivalske nagrade. Izbrati 

najboljše je bila letos še veliko 

težja naloga kot lani. Izbrani 

ansambli, ki so se prebili sko-

zi sito avdicije, so se za festi-

valski nastop izjemno dobro 

pripravili. Suverena pa sta bila 

tudi voditelja, Natalija Škrlec 

in Marjan Nahberger. Pri izbi-

ri najboljše melodije 45. Festi-

vala narodno-zabavne glasbe 

pa so svoje glasovalne moči 

združili tako gledalci v dvora-

ni, kot TV-gledalci in radijski 

poslušalci.
Za najboljšo festivalsko me-

lodijo 2014 so izbrali pesem 

Ko polko vrežem avtorjev Gre-

gorja Gramca in Vere Šolinc, 

prejela je skupaj 4.449 gla-

sov in nagrado v višini 1.000 

evrov, v izvedbi ansambla Vi-

kend, ki je prejel tudi kipec 

Orfeja za najboljši ansambel 

med drugimi zasedbami in 

900 evrov denarne nagrade. 

Za najboljši kvintet 45. Festi-

vala narodno-zabavne glasbe 

je strokovna komisija izbrala 

ansambel Ognjeni muzikanti. 

Prejel je kipec Orfeja in de-

narno nagrado v znesku 900 

evrov. Pevka Prleških muzi-

kantov Zdenka Šafarič si je za 

izstopajočo pevsko izvedbo 

prislužila Korenovo plaketo. 

Najboljše besedilo 45. Festi-

vala, Med drobci spomina, je 

napisala, žal, že pokojna Majda 

Rebernik, nagrado v vrednosti 

650 evrov je prevzel njen mož 

Franci Rebernik. Izvajal jo je 

Prleški kvintet. Gostje 45. Fe-

stivala narodno-zabavne glas-

be pa so bili člani legendarne-

ga ansambla Štirje kovači, ki so 

na odru že dobrih 60 let.
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Ognjeni muzikanti so zmagali med kvinteti.

Nagrajenci 45. Festivala narodno-
zabavne glasbe Ptuj 2014:

Ansambel Ognjeni muzikanti: „Zelo veseli in počašče-
ni smo, da smo v tako hudi konkurenci kvintetov in drugih 
ansamblov prejeli kipec Orfeja kot najboljši kvintet 45. Fe-
stivala narodno-zabavne glasbe Ptuj 2014. To je še dodatna 
spodbuda za naše delo naprej. To je naša druga festival-
ska nagrada po drugem mestu med polkami na festivalu 
Slovenska polka in valček 2013. Zelo smo veseli, da veliko 
nastopamo, skoraj vsak teden imamo en nastop, in da nas 
ljudje radi poslušajo.“

Ansambel Vikend: „Naše leto je bilo zelo plodno. Ptuj 
kot najstarejši festival narodno-zabavne glasbe v Sloveniji 
nas je s to nagrado zelo presenetil. Zelo smo veseli, delali 
smo trdo, dobesedno garali. Nagrada, kipec Orfeja za naj-
boljši ansambel med drugimi zasedbami, je dodatna moti-
vacija za naprej, kot kaže, delamo v pravi smeri. Še naprej 
se bomo trudili za svoje oboževalke, oboževalce in vse, ki 
nas imajo radi.“

Zdenka Šafarič, Korenova plaketa: „Korenova plaketa 
je izpolnitev ene globoke želje, velika potrditev tega, kar 
sem počela v preteklih letih. Težko je sedaj, ko imam plake-
to v rokah, povedati vse to, kar čutim kot njena prejemnica. 
Pojem že od svojega otroštva, že z mamo sva skupaj veliko 
prepevali na paši. Potem se je vse skupaj nadaljevalo v raz-
ličnih zborih. Od leta 2006 pa pojem v Prleškem kvintetu.“

Kot je že od vsega začetka ptujskega festivala narodno-zabavne glasbe stalnica kakovost, je stalnica na neki način tudi vreme, saj ga je v 45 letih 
že večkrat pregnalo z osrednjega festivalskega prostora, dvorišča minoritskega samostana. Tudi letos so ga zaradi slabe napovedi morali preseliti v 
dvorano. Letos je bila gostiteljica športna dvorana OŠ Ljudski vrt, ki se je izkazala kot dobra festivalska kulisa. Dobrih tisoč dvesto obiskovalcev se 
tudi v novem okolju ni dalo zmesti, bučno, na trenutke športno navijaško, je pozdravilo letošnje udeležence festivala.

Foto: Črtomir Goznik

Barbara Kolarič, prejemnica Vodovnikove nagrade za življenjsko 
delo oz. za dolgoletno ustvarjanje besedil za slovensko glasbo.

Foto: Črtomir Goznik

Korenova plaketa za Zdenko Šafarič, ki so se ji izpolnile življenj-
ske želje.
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Ansambel Vikend: vrezali polko in 

Po uradnem festivalskem 

programu so podelili še Vo-

dovnikovo nagrado za življenj-

sko delo oz. dolgoletno ustvar-

janje besedil za slovensko 

glasbo. Prejela jo je Barbara 

Kolarič, ki se prav tako ponaša 

s Korenovo plaketo, in članica 

Društva pesnikov slovenske 

glasbe, ki ji je tudi dodelilo to 

priznanje. „Pričakovala ga ni-

sem, s priznanjem me je Dru-

štvo pesnikov zelo počastilo. 

To je elan za naprej, da bom 

pisala še več. To je priznanje, 

ki ga dobiš enkrat v življenju. 

Te občutke je težko opisati. 

Prvo pesem, polko Hudi časi, 

malo humorno, sem napisala 

že pred 25 leti za ptujski festi-

val narodno-zabavne glasbe, 

kjer sem tudi sama velikokrat 

nastopala, z ansamblom Ekart 

pa sem prejela tudi Korenovo 

plaketo za vokal. Doslej sem 

napisala več kot 250 pesmi,“ je 

povedala Barbara Kolarič.

Festival, ki se 
bo zapisal v 
zgodovino

Urška Čop Šmajgert, strokov-

na komisija festivala za glasbo, 

je festival ocenila tako: „V ime-

nu strokovne komisije moram 

povedati, da nas je letošnji fe-

stival izjemno presenetil, tudi 

zaradi tega, ker je sodelovalo 

kar pet kvintetov, ki smo jih 

prejšnja leta močno pogrešali. 

Izjemno nas je presenetil nivo 

izvedbe, dobra besedila, dobra 

tematika in zelo energetsko 

polna ter na trenutke že ognje-

vita interpretacija. Pohvaliti pa 

moramo tudi tehnično izved-

bo. Člani ansamblov so izje-

mni mladi glasbeniki. Vidi se, 

da so šolani glasbeniki, kar je 

zelo dobro za to zvrst glasbe. 

To ni več višji ljubiteljski nivo, 

to je že skoraj akademski nivo. 

Izpostaviti moram Ognjene 

muzikante kot ene od teh mla-

dih muzikantov, izjemno dobri 

so člani Sekstakorda z nekoliko 

kompleksnejšimi skladbami, ki 

morda nekoliko spominjajo na 

Štajerskih sedem, Prleški kvin-

tet kot klasiko kvintetovskega 

zvoka, soliden Savinjski kvintet 

in tudi Šok kvintet. Tudi manj-

šim zasedbam velja pohvala, da 

pridejo na ptujski festival. Tek-

movati s kvinteti ni tako eno-

stavno. 45. Festival je izjemen 

tudi zaradi nastopa legendar-

nega ansambla Štirje kovači. 

Ne vem, ali bo kateri od teh an-

samblov, ki smo jih slišali letos 

na ptujskem festivalskem odru, 

dočakal takšno obletnico, da 

Štirje kovači, legenda med slovenskimi narodno-zabavnimi ansambli, so na odru že več kot 60 
let. Zagotovo bodo kakšno še dodali, kljub drugačnim napovedim. Leta 1983 so na 14. ptujskem 
festivalu osvojili zlato Orfejčkovo značko.

bo igral neprekinjeno več kot 

60 let. Zagotovo se bo letošnji 

festival pomembno zapisal v 

zgodovino narodno-zabavne 

glasbe zaradi visoke kakovosti. 

Tako na Ptuju kot v Sloveniji ga 

ne bo mogoče pozabiti.“
MG



O 45. Festivalu narodno-zabavne 
glasbe so povedali:

Rudi Šantl: „Festival je bil odličen, nastopili so sami 
odlični glasbeniki. Kapo dol. Tudi teksti so bili letos kakovo-
stni. Ko poješ o ljubezni, vedno vžge. Nekoliko me je motilo 
le navijanje, ki se je, kot kaže, s športnih tribun preneslo že 
na festivalski prostor. Mislim, da na takšnih dogodkih za to 
ni prostora. Malo manj pa sem bil zadovoljen z obfestival-
sko ponudbo. Nikjer ni bilo nobene stojnice, da bi si lahko 
kupil vsaj vodo ali sok. Na to so verjetno organizatorji ob 
selitvi dogodka pozabili.“

Robert Smolnikar: „Po dolgih letih sem ponovno obi-
skal Ptuj. Mladi glasbeniki so bili resnično odlični. Zelo sem 
bil presenečen. Zadovoljen sem tudi kot avtor, saj se je med 
zmagovalce uvrstil tudi ansambel z mojo skladbo.“

Kristijan Markež: „Festival je bil zelo kakovosten, iz leta 
v leto je boljši. Nastopili so odlični glasbeniki, konkurenca je 
bila huda. Najbolj so me navdušili člani ansambla Seksta-
kord. So vrhunski glasbeniki, instrumentalisti, pravi pevci. 
Po moje bi morali biti med nagrajenci. Občinstvu pa so se 
splošno bolj približali ansambli, ki so imeli v sestavu diato-
nično harmoniko. V celoti gledano pa je bil letošnji festival 
vrhunski dogodek tako vsebinsko kot organizacijsko.“

Klavdija Šuen: „Festival je bil odličen. Najboljši so bili 
kvinteti, ki jih tudi najraje poslušam. Čestitam Ognjenim 
muzikantom. Resnično sem uživala.“

Mike Orešar: „Na ptujskem festivalu sem bil že večkrat. 
Vsi nastopajoči ansambli so se za letošnjo festivalsko preiz-
kušnjo dobro pripravili. Zvok je bil dober, prav tako vokalna 
in instrumentalna izvedba. Odločitev o prejemnikih nagrad 
je bila letos zelo težka.“

Zdravko Geržina: „Razveseljivo je, da so se na ptujsko 
sceno vrnili kvinteti. Med devetimi ansambli jih je bilo kar 
pet. Tudi obisk je bil razveseljiv, kljub temu da smo lokacijo 
menjali v zadnjem trenutku. Škoda, da festival ni potekal na 
minoritskem dvorišču, ampak tudi v dvorani OŠ Ljudski vrt 
je bilo enkratno vzdušje.“

Drago Slameršak: „Občutki po festivalu so lepi, mislim, 
da je uspel. Izkazali so se ansambli in občinstvo. Skratka, 
vesel sem. Idej za prihodnje festivale je veliko, skupaj jih 
bomo poskušali realizirati. Do abrahama je še pet let, do 
takrat se bo zgodilo še marsikaj zanimivega, prijetnega, še 
na veliko drugih načinov bomo obogatili ptujske festivalske 
dneve. Že danes pa lahko napovem, da bomo že v nasle-
dnjem letu poskušali z dvodnevno festivalsko prireditvijo in 
z nastopi udeležencev festivala napolniti ptujske trge, ulice 
in gostinske terase.“
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Verzi iz koša za smeti – 
in tisti ostali

Naslov tokratnega komentarja se bere malce nenava-
dno, a povsem natančno opisuje, kaj se je dogajalo z leto-
šnjimi festivalskimi besedili, ki so mi bila dana v vpogled 
in ocenjevanje. In če boste brali do konca, boste razumeli 
vsaj naslov, če že mojih globokoumljenj ne ...

Že nekaj let sem v strokovni komisiji (kdo me je proglasil 
za strokovnjaka, ne vem – ampak človeka v življenju doleti 
še kaj dosti hujšega, kot je to, da te imajo za strokovnjaka) 
za ocenjevanje besedil polk in valčkov, ki jih na ptujski fe-
stival pošiljajo ansambli. Seveda želijo zanj prejeti kakšno 
nagrado (po navadi je bila denarna, letos pa je »dobropi-
sna«), da bi si povrnili stroške, ki so jih imeli z nastopom v 
Ptuju. Pravzaprav niti nisem »strokovno« prepričan, ali gre 
denarna nagrada avtorju tisti večer najboljšega besedila 
ali ansamblu, ki je pesem izvedel. Konec koncev je ansam-
bel besedilo avtorju že prej pošteno plačal in bi potemta-
kem moral avtor nagrajenega besedila dobiti samo moral-
no priznanje, denar pa bi šel na račun ansambla. Ampak 
usode nagrad nisem nikdar preverjal, samo »strokovno« 
sem ocenjeval – v zadnjem času največkrat v sodelovanju 
s prijateljico Liljano iz ptujske knjižnice in s katerim drugim 
strokovnjakom (celo pesnik France Forstnerič se je nekoč 
znašel med ocenjevalci, pa mnogi predstavniki Društva pe-
snikov slovenske narodno-zabavne glasbe).

No, in ko sem izvedel, da sem med izbrano strokovno 
trojico tudi letos, sem se lotil ocenjevanja. Najprej tako na 
hitro – prvih pet vrstic in gremo dalje. (Že takrat se mi je 
pojavila favoritka ..., ampak lepo počasi.) Ker sem med 18 
pesmimi moral v prvem koraku odbrati 10 takšnih, ki si 
sploh zaslužijo kakšno oceno (od 1 do 5, nato pa 7, 9, 11, 
13 in 15 točk), jih torej osem ni prišlo v širši izbor; kaznova-
ne so se tako rekoč pozabljene, nezaželene na posebnem 
kupu na moji mizi potikale tu, pa tam, pa spodaj in zgoraj 
– napota skratka. Deset finalistov pa si je prislužilo prostor 
v spalnici. Ni bilo v njih sicer nič tako razburljivega, da bi 
tja sodile, ampak pesem se da dobro brati tudi leže ... No, 
tistih osem pa se je še naprej potikalo, dokler jih ni dolete-
la usoda, kakršno lahko pričakuje vsak kos papirja v naši 
hiši: zelen koš za zbiranje papirnih odpadkov. Privilegira-
nih deset pa je šlo še skozi eno, dve, tri branja – kot da bi 
študiral najmanj Prešernove Sonete nesreče (tudi počutil 
sem se ob marsikateri pesmi tako kot popotnik, ki pride v 
Afrike puščavo ...). In sem izbral favoritko. Potem bi skoraj 
lahko tudi ta kup papirja odromal v zeleno kanto. Če ...

»Če« je bil tokrat v osebi urednice, ki je želela, da po-
komentiram letošnji nabor festivalskih besedil in zapišem 
kak primer verza, ki mi je bil všeč, pa tudi kakšnega najbu-
tastejšega (naša šefica ima rada takšne vrste pisanja, op. 
avt.). In so prišli na vrsto verzi iz koša za smeti – pa tudi 
tisti, ki so ostali na uglednem mestu v spalnici.

Začnimo pozitivno?
Recimo, da je med lepšimi verzi tale: »Srečen je dan, 

ki nasmeh ga začne, / srečna je noč, ko v objem stisneš 
se ...« (Avtorica: Vera Šolinc.) Ali pa: »... da rad na rdeče ti 
ustnice / bi napisal greh ...« (Avtorica: Darinka Kovač.)

Zdaj pa še kaj takega, ob čemer človek ne ve, ali bi se 
smejal (ker se je avtor dobro pošalil) ali bi se zjokal (ker 
je avtor prepričan, da je napisal pesem): »Sveta Marija / 
moja simpatija / pravi mi, da hoče z mano bit'. // Kot bi 
strela / z jasnega zadela, / zame bil je šok in kratek stik.« 
(Avtor: imena ne povem, a upam, da je na festivalski zgo-
ščenki zapisan njegov psevdonim.) Ob takih verzih človeka 
res dobi kratek stik ali pa – kot pravi nadaljevanje besedila 
– »en mini napad srca« in »se mu zvrti do neba«. Sicer pa 
tudi trditev »vem, da boš preživela, če ti povem, da morda 
kdaj še grem« iz neke druge pesmi ne bo prišla v antologijo 
slovenske poezije.

Kaj zapisati ob koncu? Saj ni tako grozno, veste. Zavedati 
se je treba, da besedila polk in valčkov niso namenjena re-
citiranju na kaki proslavi ob dnevu državnosti (pa čeprav bi 
mogoče bila zanimivejši ali vsaj originalnejši del prireditve), 
pač pa so vedno dobra družba bolj ali manj dobre glasbe. 
In če je ta dobra, potem na poslušalca naredi pozitiven vtis 
tudi besedilo pesmi, ki se glasi: »Aaaaaaaaa, aaaaaaaa ...« 
Morda pa se ob poslušanju besedil letošnjih ptujskih polk 
in valčkov (pa niso nobena svetla izjema ne vurberški, ne 
števerjanski, graškogorski in nobeni drugi besedilni bise-
ri) strinjamo z avtobiografsko oceno avtorja moje letošnje 
»najljubše«: »Prazen v glavi, tak sem po naravi ...«
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Foto: Črtomir Goznik

Napovedovalca Natalija Škrlec in Marjan Nahberger

Foto: Črtomir Goznik

Strokovna komisija je imela letos težko delo: med skoraj izenače-
nimi ansambli izbrati najboljše.

Foto: Črtomir Goznik

Ansambel Vikend je slavil med drugimi zasedbami.

zmagali

Foto: Črtomir Goznik
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„Na podlagi zakonodaje se mora za nepre-

mičnino, za katero se pričakuje od najemni-

ne več kot 10.000 evrov letno, objaviti javno 

zbiranje ponudb v Uradnem listu RS. Zato 

smo 8. avgusta letos objavili javno zbiranje 

ponudb za oddajo že omenjenega poslov-

nega prostora na Mestnem trgu 4 v najem. 

Merilo za izbor najugodnejšega ponudnika 

je najvišja ponujena najemnina. Na podlagi 

predhodno izkazanega interesa pričakuje-

mo, da bo lokal v kratkem imel novega na-

jemnika,“ pojasnjuje ptujski župan Štefan 

Čelan, ki je zadovoljen, da je bilo v kratkem 

času oddanih več mestnih lokalov: »Ugota-

vljamo, da je ukrep, ki smo ga sprejeli na me-

stnem svetu in ki je znatno znižal najemnine, 

pripomogel k hitrejši oddaji v najem večje-

ga števila lokalov. Če se bo uresničilo moje 

povabilo, da bi vsaka družina v MO Ptuj vsaj 

petkrat na leto obiskala staro mestno jedro 

in ob tem opravila nakup v višini 10 evrov, 

sem prepričan, da bi s tem zapolnili vse lo-

kale, ki bi tako tudi uspešno poslovali,« še 

dodaja ptujski župan.

Ptujska mestna oblast pa je letos naredila 

še en korak k izboljšanju poslovanja gostin-

Predlog rebalansa proraču-

na znaša 2.771.783 evrov in 

je nižji od plana za 210.694 

evrov. Po rebalansu se prora-

čunski prihodki znižujejo za 

slabih 8 % (222.167 evrov), za 

prav toliko pa so se zmanjšali 

tudi odhodki (213.507 evrov). 

V računu financiranja je pred-

videno zadolževanje v višini 

90.000 evrov, znesek pa se z 

rebalansom ne spreminja. 

Zmanjšanje na 
račun nedode-
ljenih evropskih 
sredstev

Prihodki so se znižali zaradi 

nedodeljenih evropskih sred-

stev v višini dobrih 130.000 

evrov, in sicer za sofinancira-

nje projekta za rekonstrukcijo 

lokalne ceste Juršinci–Grab-

šinski breg. Kot smo že po-

ročali v Štajerskem tedniku, 

končnega odgovora na pritož-

bo za razpis namreč občina 

še ni dobila, zato je projekt 

še vprašljiv. Sicer pa se priča-

kuje tudi znižanje prihodkov 

od prodaje zemljišč v višini 

55.000 evrov, ker še niso reše-

ne zapuščinske zadeve, in niž-

ji prilivi od najemnin, dobrih 

23.000 evrov. Ker ni več plani-

rana postavka rekonstrukcije 

lokalne ceste Juršinci–Grab-

šinski breg, so se za dobrih 

200.000 evrov zmanjšali inve-

sticijski odhodki. Na odhod-

kovni ravni pa so se zmanjša-

le tudi plače zaposlenim, in 

sicer za slabih 14.000 zaradi 

prekinitve delovnega razmer-

ja direktorja občinske uprave.

Proračun občine Juršinci 

na prihodkovni strani tako 

znaša 2.630.310 evrov in 

na odhodkovni 2.650.306 
evrov. Investicijski odhodki 

so predvideni v višini dobrih 

1.280.000 evrov.

»Če ne bo 
koristi, smo 
sprejeli napačno 
odločitev«

Po predstavljenem reba-

lansu je svetnico Dragico 

Toš Majcen zanimalo, za kaj 

gre in koliko stane priročnik 

Storitve Občine Juršinci za 

občanke in občane, naveden 

v rebalansu. Kot je pojasnil žu-

pan Alojz Kaučič, bo brošura 

vsebovala koristne informa-

cije in pojasnila za občane in 

občanke. Za to naj bi občina 

odštela nekaj več kot 2.000 

evrov, kar je zmotilo svetnico 

Toš Majcnovo. V oči pa jo je 

zbodel tudi obseg priročnika. 

»Občani bodo zdaj na dom do-

bili zbornik z 200 stranmi. To 

je preobširno za preprostega 

človeka. Tega ne podpiram. 

Spet hoče nekdo nekaj zaslu-

žiti,« je prepričana Toševa. V 

razpravo se je vključil tudi sve-

tnik Alojz Herga: »Če bo pri-

ročnik zapisan v preprostem 

jeziku, potem bo zagotovo 

koristen.« Svetnik Franc Kuko-

vec pa je še dodal, da je za ta 

priročnik slišal prvič in še oči-

tal, da so to odločitev sprejeli 

brez občinskega sveta. Župan 

je besedam Kukovca pritrdil, 

nato pa še dejal: »V to smo šli. 

Če ne bo koristi, potem smo 

sprejeli napačno odločitev.«

Sicer pa so se svetniki in 

svetnice na seji seznanili s 

polletno realizacijo letošnjega 

proračuna. Do konca julija je 

občina realizirala 41 odstot-

kov predvidenih prihodkov 

in 31,6 odstotka predvidenih 

odhodkov.

Monika Levanič

Juršinci � S 27. redne seje

»Spet hoče nekdo 
nekaj zaslužiti!«
Občinski svet Juršinci je na minuli 27. redni seji med drugim obravnaval tudi 
rebalans proračuna za leto 2014. Nekatere svetnike in svetnice je v oči zbodla 
postavka za priročnik Storitve Občine Juršinci za občanke in občane v višini do-
brih 2.000 evrov. Po besedah svetnice Dragice Toš Majcen je 200 strani obsežen 
priročnik preobširen. »Tega ne podpiram. Spet hoče nekdo nekaj zaslužiti,« je 
prepričana Toševa.

Ormož � Ustanovili so medobčinski odbor TRS

Babič na čelu odbora
Ob prisotnosti poslanca iz vrste stranke Trajnostni razvoj Slovenije (TRS) Matjaža Hanž-
ka in generalnega tajnika stranke Iztoka Majheniča so v Ormožu ustanovili medobčin-
ski odbor TRS, ki bo pokrival občine Ormož, Središče ob Dravi in Sveti Tomaž. 

Štiričlanski odbor, ki so 

ga tokrat potrdili prisotni 

simpatizerji in člani stranke, 

sestavljajo Ivan Babič (pred-

sednik), Drago Plečko (pod-

predsednik), Marjeta Vuković 

(tajnica) in Jože Lukman. »V 

prihodnjih dneh bomo poi-

skali ljudi, ki bodo kandidira-

li na naših listah. Kandidate 

bomo poskušali poiskati v 

vseh treh občinah. V Središču 

ob Dravi in Svetem Tomažu 

velja večinski sistem, zato mo-

ramo tam poiskati prepoznav-

ne kandidate, da bodo lahko 

zbrali dovolj glasov. S poten-

cialnimi kandidati za župane 

se v teh dneh pogovarjamo, 

zagotovo pa si ne bi želeli, da 

bi se preko naše stranke na vo-

litvah za številne položaje po-

tegovali ljudje, ki so bili v pre-

teklosti člani drugih strank,« 

Ptuj � Mestno jedro se počasi polni

Seznam praznih lokalov 

Foto: Miha Šoštarič

Novi predsednik ormoškega medobčinskega odbora TRS Ivan Ba-
bič je po izvolitvi nagovoril simpatizerje stranke.

Lenart � S 24. seje občinskega sveta

Kramberger: »Čudno 
nove oblasti zamenj

Kot je pojasnila Brigita Rojs 

iz občinske uprave, se seda-

njim članom sveta JZ ZD Le-

nart v začetku oktobra izteče 

štiriletni mandat. Občina pa 

je kot ustanoviteljica dolžna 

imenovati nove člane. Komi-

sija za volitve in imenovanja 

je občinskemu svetu za pred-

stavnike sveta predlagala Emi-

lijo Šuman, Damirja Jelenka in 

Davida Maguša.

Po kratki predstavitvi 

Rojsove se je med člani ob-

činskega sveta vnela debata. 

Svetnika Tomažiča je na-

mreč zmotilo, da na zadnji 

seji aktualnega občinskega 

Foto: ML

Člani sveta občine Lenart so na zadnji seji brez razprave sprejeli tudi Odlok o spremembah in dopol-
nitvah Odloka o prostorskih in ureditvenih pogojih (PUP) za mesto Lenart.

je dejal Babič, ki ga večina po-

zna kot podjetnika in bivšega 

predsednika OOPZ Ormož. 

Seveda pa v dneh pred začet-

kom volilne kampanje vod-

stvo TRS zbira člane po vsej 

Sloveniji in ustanavlja svoje 

odbore. Tudi v Spodnjem Po-

dravju. »V kratkem bo odbor 

stranke ustanovljen tudi na 

Ptuju, sicer pa delamo na tej 

naši mreži ter da v lokalne vo-

litve vključimo čim več odbo-

rov. Tam, kjer doslej nismo be-

ležili naših članov, tudi nismo 

ustanavljali odborov. Sicer pa 

bo v naslednjih dneh dokonč-

no znano, kje se bodo naši 

člani potegovali za občinske, 

mestne in krajevne svete ter 

kje bomo nastopili s svojimi 

kandidati za župane,« je dodal 

tajnik stranke Majhenič.
MŠ

Člani sveta občine Lenart so se minuli četrtek sestali na 24. redni seji, 
na kateri so obravnavali tri pomembne točke. Nekatere svetnike in sve-
tnice pa je zbodlo v oči, da so na zadnji seji imenovali predstavnike sveta 
zavoda Zdravstveni dom Lenart za obdobje naslednjih štirih let. Po njiho-
vem mnenju bi namreč to odločanje morali prepustiti novi oblasti. Župan 
Kramberger pa meni drugače. 

Medtem ko je bilo na začetku leta 2014 na seznamu praznih lokalov, katerih lastnica 
je MO Ptuj, še več kot dvajset, jih je sedaj le še slaba polovica, deset. V teh dneh pa bo 
znan tudi najemnik največjega od lani nezasedenega lokala, nekdanjega lokala Mure 
na Mestnem trgu 4. Najemnika zanj je MO Ptuj iskala z javnim zbiranjem ponudb v Ura-
dnem listu RS.
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Skupaj je naložba v obnovo 

doma in izgradnjo prizidka 

stala 518.000 evrov. Svečano 

so odprli tudi nov poslovni 

prostor, ki ga bo uporabljala 

služba varstva pri delu Mateja 

Cunka. Udeleženci sobotne 

osrednje prireditve pa so si 

lahko ogledali tudi razstavo 

likovnih del letošnjih udele-

žencev 12. mednarodne likov-

ne kolonije Rogoznica 2014 iz 

Slovenije, Hrvaške in Avstrije.

Od pomembnejših inve-

sticij v zadnjih letih velja še 

omeniti izgradnjo športnega 

parka v Kicarju, izgradnjo 

križišča v Spodnjem Velovle-

ku in izgradnjo kanalizacije, 

v Podvincih pa še tudi čakajo 

na sanacijo cest po izvedenih 

posegih, kar naj bi izvedli do 

oktobra. Trenutno poteka 

modernizacija ceste v Novi 

vasi. Kot je poudaril predse-

dnik sveta ČS Rogoznica Jan-

ko Čeh, so na opravljeno delo 

ponosni, članom sveta se je 

zahvalil za dobro delo. Pri-

čakuje, da bo mestna oblast 

obljube o sanaciji poškodo-

vanih cest po izvedbi del II. 

faze podtalnice izvedla do 

roka, saj je strpnost krajanov 

ponovno na preizkušnji. Ob 

11. krajevnem prazniku je 

Rogozničanom, ki so se tudi 

letos zelo potrudili, izvedli 

številne kulturne in športne 

dogodke, čestital tudi ptujski 

župan Štefan Čelan. Poslanec 

DZ Andrej Čuš je ob čestit-

kah napovedal tudi ponovno 

odprtje poslanske pisarne v 

prostorih Doma krajanov. ČS 

Rogoznica se je letos s prizna-

njema zahvalila krajanoma 

Podvincev, Mariji Veisbaher 

Ptuj � Enajsti praznik ČS Rogoznica

Ponosni na opravljeno delo
V soboto je v obnovljenem Domu krajanov Rogoznica potekala osrednja slovesnost ob 11. krajevnem prazniku ČS 
Rogoznica, ki je bila dobro obiskana tudi zaradi udeležbe potencialnih županskih kandidatov s somišljeniki. Ob tej 
priložnosti so tudi simbolično prerezali vrvico ob pridobitvi, na katero so čakali več kot deset let.

Foto: Črtomir Goznik

Priznanje ČS Rogoznica za prispevek v razvoju društvenega ži-
vljenja in razvoja kraja sta letos prejela Marija Veisbaher in Bran-
ko Lah.

skoraj prepolovljen

bi bilo, da bi se s prihodom 
ali vsi predstavniki«

sveta potrjujejo predstav-

nike javnega zavoda za ob-

dobje naslednjih štirih let: 

»Trenutna rešitev je relativ-

no čudna. Danes, ko se za-

dnjič sestajamo, odločamo 

o ljudeh, ki bodo nastopali 

v Zdravstvenem domu v na-

slednjih štirih letih.« Mnenju 

Tomažiča sta se pridružila 

tudi svetnika Maksimiljan 

Šuman in Dejan Kramber-

ger. Strinjali so se še, da bi v 

prihodnje občinska uprava 

morala vzpostaviti tesnejše 

sodelovanje s predstavniki 

svetov vseh javnih zavodov. 

»Kot smo ugotavljali, včasih 

sploh nismo imeli vseh re-

levantnih informacij, kaj se 

v zavodih dogaja. Mi imamo 

tako ali tako likvidnostne 

težave in tudi zavodi težko 

poslujejo. In tu so optimiza-

cije še možne. V tem smislu 

vidim povezavo, da bi lahko 

bila takšna imenovanja so-

časna z aktualno oblastjo,« 

je še dejal Šuman. Župan 

Kramberger pa je v bran de-

jal: »Zelo čudno bi bilo, da bi 

se s prihodom nove oblasti 

zamenjale cele garniture 

predstavnikov. To najbrž ne 

bi bilo primerno.« Sledilo je 

glasovanje in svetniški zbor 

in Branku Lahu. Oba se po-

našata z zavidljivimi rezultati 

dela v društvenem in sicer-

šnjem življenju ČS Rogoznica.

S kulturnimi nastopi so 

sobotno osrednjo prireditev 

ob 11. krajevnem prazniku 

ČS Rogoznica obogatili MoPZ 

KD Rogoznica in Stari prija-

telji iz Kicarja. V družabnem 

delu prireditve pa so zaigrali 

člani ansambla Sorodniki.

MG

naslednji dan po objavi v Ura-

dnem vestniku MO Ptuj. Ker 

je od sprejema odloka minil 

že dober mesec, odlok pa še 

ni bil objavljen, se mestni go-

stinci že sprašujejo, ali ni šlo 

za predvolilni nateg mestnega 

sveta glede na to, da odlok še 

ni bil objavljen, četudi je po 

julijski seji mestnega sveta 

izšla redna številka Uradnega 

vestnika MO Ptuj. Uporab-

nino gostinci plačujejo po 

obrokih, do končanega plači-

la za letos pa naj bi jim ostala 

le še dva obroka, so povedali. 

Ptujski župan na to vprašanje 

mestnih gostincev odgovarja, 

da je v pripravi izredna števil-

ka Uradnega vestnika, izšel bo 

te dni, v katerem bo objavljen 

ta odlok. Vsi upravičenci do 

znižane uporabnine pa naj se 

po objavi odloka oglasijo na 

Oddelku za gospodarske jav-

ne službe MO Ptuj, kjer bodo 

prejeli vsa natančna navodila 

o tem, kako bodo uveljavili 

znižano uporabnino za rabo 

javnih površin za gostinske vr-

tove v letu 2014.
MG

skih lokalov in s tem oživljanja 

starega mestnega jedra. 14. 

julija so mestni svetniki po 

skrajšanem postopku sprejeli 

odlok, s katerim so znižali fak-

tor za izračun uporabnine/ta-

kse za rabo javnih površin za 

gostinske vrtove v vseh treh 

conah za 30 %, hkrati pa tudi 

določili, da ta začne veljati 

je z devetimi glasovi za in z 

dvema proti sprejel sklep.

Sprejeli Odlok 
o spremembah 
in dopolnitvah 
Odloka o PUP

V nadaljevanju je svetni-

ški zbor obravnaval in po 

hitrem postopku sprejel ne-

koliko spremenjen Odlok o 

prostorskih in ureditvenih 

pogojih (PUP) za mesto Le-

nart. Po besedah predstavni-

ce pripravljavca odloka Ve-

sne Polanc Marinič iz ZUM, 

d. o. o., se s spremembami in 

dopolnitvami v PUP vključi-

jo deli naselja Lenart, ki so 

se doslej urejali z drugimi 

prostorskimi izvedbenimi 

akti. »V območje urejanja 

PUP bodo vključeni tudi 

deli naselja Lenart v Sloven-

skih goricah, ki so pridobili 

status stavbnega zemljišča, 

oz. zanje ne velja noben pro-

storski izvedbeni akt. S spre-

membami in dopolnitvami 

se uskladijo merila in pogoji 

za gradnjo nezahtevnih in 

enostavnih objektov. Dolo-

čeni so varovalni pasovi cest 

v naselju itd.«

Sicer pa so svetniki in 

svetnice sprejeli tudi Sklep 

o delni povrnitvi stroškov 

volilne kampanje za lokalne 

volitve v letu 2014.

Monika Levanič

Foto: Črtomir Goznik

V teh dneh bo znan tudi najemnik največjega lokala, ki se od-
daja od leta 2013, nekdanji Murin lokal na Mestnem trgu 4. 



„Mi ves čas opozarjamo, da 

je šušmarstvo in zaposlovanje 

na črno velik problem. Glede 

na visok odstotek sive ekono-

mije bi se morali v Sloveniji 

tega problema lotiti še odloč-

neje. Siva ekonomija je velika 

nelojalna konkurenca našim 

uradno registriranim obrtni-

kom in podjetnikom,“ je ob 

začetku uresničevanja novega 

zakona o preprečevanju dela 

in zaposlovanju na črno po-

vedal sekretar OOZ Ptuj Boris 

Repič. V OZS si tudi ne zatiska-

jo oči pred dejstvom, da je siva 

ekonomija prisotna tudi med 

rednimi obrtniki. Ta se kaže 

predvsem v neizstavljanju ra-

čunov, zaposlovanju na črno, 

kar je prav tako velika nelojal-

na konkurenca vsem tistim, ki 

delajo vse po predpisih. Pogo-

sto pa je trg tisti, ki obrtnike 

in podjetnike sili v to.

Še vedno pa bodo šušmarji, 

ki nimajo registrirane nobene 

dejavnosti, plačevali bistveno 

nižje kazni od legalnih obrtni-

kov, četudi se te povečujejo za 

okrog 25 odstotkov.

Za prekršek 
sta odgovorna 
oba, naročnik in 
izvajalec

Izenačene pa bi morale biti 

tudi kazni za izvajalca in na-

ročnika dela na črno, oba bi se 

morala zavedati, da sta v pre-

kršku. Pri delu brez računov 

pa se mora naročnik tudi zave-

dati, da so bila dela opravljena 

brez garancije, brez možnosti 

za odpravo napak.

Nekaj pomislekov pa imajo 

v obrtniški organizaciji glede 

sosedske pomoči, dela v lastni 

režiji in družinskih članov. 

Zelo so bili zadovoljni, ko je 

zakon o graditvi prinesel spre-

membo glede dela v lastni 

režiji, da bi se namreč lahko 

gradilo v lastni režiji le do 250 

m2. Če gre za uporabne povr-

šine, večje od 250 m2, je tudi 

DDV večji, 22 odstotkov, četu-

di gre za zasebno hišo, ne pa 

več devet odstotkov. Slovenski 

obrtniki in podjetniki opravi-

jo veliko prostovoljnega in hu-

manitarnega dela, to njihovo 

delo pa ni zadovoljivo rešeno 

v sami zakonodaji, z nekateri-

mi olajšavami.

Če bodo davčne 
blagajne, morajo 
biti za vse

V OZS so prepričani, da je 

sivo ekonomijo mogoče uspe-

šno zmanjšati in pripeljali v 

sprejemljive okvire (do 10 % 

BDP); določen odstotek sive 

ekonomije pa obstaja tudi v 

davčno najbolj urejenih druž-

bah. Ukrep 'vsak račun šteje' 

bi ljudi prisilil k temu, da bi 

vedno zahtevali račun, ki bi 

ga lahko uveljavljali kot doho-

dninsko olajšavo, kot je to bilo 

v veljavi že v preteklosti (ko 

so računi za gradbena dela, 

zdravila, nakup knjig lahko 

dohodninsko osnovo zmanj-

šali za tri odstotke). Trenutno 

se oblast izgovarja, da je to ne-

mogoče, ker bi potem morali 

popolnoma spremeniti ob-

račun dohodnine, ki je sedaj 

bolj ali manj avtomatski. Ven-

dar bi učinek bil zagotovo ve-

čji kot stroški uvedbe spreme-

njenega obračuna dohodnine. 

Glede uvedbe davčnih bla-

gajn pa v OZS pravijo, da je 

bistvenega pomena nadzor, 

ne pa davčne blagajne, ki naj 

ne bi same po sebi ničesar 

reševale, četudi so se v sose-

dnji Hrvaški hitro pokazali 

pozitivni učinki v občutno 

povečanem prometu in ve-

čjem dotoku v davčno blagaj-

no. Če računa ne vtipkamo, 

ga tudi ni v davčni blagajni. 

Nekatere stvari so bile pri evi-

dentiranju plačil že uvedene, 

in sicer s programi, ki one-

mogočajo brisanje računov. 

Če pa se bo politika odločila 

za njihovo uvedbo, jo bodo 

v OZS podprli, vendar izjem 

ne bo smelo biti več. Imeti jih 

bodo morali vsi, brez izjem, 

pri velikih podjetjih, notar-

jih, zdravnikih. V OZS pa ob 

tem še dodajajo, da je uvedba 

davčnih blagajn velik strošek, 

dva do tri tisoč evrov. Tega je 

nemogoče v celoti prevaliti na 

podjetnike in obrtnike. Neka-

teri jih bodo potrebovali tudi 

do sto. Po takratnih izračunih 

naj bi šlo celo za večji posel, 

kot je razvpita Patria.

MG

Za pet evrov je mogoče 

kupiti osem kilogramov slad-

korja, ob ceni 0,56 evra za 

kilogram. In ta količina ob 

nekaj zaloge v panju skoraj za-

došča za zimsko hranjenje če-

bel v enem panju, je pojasnil 

Vidovič, ki ima trenutno 110 

Slovenija � Narava obrnila hrbet čebelarjem

Težko bi bilo pričakovati več kot pet 

torek � 26. avgusta 20148  Kmetijstvo in podjetništvo

Slovenija � Luknje v Zakonu o preprečevanju dela in zaposlovanja na črno

Kazni za šušmarje in obrtnike 
izenačiti, davčne blagajne za vse
V Obrtno-podjetniški zbornici Slovenije ugotavljajo, da novi zakon o preprečevanju dela in zaposlovanju na črno sicer prinaša določene izboljšave, 
to pa še ni dovolj, da bi se zmanjšal obseg sive ekonomije v Sloveniji.

Foto: Črtomir Goznik

V OZS pravijo, da je najučinkovitejši ukrep proti sivi ekonomiji – vsak račun šteje. (Fotografija je 
simbolična.)

»Letos je tarnanje čebelarjev nad vremenom in letino upravičeno,« je dejal čebelar Jože Vidovič iz Apač, ki ocenjuje, da se je v slovenskih panjih 
nabrala le tretjina povprečne letine. Zaradi slabe letine in obolevanja čebel je tako obljubljena pomoč države, ki naj bi čebelarju z več kot 20 panji 
namenila pet evrov na panj, še kako dobrodošla. 

Država bo prek pravila de minimis čebelarjem z več kot 20 
panji namenila po pet evrov pomoči na panj. Toliko panjev 
je po mnenju pristojnega ministrstva za kmetijstvo in okolje 
meja, ki je upravičena. Pomoči bo tako deležno okoli 2000 
čebelarjev in bo državo stala 400.000 evrov. Za realizacijo 
sredstev naj bi ministrstvo potrebovalo dva do tri mesece. 
»Tega denarja ministrstvo nima na postavkah, bo pa na voljo 
ob prerazporeditvah,« je po sestanku, 8. avgusta, s predse-
dnikom Čebelarske zveze Slovenije Boštjanom Nočem poja-
snil odhajajoči minister za kmetijstvo in okolje Dejan Židan.

Teden dni po sestanku so z ministrstva za kmetijstvo in 
okolje na vprašanje, ali že imajo zagotovljen denar in kdaj 
naj bi bil ta izplačan, odgovorili: »Pripravljamo pravne podla-
ge za izvedbo ukrepa in priglasitev državne pomoči ter drugo 
potrebno dokumentacijo. Predlog uredbe bo v nadaljnjih po-
stopkih predmet presoje in usklajevanj z drugimi pristojnimi 
institucijami.«

gled povečevati števila čebe-

ljih družin. 

»Morda je res na katerem 

območju postavljenih preveč 

panjev. Vendar v povprečnih 

letinah tega ni opaziti, saj če-

panjev. O višini pomoči pa je 

dejal: »Pomagaj si sam in ti bo 

mogoče kdo drug pomagal. 

Glede na situacijo v državi je 

težko pričakovati več.« 

Vidovič si je izkušnje v če-

belarstvu začel nabirati s 14 

leti pri največjem slovenskem 

čebelarju Janku Pislaku. »Če-

prav že 25 let čebelarim, se 

ne spomnim tako slabe letine. 

Tudi starejši čebelarji se je ne,« 

je povedal. Razlog je v izgubi 

paš. Tudi matičnega mlečka je 

letos za tretjino manj, je strnil 

letošnje leto Vidovič. In med-

tem ko je vreme vplivalo na ko-

ličino medu in drugih proizvo-

dov, to naj ne bi imelo vpliva 

na kakovost čebeljih izdelkov. 

»Vreme je vplivalo na sorte 

medu. Po pogovorih s čebelar-

ji lahko rečem, da v Sloveniji in 

na Hrvaškem praktično ni či-

stega kostanjevega medu. Tako 

imamo v večini cvetlični med, 

ob tem pa seveda še gozdnega, 

med akacije in hoje,« je dejal.

Čebeljih družin je 
preveč

Na Nacionalnem inštitutu 

Slovenije ugotavljajo, da je 

problem podhranjenosti in 

občutljivosti čebel v Sloveniji 

posledica prevelikega števila 

čebeljih družin in s tem pove-

zane lakote čebel. »Sredstva, ki 

jih dobivajo čebelarji za stimu-

lacijo čebelarstva, v neki meri 

pripomorejo tudi k temu, da 

je v Sloveniji vse več čebeljih 

družin, naravne danosti pa so 

vedno bolj odvisne od vreme-

na,« je opozoril predstojnik 

Tadej Malovrh, ki je poudaril, 

da čebelarji ne morejo v nedo-

Foto: MV

Čebelar Jože Vidovič tako slabe letine ne pomni. Omenja tudi 
realno možnost, da bo spomladi do 20 % manj čebeljih družin?
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Podravje � Leto 2014 je leto bolezni

Gosenice, peronospora, oidij,
sedaj še botritis in kap vinske trte
»Odkupna cena grozdja ne pokrije niti polovice stroškov pridelave,« je dejal Andrej Rebernišek, svetovalec za vinogradništvo in direktor KGZ Ptuj. Po 
ocenah zavoda in kmetijskega inštituta bi morala letos cena grozdja znašati vsaj en evro, ker so bili stroški zaščite višji. Vendar kapitalistična logika 
trga za kilogram grozdja predvideva v povprečju 50 ali 55 centov. 

»Vinogradniki smo navaje-

ni, da nam rečejo, da vedno 

tarnamo. Vendar vsako leto 

se nekaj nagrmadi. Neurje s 

točo, lani so bile ose, letos pa-

davine,« je dejal Rebernišek. 

Na zavodu so zabeležili, da je 

letos od aprila do julija v pov-

prečju padlo 600 litrov dežja 

na kvadratni meter, v prete-

klem desetletju pa je bilo pov-

prečje med 200 in 300 litri. Pa 

vendar za slabšo letino niso 

odgovorne zgolj padavine, 

temveč je že mila zima naka-

zala, da bo leto 2014 od vino-

gradnikov zahtevalo znanje 

in izkušnje. »Letošnji letnik je 

problematičen. Rast in razvoj 

trte se je začela zelo zgodaj in 

že takrat močan napad gose-

nic, še posebej na vinogradih, 

ki so bližje gozdu. Na neka-

terih sortah je bil izpad tudi 

med 30 ali 40 odstotki, na ce-

lotnem območju pa nekje 10 

odstotkov,« je dejal.

Zelena dela 
lahko preprečijo 
nastanek bolezni

Padavine in višje tempe-

rature so ustvarile pogoje za 

razvoj peronospore in oidija. 

»Slednji se je razširil pred-

vsem v vinogradih, kjer niso 

bila pravi čas opravljena ze-

lena dela ali kjer se je nestro-

kovno škropilo, torej preveliki 

razmiki, neprave koncentraci-

je,« je pojasnil Rebernišek, ki 

ocenjuje, da je oidij povzročil 

od 10 do 20 odstotkov škode v 

vinogradih. Če se bo deževno 

vreme nadaljevalo, bo v jesen-

skem času količino pridelka 

ogrozil še botritis. Za prepre-

čitev te glivične bolezni so 

prvi ukrep zelena dela, je opo-

zoril svetovalec za vinogradni-

štvo. »Odstranjevanje listja v 

območju grozdja, odstranitev 

suhega listja, ki je lahko vir 

okužbe za botritis. Zagotoviti 

je treba dovolj veliko zračnost, 

ob tem pa je treba paziti, da 

ne pride do poškodb jagod. 

Nujni ukrep je tudi zaščita z 

botridicidi, toda upoštevati je 

treba karenco,« svetuje Reber-

nišek. Dejal je, da bodo imeli s 

to boleznijo več težav vinogra-

dniki, ki imajo bujne nasade 

ter pozne sorte, kot so renski 

in laški rizling ter šipon.

Kap vinske trte
Kmetijsko-gozdarski zavod 

Maribor je avgusta izdal tudi 

posebno obvestilo o nevarno-

sti kapi vinske trte esce. »Kla-

sična kap vinske trte je, ko se 

posuši celotna trta v nekem 

trenutku, esca je vrsta kapi in 

je glivična bolezen ter je bolj 

problematična. Trta namreč 

hira štiri ali pet let in je vir 

okužbe za druge trse. Zato 

moramo okužen les odnesti 

iz vinograda, saj je glivica spo-

sobna preživeti tudi v odmr-

lem lesu,« je pojasnil. Vzrok te 

bolezni naj bi bil v pretirani 

rabi herbicidov, preveč agre-

sivni zimski rezi, bujni rasti za-

radi pretiranega gnojenja, kar 

vpliva na kakovost trsa. »Na 

našem območju po obolelo-

sti prednjačita sorti sovinjon 

in renski rizling. Ponekod je 

obolelost vinogradov dosegla 

že 10 ali 15 odstotkov, kar je 

zelo veliko,« je dejal Reberni-

šek. Kemičnih sredstev, ki bi 

bila dovolj učinkovita v boju 

proti esci, pa še ni, je povedal. 

»Treba je delati sistematično. 

In sicer treba je oživiti tla s 

podsetvijo posebnih rastlin 

(travnih mešanic), saj je ta bo-

lezen posledica slabe prehra-

ne vinske trte,« je pojasnil. Bo-

lezenski znaki kapi vinske trte 

pa so rdečkaste pege na listih, 

ki se vsako leto širijo, ter neti-

pične črne pikice na grozdju. 

Znaki bolezni so tudi posuše-

ni vršički, je povedal in dodal: 

»Če bi pa naredili prerez lesa, 

ta ne bi bil čist, temveč bi bile 

tudi v lesu črne pikice.«

Po besedah strokovnjaka 

za vinogradništvo lahko trta 

še vedno naredi čudež, če bo 

zapihal jugozahodni veter ter 

ne bo padavin. Četudi bi de-

ževnim dnem sledilo sončno 

vreme, bo količina pridelane-

ga grozdja zaradi vseh bolezni 

vsaj 10 odstotkov manjša kot 

lani, ob tem da je bil že lanski 

letnik skromnejši. »Ocenju-

jemo, da se bo na hektarju 

vinograda pridelalo med pet 

in šest ton grozdja,« je dejal 

tudi sam vinogradnik Andrej 

Rebernišek. Sicer pa je na tem 

območju v povprečju velikost 

vinograda 30 arov, kar pome-

ni približno 1.500 kilogramov.

Mojca Vtič

bele ne morejo vsega pobrati. 

Smešno se mi zdi pri tej izja-

vi, da je država v zadnjih letih 

namenjala sredstva za mlade 

čebelarje, jih spodbujala, če-

belarska zveza pa je izvajala 

izobraževanja. Mogoče je ta 

izjava prenagljena,« razmišlja 

apaški čebelar.

»Da do prenasičenosti pa-

njev na nekem prostoru ne 

pride, je naloga čebelarskih 

družin, ki poznajo lokalne raz-

mere in ki imajo poverjenike 

za pašo,« je dejal Vidovič: »S 

tem se prepreči tudi lakota 

čebel, ki zaradi pomanjkanja 

hrane postanejo dovzetnejše 

za bolezni.«

Čebele 
potrebujejo skrb

Zaradi letine pa je bilo tre-

ba čebele dodatno hraniti. »Če 

jih sedaj ne bi krmil, zalege ne 

Foto: KGZ Ptuj

Na fotografiji je vinska trta, okužena z ESCO.

Sredstva namenjena čebelarstvu v letu 2013 evri
Javna svetovalna služba v čebelarstvu 565.155
Program ukrepov v čebelarstvu v Sloveniji 2014–2016 768.702
Javna služba strokovnih nalog na področju čebelarstva 130.542
Aplikativni raziskovalni projekti 6.666
Ciljno raziskovalni projekti 58.000
Nacionalni veterinarski inštitut (zdravstveno varstvo čebel) 268.485
Škoda v čebelarstvu 138.021
SKUPAJ 1.935.571

Vir: Ministrstvo za kmetijstvo in okolje

Povprečni donosi medičine (v kg) za vse opazovalne postaje po Sloveniji 
Donosi v letu 2010 2011 2012 2013 2014
POVPREČJE 32,33 36,26 15,02 35,79 7,03

Vir: Čebelarska zveza Slovenije

Imamo preveč čebeljih družin?
Predstojnik Nacionalnega veterinarskega inštituta Tadej 

Malovrh je za medije izjavil, da je v Sloveniji absolutno pre-
več čebeljih družin. Na Čebelarski zvezi Slovenije menijo, da 
te izjave nimajo potrebnih argumentiranih strokovnih podlag 
in so zaradi tega posebej za širšo javnost tudi zavajajoče. S 
tem sporočilom so se obrnili tudi na ministra za kmetijstvo 
in okolje Dejana Židana. »V dolgoročnih in izvedbenih doku-
mentih razvoja našega čebelarstva, ki jih je sprejela drža-
va, je zapisano, da bi morali v Sloveniji čebelariti z najmanj 
150.000 čebeljimi družinami,« so dejali v sporočilu ministru 
na zvezi. V Programu ukrepov na področju čebelarstva v Re-
publiki Sloveniji v letih 2014–2016 je zapisano, da je bilo na 
dan 31. oktobra 2012 v Sloveniji 167.000 čebeljih družin. 
Med cilji tega programa je zapisano, da je potrebno ohra-
njanje in razvoj staleža čebel z enakomerno poseljenostjo 
čebeljih družin po Sloveniji in torej ne zmanjševanje.

Leto Ocenjeno št. čebeljih družin
2004 156.372
2005 160.831
2006 172.520
2007 160.119
2008 148.729
2009 149.391
2010 156.014
2011 166.339
2012 169.228
2013 147.734
2014 (april) 174.028

Vir: Uprava RS za varno hrano, veterinarstvo in varstvo rastli

bi bilo ali bi bila zmanjšana. In 

zato ne bi bil vzrok bolezen, 

temveč pomanjkanje hrane. 

Tako dam tedensko vsaj kilo-

gram sladkorja na panj,« je po-

vedal. Ob tem pa je opozoril, 

da bo tistemu, ki zdaj varčuje 

s hrano, število čebel upadlo. 

»Menim, da bo spomladi do 20 

% manj družin, kot jih je sedaj. 

Nekateri zgolj vidijo, koliko 

čebele prinesejo, ne vidijo pa, 

koliko je treba vložiti nazaj,« 

je dejal Jože Vidovič, eden 

izmed 1.151 registriranih če-

belarjev v Podravju oziroma 

eden od 10.143 registriranih 

čebelarjev v Sloveniji.
Mojca Vtič
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Ptuj � Varovanje kulturne dediščine po ptujsko

Brez pooblaščenega upravljavca tudi I. mitrej
Na širšem območju Ptuja je kar nekaj spomenikov arheološke in kulturne dediščine, kjer se pri predstavitvi niso dosledno spoštovala kulturnovarstvena merila. 
Eden teh je rimska lončarska peč v Rimski ulici na Ptuju, ki je bila odkrita v sedemdesetih letih prejšnjega stoletja pri individualni gradnji na območju kulturnega 
spomenika Spodnja Hajdina in z mesta odkritja prenesena v Rimsko ulico na Ptuju.

Tam so jo sicer pokrili, za-

ščitna streha pa ji ne zagota-

vlja 100-odstotne zaščite, je ne 

varuje pred vplivi meteornih 

voda in vremenskih razmer. 

Odkrita je bila, preden se je 

začela raziskovati obrtniška če-

trt na današnji Rimski ploščati 

med potokom Grajena in Ljud-

skim vrtom, kjer je bilo odkri-

tih neprimerno več peči, a je 

ohranjena le ena in predana v 

upravljanje PM Ptuj-Ormož. Ta 

vse do danes ni prevzel v upra-

vljanje rimske lončarske peči iz 

Rimske ulice na Ptuju, za kate-

ro je do svoje upokojitve v letu 

2013 nesebično skrbel Stanko 

Gajkovič. Zdaj ni več nobenega 

„odgovornega“ za to peč. 

Kot pove arheolog Ivan Ži-

žek iz PM Ptuj-Ormož, so bili 

mimo kulturnovarstvenih me-

ril postavljeni še nekatere ar-

heološki pomniki, kot je manj-

ša zbirka v Šolskem centru 

Ptuj, ki so jo morali umakniti. 

Podobno zbirko so morali 

umakniti tudi iz porodnišnice 

ptujske bolnišnice, še prej pa 

je bilo odtujenih nekaj pred-

metov. Na Ptuju obstaja institu-

cija, odgovorna za arheološko 

dediščino in tudi predstavitev, 

zato tovrstnih spomenikov 

brez upravljavca sploh ne bi 

smelo biti. Tudi rimska lončar-

ska peč bi morala biti uradno 

predana v upravljanje muzeju. 

Kot pove Žižek, muzejski de-

lavci kustosi, ki so odgovorni 

za premično kulturno dedišči-

no, nimajo nič proti temu, da 

se čim več dediščine predsta-

Foto: Črtomir Goznik

Rimska lončarska peč (2.–3. stoletje našega štetja) v Rimski uli-
ci na Ptuju je razstavljena brez prave zaščite, zaščitna streha je 
premalo, pa tudi skrbnika nima, institucije, ki bi za njo strokovno 
skrbela in jo varovala.

nistrstva za kulturo ali podob-

ne razpise, da bi pridobil sred-

stva za njeno varovanje. Zato 

je treba najprej urediti njeno 

upravljanje. 

Ob letošnjem spreminjanju 

ustanovitvenega akta PM Ptuj-

Ormož bi to že lahko predlaga-

li, če bi bila skrb za dediščino 

resnično izražena. Največji ab-

surd pa je, da je brez upravljav-

ca najstarejši mitrej v srednji 

Evropi, I. mitrej na Spodnji 

Hajdini. Občina Hajdina ni 

pooblačena, da bi upravljala to 

dediščino. To se dogaja, ker do-

slej ni bilo politične volje, da bi 

se to uredilo. In kako naj muzej 

pridobi sredstva za vzdrževa-

nje tega enkratnega spomeni-

ka, če ga v odloku ni?!

Za usodo rimske opekarske 

peči v Rimski ulici na Ptuju pa 

je sedaj zaskrbelo člane UO TD 

Ptuj. Ko so uvideli, da jo ogroža 

že vegetacija, smreka in grmi-

čevje, ki se je nekontrolirano 

razrasla je TD Ptuj Zavod za 

varstvo kulturne dediščine Slo-

venije – OE Maribor zaprosilo 

za kulturnovarstveno soglasje, 

da sme odstraniti vegetacijo in 

ga tudi prejelo z opozorilom, 

da je posebno pozornost treba 

posvetiti ruvanju koreninske-

ga sistema. V TD Ptuj pričaku-

jejo, da se bodo odgovorni ob 

odstranitvi razraščene vege-

tacije končno lotili tudi reše-

vanja vprašanja upravljavca te 

rimske ostaline, na katero so 

v dobrih treh desetletjih po 

predstavitvi očitno pozabili.
MG

Kot je pojasnila mentorica li-

kovnih dejavnosti pri DPD Svo-

boda Aleksandra Vidovič, se je 

poletnih počitniških delavnic v 

tednu od 4. do 8. avgusta dnev-

no udeleževalo od 15 do 20 

otrok. Osrednjo pozornost so 

letos namenili predvsem spro-

ščenemu likovnemu ustvar-

janju in poletnemu druženju 

otrok. Tako so pod vodstvom 

mentorice in ob pomoči pred-

sednice DPD Svoboda Majde 

Vodušek Klemenčič v Parku 

mladosti sredi Kidričevega 

pridno slikali na platno, posli-

kavali steklenice, slikali so tudi 

na stiropor in ustvarjali razne 

druge zanimive izdelke. Vsak 

dan je bilo poskrbljeno tudi za 

to, da so se mladi udeleženci 

malo posladkali. Po končanih 

aktivnostih so svoje izdelke 

vsak dan postavili na ogled mi-

moidočim, zatem pa so si jih 

lahko odnesli tudi domov.
-OM

Kidričevo � Poletne aktivnosti DPD Svoboda

Mladi so ustvarjali 
Člani delavsko prosvetnega društva Svoboda Kidričevo so letos tretje leto zapored pripra-
vili teden ustvarjalnih počitnic za otroke od 5. do 15. leta; tudi letos je bil dobro obiskan.

Foto: M. Ozmec

Mladi Kidričani so ustvarjali pod vodstvom likovne pedagoginje 
Aleksandre Vidovič in ob pomoči predsednice Svobode Majde Vo-
dušek Klemenčič.

Kidričevo � Sosednji prijatelji so aktivni

Tudi letos so bili kre-aktivni
Neformalna skupina mladih Sosednji prijatelji Kidričevo, ki letošnje leto obeležuje že 
osem let skupnega druženja, je s pomočjo občine in donatorjev letos pripravila druga 
poletna dejavna dneva za otroke, mlade in starše.

Kot je pojasnil predsednik 

skupine Sosednji prijatelji Žan 

Jerenko, je bilo geslo letošnjih 

dejavnih dni »Bodi kre-akti-

ven«. Prvi dan so se zbrali pred 

OŠ Borisa Kidriča v Kidriče-

vem in se podali na pohod do 

učilnice v naravi, ki so jo uredi-

li v nekdanji boldirjevi gramoz-

nici, v Strnišču pri Kidričevem. 

Tam so z navdušenjem spozna-

vali njene naravne zanimivosti, 

številne zdravilne in druge ra-

stline, predvsem pa ribnik ter 

živali, ki so v njem ali ob njem. 

Nadaljevali so s športnimi ak-

tivnostmi, nato pa so na kre-

ativnih delavnicah še pridno 

ustvarjali izdelke iz naravnih 

materialov, ki so jih tudi razsta-

vili. Zvečer so pred OŠ pripra-

vili še kino na prostem. Bili so 

presenečeni, saj se je njihove-

mu povabilu kljub hladnemu 

vremenu odzvalo več kot 100 

otrok in tudi precej staršev. De-

javni in kre-aktivni so bili mladi 

Kidričani tudi drugi dan, saj so 

se skupaj odpravili na četrti po-

čitniški izlet v Terme Čatež.
-OM

Foto: M. Ozmec

Kina na prostem ob prenovljeni osnovni šoli Borisa Kidriča se je kljub 
vremenski ohladitvi udeležilo več kot 100 otrok in njihovih staršev.

Ptuj � Pred VII. rimskimi igrami

Letos dirka rimskih kvadrig
Društvo za rimsko zgodovino in kulturo Ptuj bo letos izvedlo že VII. rimske igre. Tudi letošnji tabor bodo 
postavili ob I. mitreju ob Mariborski cesti na Ptuju. Letošnji tabor se bo razprostiral kar na petih hektarjih. 
Postavili bodo več kot 30 vojaških šotorov, vseh Rimljanov pa bo okrog 800. 

Prostor odpirajo tudi za 

druge, Kelte, Barbare. Rimsko 

zgodbo 2014 bodo sestavili 

z udeleženci iz Slovenije, Av-

strije, Italije, Poljske, Hrvaške, 

Srbije, prvič letos pa tudi iz 

Črne gore. Pričakujejo pa tudi 

nekatere druge udeležence, ki 

se bodo predstavili v 40 skupi-

nah, je na tiskovni konferenci, 

ki je bila 18. avgusta, povedal 

Andrej Klasinc, predsednik 

društva Poetovio LXIX.

Rimska zgodba Ptuja se je 

v zadnjih letih zelo uveljavila, 

tako v Sloveniji kot tudi zunaj 

nje.. Taboru Ave Emona Lju-

bljana, kjer bo od 22. do 24. av-

gusta sodelovalo 250 ptujskih 

Rimljanov, bo sledil tabor na 

Ptuju od 28. do 31. avgusta in 

v rimski nekropoli v Šempetru, 

6. septembra. Ptujski rimski ta-

bor sodi med največje tovrstne 

tabore na tem območju. 

VII. rimske igre, ki jih napo-

vedujejo kot spektakel poletja 

na Ptuju, bodo vrhunec doži-

vele z dirko rimskih kvadrig, 

ki bo 31. avgusta. Rimske sku-

pine pa bodo staro mestno 

jedro preplavile že dan prej, 

30. avgusta, ko se bodo pred-

stavile na ptujski tržnici, kjer 

bo postavljena tudi tribuna, 

možno pa bo pokusiti tudi rim-

sko kosilo. Vse tri dni bo akti-

ven otroški tabor, ki mu bodo 

v prihodnjih letih dali največji 

poudarek, saj se zavedajo, da 

bodo tudi skozi ta vidik delova-

nja pritegnili na območje tabo-

festivala Arsana in Art Stays. 

Letošnji proračun je ocenjen 

na okrog 25.000 evrov, od 

tega jim bo MO Ptuj prispevala 

1.420 evrov. „Ko bomo uspeli 

zagotoviti stalni vir financira-

nja, nam bo mnogo lažje. Na 

Ptuju si bomo enkrat morali 

povedati, katere so naše najpo-

membnejše prireditve.“ Posta-

viti želijo slavnostno obeležje 

– obrambni zid z opazovalnim 

stolpom za Arheološki park 

Ptuj. Eden od ciljev društva, ki 

ga želijo uresničiti v obdobju 

nekaj let, je tudi postavitev 

stalnega rimskega tabora, ki bi 

bil aktiven najmanj šest mese-

cev na leto ter poglobitev so-

delovanja z vsemi evropskimi 

mesti, ki razvijajo rimsko zgod-

bo. Načrtujejo pa tudi izdelavo 

podobne keramike, kot so jo 

izdelovali Rimljani. Že tri leta 

izdelujejo oljenke, ki jim želijo 

dodati nove izdelke.
MG

ra družine s Ptuja in okolice ter 

tudi tujine. 

Sicer pa je ambicija Društva 

za rimsko zgodovino in kul-

turo Ptuj, da rimske igre po-

stanejo ena od prevladujočih 

ptujskih festivalskih zgodb oz. 

ena od osrednjih prireditev 

javnega pomena v MO Ptuj, 

ki bo s tem imela tudi zagoto-

vljen stalni vir financiranja, kot 

ga že sedaj imajo Dobrote slo-

venskih kmetij, Kurentovanje, 

vi na kraju najdbe, vendar se 

mora vedeti, kdo, kako in zakaj 

za to dediščino odgovarja. V 

danih razmerah, ko peč nima 

upravljavca, se muzej tudi ne 

more prijavljati na razpise mi-

Foto: Črtomir Goznik

Andrej Klasinc, predsednik 
Društva za rimsko zgodovino 
in kulturo Ptuj Poetovio LXIX: 
„Ptujska rimska zgodba uspe-
šno odmeva doma in zunaj Slo-
venije.“



Štajerski derbi ekip, ki sta 
trenutno tik pod vrhom le-
stvice, je v Ljudski vrt priva-
bil približno 2500 gledalcev, 
med katerimi je bila tudi ka-
kšna stoterica privržencev 
Zavrča. Ti so bili po treh za-
porednih zmagah na gosto-
vanjih optimistični, a so varo-
vanci Željka Orehovca tokrat 
odigrali nekoliko slabšo tek-
mo. Evropska ekipa Maribora 
je to seveda znala unovčiti …

Če bi Kelenc zadel v 3. mi-
nuti …

Začetek gostov je bil zelo 
obetaven, saj se je že v 3. 
minuti po podaji Šafariča 
znašel Kelenc iz oči v oči z 
vratarjem Handanovičem, 
slednji pa je bil v dvoboju 
ena na ena uspešnejši. V 7. 
minuti je bil v odličnem po-
ložaju še Matjašič, a je neko-
liko prehitro stekel pred gol 
in sodniki so akcijo zaustavili 
zaradi prepovedanega polo-
žaja. Po tej akciji so Zavrčani 

doživeli popoln 15-minutni 
mrk, v katerem so domačini 
na igrišču počeli vse, kar se 
jim je zljubilo … V 8. minuti 
je Sallalich med dvema igral-
cema Zavrča preigraval na 
desni strani, nato je podal 

je tudi tokrat zmagal vratar 

Maribora. 

Drugi polčas so gostje za-

čeli bolje in bili enakovreden 

tekmec varovancem Anteja 

Šimundže, ki so kljub temu 

nadzirali potek tekme. V tem 
delu je dvakrat s strelom po-
skusil Šafarić, a je to storil 
premalo močno in natančno. 
V 59. minuti je Orehovec le 
zamenjal nerazpoloženega 
Dedića z Dugolinom, kar pa 
ni prineslo bistvenih spre-
memb v igri. Mariborčani so 
brez težav držali prednost, ki 
so jo v 75. minuti celo poviša-
li: po podaji iz kota je z glavo 
zadel Mendy – 3:0. 

Jože Mohorič

… prvi remi namreč v tem prvenstvu! V tem krogu sta ga uprizorila 
Olimpija in Gorica, ki sta se v skoraj praznih Stožicah pred TV-ka-
merami razšli brez zadetkov. Priložnosti sicer ni manjkalo na obeh 
straneh, mreži pa se kljub temu nista tresli. 

Na vrhu še naprej vztrajajo Domžalčani, ki tudi po 540 odigranih 
minutah ostajajo brez prejetega zadetka. Tokrat je na Bonifiki odločil 
Sašo Aleksander Živec, ideolog igre vodilne ekipe lige in eden naj-
boljših posameznikov prvenstva nasploh. Zanimivo bo videti, ali bodo 
varovanci Luke Elsnerja 100-odstotno uspešnost zadržali tudi po na-
slednjem krogu, ko gostijo Mariborčane.

V odlični seriji so tudi Celjani, saj so zabeležili četrto zaporedno 
zmago. Tokrat je bila njihova žrtev ekipa Radomelj, ki ostaja na dnu 
lestvice brez ene same osvojene točke. Varovanci Dejana Djurano-
viča za zdaj niso konkurenčni drugim ekipam, predvsem prejemajo 
preveč zadetkov – povprečno tri na tekmo. Oslabljeni Rudar (pred 
sezono sta odšla Rotman in Eterovič) je tokrat slavil Ob jezeru, gostje 
iz Dolenjske pa so tekmo končali brez dveh izključenih igralcev. Po 
vodstvu Krke je preobrat začel Ivan Firer, dokončala sta ga Bolha in 
Klinar. 

Mariborčani so prvenstveno tekmo med dvema obračunoma s 
Celticom odigrali na primernem nivoju in prepričljivo slavili. Tekmo 
z Zavrčem so sicer odigrali brez Ibraimija, Filipoviča in Derviševiča, 
le nekaj minut je odigral Tavares, tako da so prihranili moči za naj-
pomembnejšo tekmo sezone (Celtic – Maribor; v torek ob 20.45). 
Zavrč je po treh zmagah v gosteh (Celje, Rudar, Krka) prvič klonil, 
kljub temu pa se trdno drži v zgornji polovici lestvice. Tam bi lahko 
obstal tudi po petkovem obračunu z Radomljami na Mestnem stadi-
onu na Ptuju …

Že v sredo bo ob 20.30 odigrano zaostalo srečanje 2. kroga med 
Koprom in Olimpijo.

JM
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»Tekmo smo začeli 
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kam bi se tekma obrni-
la, če bi Kelenc zadel v 
3. minuti.«
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v sredino do Boharja, ki jo 
žogo poslal tik pod prečko v 
mrežo – 1:0. Nekaj minut ka-
sneje sta na levi strani Bohar 
in Vršič izmenjala dvojno po-
dajo, predložek slednjega pa 
je v mrežo preusmeril Luka 
Zahovič – 2:0. V 16. minuti 
je imel novo 100-odstotno 
priložnost Bohar, a je za ma-
lenkost zgrešil cilj, podobno 
kot v 19. minuti Viler. V 22. 
minuti sta svoj šov na desni 
strani uprizorila še Mendy in 
Sallalich, tokrat se je z odlič-

no obrambo izkazal Ranilo-
vič. V teh minutah je bil pred-
vsem na levi strani obrambe 
Zavrča popolnoma »odprt 
promet« za vijoličaste, ki so 
kar tekmovali v tem, kdo bo 
zapravil lepšo priložnost. Po 
teh »žutih minutah« so Zavr-
čani vendarle zajeli sapo in 
vzpostavili ravnotežje. Drugo 
100-odstotno priložnost za 
goste na tekmi je v 42. minuti 
zapravil Matjašič, ki se je po 
odlični podaji Kelenca znašel 
sam pred Handanovičem, a 

Nogomet � 1. SNL
Pa smo ga le dočakali …

Nogomet � 1. SNL, 6. krog

Maribor izkoristil 15-minutni mrk Zavrča
Maribor – Zavrč 3:0 
(2:0)

STRELCI: 1:0 Bohar (8.), 2:0 
Zahović (14.), 3:0 Mendy (75.).

MARIBOR: Handanović, Sto-
janović, Rajčević, Šuler, Viler, 
Sallalich, Vršič (od 87. Ndiaye), 
Mertelj, Bohar (od 68. Mejač), 
Mendy (od 81. Tavares), Zahović. 
Trener: Ante Šimundža

ZAVRČ: Ranilović, Roškar, 
Kristić, Datković, Dedić (od 59. 
Dugolin), Cvek, Šafarić, Matjašič, 
Težak (od 80. Brdar), Kelenc (od 
72. Antolek), Kresinger. Trener: 
Željko Orehovec.

Foto: Črtomir Goznik

Nogometaši Maribora so le z rahlimi težavami na začetku preskočili Zavrč.

REZULTATI 5. KROGA:
Maribor – Zavrč 3:0 (2:0); strelci: Bohar 8., Zahović 14., Mendy 

75.;
Olimpija – Gorica 0:0;
Rudar Velenje – Krka 3:1 (0:1); strelci: Firer 49., Bolha 64., Klinar 

79.; Kramarič 9.; rdeča kartona: Diallo 67., Žižič 86./oba Krka;
Radomlje – Celje 0:3 (0:1); strelca: Verbič 40., 90., Ahmedi 71.:
Luka Koper – Domžale 0:1 (0:0); strelec: Živec 60.; rdeči karton: 

Hadžić 89./Koper.
1. DOMŽALE 6 6 0 0 8:0 18
2. CELJE 6 4 0 2 11:3 12
3. MARIBOR 5 4 0 1 10:6 12
4. ZAVRČ 6 4 0 2 7:7 12
5. OLIMPIJA 4 3 1 0 9:2 10
6. KOPER 5 2 0 3 3:5 6
7. RUDAR VELENJE 6 2 0 4 5:8 6
8. GORICA 6 1 1 4 6:6 4
9. KRKA 6 1 0 5 6:15 3
10. RADOMLJE 6 0 0 6 5:18 0

Najboljši strelci: 3 zadetki: Nik Omladič, Aleksandar Rodić (oba 
Olimpija), Benjamin Verbič (Celje), Luka Zahović (Maribor).

Ante Šimundža, trener Maribora: »Naša zmaga je popolno-
ma zaslužena, saj smo po prvi priložnosti Zavrča stvari prevzeli 
v svoje roke. Odigrali smo zelo dobrih 30 minut prvega polčasa, 
ko bi lahko vodili tudi več kot 2:0. Pristop mojih igralcev je bil 
pravi, tekmo so oddelali dovolj agresivno, ambiciozno in kolek-
tivno. Veseli dejstvo, da so napadalci zabili dva zadetka, kar je 
zelo pomembno za nadaljevanje sezone.«

Željko Orehovec, trener Zavrča: »Mariborčanom čestitam za 
čisto in zasluženo zmago. Tekmo smo začeli odlično in vpraša-
nje je, kam bi se tekma obrnila, če bi Kelenc zadel v 3. minuti. 
Tekmo je odločil naš 'mrk' med 7. in 25. minuto, ko nas je Ma-
ribor povsem 'razbil' in dosegel tudi dva zadetka – če povem 
po pravici, v tem delu nismo niti vedeli, kje smo. Pozneje smo 
vzpostavili ravnotežje, a verjetno tudi na račun zmanjšanega 
tempa Maribora, ki ga čaka povratna tekma s Celticom. Nam 
je manjkal zadetek za priključek, predvsem pa nekaj poguma 
v napadalnih akcijah. Mariborčanom želim veliko uspeha na 
Škotskem.«

Matija Kristić, Zavrč: »Mariborčanom čestitam za zmago, saj 
so bili boljši skozi celotno tekmo. Imeli so veliko dobrih priložno-
sti, tri so tudi izkoristili. Morda bi se tekma obrnila v drugo smer, 
če bi zadeli 100-odstotno priložnost na začetku. Sicer so njihovi 
branilci in zadnji zvezni odlično sodelovali, zato smo imeli precej 
težav v fazi obrambe. V uvodnih minutah so zabili dvakrat in 
tam je bila tekma skoraj odločena. Drugi polčas je bil z naše 
strani boljši, a premalo za preobrat.«

Brez Smrekarja 
in Lešnika

Tudi ob koncu prestopne-
ga roka (traja do 31. 8.) v 
Zavrču ne mirujejo. Pretekli 
teden je tako prišlo do treh 
novih sprememb v ekipi: 
klub sta zapustila Matija 
Smrekar in Tilen Lešnik, 
prišel pa je 21-letni Dejan 
Polić. Zavrčani s temi pote-
zami še zmanjšujejo izdat-
ke za plače nogometašem.

Smrekar je odlično odi-
gral drugi del lanske sezo-
ne, letos pa mu ni šlo najbo-
lje in sledil je razhod. Mladi 
Tilen Lešnik prave prilo-
žnosti ni dobil, zato si bo 
poiskal novo sredino. Nov 
igralec Zavrča pa je 21-letni 
Dejan Polić (igralec zvezne 
vrste), rojen v Puli, naza-
dnje je bil član Reke, ki jo 
vodi Matjaž Kek.



S finalnimi obračuni med 
posamezniki se je v nedeljo 
na Ptuju končal turnir serije 
Tennis Europe v konkurenci 
do 12. leta starosti – Terme 
Ptuj Open. Organizatorji iz 
TK Terme Ptuj so kljub manj-
šim težavam z dežjem turnir 
izvedli na visokem nivoju, za 
kar so prejeli številne čestit-
ke sodelujočih iz 13 držav. 
Skupno je nastopilo 113 igral-
cev, 64 dečkov in 49 deklic, 
ki so skupno odigrali blizu 
200 tekem.

Med dečki je brez izgublje-
nega niza slavil Rus Marat 
Sharibov, ki je v 3. krogu 
izločil tudi Blaža Vidoviča 
(3:6, 1:6). Pri deklicah je naj-
več pokazala Slovenka Živa 
Falkner, ki je prav tako na-
nizala pet suverenih zmag: 
v finalu je ugnala Slovakinjo 
Romano Cisovsko. Med 
dvojicami je bil pri deklicah 
finale povsem slovenski, saj 
sta Živa Falkner in Pia Lo-
vrič ugnali Aljo Belinger in 
Tjašo Klevišar.

Za dodatno dobro voljo je 
poskrbel član domačega klu-
ba Blaž Vidovič, ki je skupaj 
s Samuelom Patetom sla-
vil v konkurenci dvojic med 
dečki. V finalu sta bila Blaž in 
Samuel z rezultatom 4:6, 6:4, 
10:4 boljša od madžarsko-ita-
lijanske dvojice Balint Do-
bak-Simone Sorbino. 

Luka Hazdovac, pred-
sednik organizacijskega 
odbora: »Sam turnir je le-
tos potekal zelo umirjeno 
in brez napetosti; vidi se, da 
smo iz leta v leto bolj uigrana 
ekipa in vemo, kako se orga-
nizacijskim stvarem streže. 
Edini nekoliko bolj turbolen-
ten dan je bil četrtek, ko smo 
morali po močnem nalivu 
pripraviti igrišča za igranje. 
Sicer je bilo v glavnem in to-
lažilnem delu žreba skupno 
v vseh konkurencah odigra-

nih skoraj 200 dvobojev, v 
katerih je bilo – samo za ilu-
stracijo – porabljenih več kot 
600 žog. Turnir je bil uspešen 
tudi iz tekmovalnega vidika, 
saj so Slovenci slavili v kar 
treh kategorijah: med dekle-
ti posamezno in v dvojicah 
ter moških dvojicah. Posebej 
nas seveda veseli uspeh naše-
ga člana Blaža Vidoviča med 
dvojicami. Kakovost tenisa 
je bila prav tako na visokem 
nivoju, posebej je izstopal 
mladi Rus Marat Sharibov, ki 
je poleg tehničnega znanja 
kazal še izjemno psihološko 
trdnost, česar smo bolj nava-
jeni v starejših kategorijah.«

Nina Potočnik na 
Madžarskem do 
polfinala

17-letna Nina Potočnik (TK 
Galtena) je končala nekoliko 
daljši premor nastopov na 

turnirjih, v katerem je sanira-
la poškodbo stopala. Za vrni-
tev na igrišča si je izbrala mla-
dinski ITF-turnir 2. ranga na 
Madžarskem – Budaörs Cup. 
Nina je na mladinski ITF-le-
stvici trenutno na 97. mestu, 

V Münchnu je od četrtka 
do nedelje potekalo svetovno 
prvenstvo v balvanskem ple-
zanju. Na plezališčih, posta-
vljenih na območju olimpij-
skega stadiona, je slovenske 
barve v konkurenci 262 tek-
movalk in tekmovalcev bra-
nila peterica: Jernej Kruder, 
Jure Bečan in Domen Škofic 
v moški ter Mina Markovič 
in Julija Kruder v ženski kon-
kurenci.

S kvalifikacijami so uspe-
šno opravili trije: 16-letna de-
bitantka Julija Kruder, 26-le-
tna Mina Markovič in 23-le-
tni Jernej Kruder. Markoviče-
va ni plezala tako prepričlji-
vo, kot si je želela, precejšnje 
težave je imela že na začetku, 
pri prvi balvanski smeri. Za 
vrh ji je zmanjkalo tudi v tre-
tji smeri, s čimer je osvojila 
17. mesto po kvalifikacijah. 
V polfinalu, kjer je nastopilo 
20 najboljših iz kvalifikacij, je 

Ptujčanka za kar osem mest 
izboljšala svojo uvrstitev iz 
kvalifikacij, a kljub solidni 
predstavi njen izkupiček ni 
bil dovolj za končni boj še-
sterice najboljših za kolajne – 
osvojila je končno 9. mestom. 
Mina je bila doslej s četrtim 
mestom leta 2009 na Kitaj-
skem lastnica najboljšega 
slovenskega izida na SP v tej 
zvrsti športnega plezanja. 

Za nov odmeven dosežek 
slovenskega plezanja pa je po-
skrbel Jernej Kruder, ki je pri 
moških osvojil drugo mesto. 
To je prva slovenska kolajna 
na svetovnih prvenstvih v 
tej zvrsti športnega plezanja. 
Domen in Mina seveda ciljata 
tudi na skupno uvrstitev v se-
števku kombinacije skupaj s 
poznejšim svetovnim prven-
stvom v težavnosti in hitrosti, 
ki bo v španskem Gijonu od 
8. do 14. septembra.

jm, sta

Lj utomerski kasaški klub je ob 
letošnjem, že 52. mednarodnem 
kmetijsko-živilskem sejmu Agra 
(Gornja Radgona, 23.–28. 8.) 
pripravil 18. tekmovalni dan leto-
šnje kasaške sezone, sicer pa že 
šesti na svojem hipodromu.

Osrednja dirka je bila na-
menjena nagradi Pomurskega 
sejma (PS), za katero se je pote-
govalo dvanajst 3- do 14-letnih 
slovenskih kasačev. V izjemno iz-
enačeni in kakovostni konkuren-
ci je dolgo časa najbolje kazalo 
letošnjemu nesrečnemu derbistu 
LennyJoeu, ki pa mu je v končnici 
zmanjkalo moči. Iz ozadja se je v 
boj za najvišja mesta enakovre-
dno podala trojica, z minimalno 
prednostjo pa je slavila Ajda Go-
renc iz ljubljanskih Stožic. Zma-

govalni pokal ji je predal predse-
dnik uprave Pomurskega sejma 
Janez Erjavec, najboljšim trem 
pa tudi posebne kolajne PS. V 
preostalih štirih točkah sporeda 
so se okoli 600 gledalcem prvič 
predstavili dvoletni konji, s prvim 
predtekom pa se je začel tudi 
Grand prix Zürich, ki se bo kon-
čal s finalno dirko 12. oktobra v 
Ljutomeru.

REZULTATI – 1. dirka za 2-le-
tne kasače, 1600 metrov: 1. 
Luther King (Jo, Sagaj ml.) 1:20,5, 
2. Insa (Ma. Slavič) 1:22,0, 3. 
Vilin on Top (Kosi, vsi Ljutomer) 
1:26,0. 2. dirka za 3- do 6-letne 
kasače, zaslužek do 1000 EUR, 
1600 metrov: 1. Rosso (Cimer-
man) 1:19,9, 2. Leo Den (Jo. 
Sagaj ml.) 1:20,3, 3. Ela (Kosi, 
vsi Ljutomer) 1:20,5. 3. dirka 
za 3- do 14-letne kasače Grand 
prix Zürich (prvi predtek), 2100 
metrov:Dakot (M. Žan, Komenda) 
1:16,6, 2. VickAttack (Hanžeko-
vič) 1:17,0, 3. Lambert SAS (Jo. 
Sagaj ml., oba Ljutomer) 1:17,3. 
4. dirka za 3- do 14-letne sloven-
ske kasače, zaslužek do 3000 
EUR, 1600 metrov: 1. Dante MS 
(Seršen) 1:17,5, 2. Fru Time (Ja. 
Sagaj) 1:17,8, 3. Pinter (Osterc, 
vsi Ljutomer) 1:18,0. 5. dirka za 
3- do 14-letne slovenske kasače, 
zaslužek do 7000 EUR, 1600 
metrov (nagrada Pomurskega sej-
ma): 1. Morfej Peški (A. Gorenc, 
Stožice Ljubljana) 1:16,5, 2. Arri-
ved Dream (Ja. Sagaj, Ljutomer) 
1:16,6, 3. Nikolaj Peški (Dolinšek, 
Stožice Ljubljana) 1:16,7.

NŠ
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Športno plezanje � SP

Markovičeva do polfinala, 
Kruder kar do medalje

Kasaške dirke v Ljutomeru

Glavna nagrada v Ljubljano

Ljutomerčana uspe-
šna v Budimpešti

Na mednarodnih kasa-
ških dirkah v Budimpešti 
sta odmeven uspeh dose-
gla člana KK Ljutomer Jože 
Sagaj mlajši in Mitja Slavič. 
Sagaj je s 5-letnim LuckyBo-
yem na 1800 metrov dolgi 
stezi zmagal (1:16,4), Slavič 
pa je s Sangerjem MS osvo-
jil drugo mesto (1:16,5). 
Enak uspeh je Mitja dosegel 
tudi v dirki na 1900 metrov, 
kjer je 4-letna kobila itali-
janskega registra Rinalda, 
lastnika Slavka Prejaca (KK 
Slov. gorice, Lenart) iztekla 
kilometrski čas – 1:16,6.

Tenis � Turnir TE U-12 na Ptuju - Terme Ptuj Open

Skoraj 200 dvobojev, Vidovič med zmagovalci

Foto: Črtomir Goznik

Slovenci so na ptujskem turnirju slavili v kar treh kategorijah: med dekleti posamezno in v dvojicah 
ter moških dvojicah.

Foto: NŠ

Dirko 2-letnikov je dobil Luther King (2) pred Inso.

Mladinski ITF-turnir na 
Madžarskem, 
rezultati:

1. krog: Potočnik (2.) – 
Nora Szoke (Madžarska) 
6:1, predaja;

2. krog: Potočnik (2.) –
Barbora Miklova (Češka) 
6:3, 6:0;

četrtfinale: Potočnik (2.) 
– Elena Rybakina (Rusija) 
6:1, 4:6, 6:1;

polfinale: Potočnik (2.) 
– Jana Jablonovska (Slova-
ška, 6.) 6:7(6), 2:6;

finale: Jablonovska (6.) 
– Rebeka Stolmar (Madžar-
ska, 4.) 7:6(6), 6:0.

JERUZALEM – MOŠKANJCI 
GORIŠNICA 36:23 (22:12)

JERUZALEM: Balent, T. Cvet-
ko; Mesarić 3, Topolovec 1, Ve-
selko 2, Kolmančič 3, Rajšp 3, 
Čudič 1, Radujković 3, Gregorc 
7 (1), R. Cvetko 4, Kocbek 6, Pe-
trovič 1, Grizolt 2. Trener: Saša 
Prapotnik.

MOŠKANJCI GORIŠNICA: S. 
Žuran, Bratuša, Mendaš, Škorc; 
Petek 3 (1), Zorli 2, M. Bedrač 6, 
Kovač 2, Preac, Tement, Bezjak, 
T. Bedrač, Balas 2, Ranevski 6. 
Trener: Sebastjan Oblak.

SEDEMMETROVKE: Jeruza-
lem 1/1; M. Gorišnica 4/1. IZ-
KLJUČITVE: Jeruzalem 6; M. Go-
rišnica 4 minute.

Po odpovedi pripravljal-
ne tekme Varaždina je Or-
možanom prišla še kako 
prav tekma proti sosedom 
iz Gorišnice. Napredek v 
igri Ormoža glede na preo-
stale pripravljalne tekme je 
bil že viden in verjeti je, da 
bo ekipa 6. septembra proti 
Krškem uspešno začela se-
zono 2014/15. Jeruzalem je 
vodil skozi celotno tekmo, 

varovanci trenerja Sebastjana 
Oblaka so se dobro upirali 
le do polovice 1. polčasa, ko 
je na semaforju hardeške 
dvorane pisalo 8:7. Po dobri 
igri je prednost gostiteljev 
do odmora narasla na že +10 

(22:12). V 2. polčasu so ljubi-
telji rokometa spremljali bolj 
izenačeno tekmo, kjer sta 
oba trenerja ponudila prilo-
žnost vsem igralcem. Ormo-
žane v torek, 26. 8., čaka go-
stovanje v Karlovcu, v petek, 

Rokomet � Prijateljski tekmi

Visoka zmaga Jeruzalema nad sosedi

Miha Kolmančič (Jeruzalem Ormož)

izmed Slovenk sta pred njo 
le Tamara Zidanšek (35.) in 
Manca Pislak (94.). Turnir 
je Nini dobro uspel, saj se je 
prebila do polfinala, pri če-
mer je nanizala tri zmage. V 
polfinalu jo je ugnala 18-letna 
Jana Jablonovska. (127.), ki je 
kasneje slavila tudi v finalu. 

Maruša v Ljubljani 
do četrtfinala

V Ljubljani je pretekli te-
den v konkurenci U-16 pote-
kal turnir za odprto prven-
stvo TK Svoboda. Na njem je 
TK Terme Ptuj predstavljala 
Maruša Plank. V prvih dveh 
krogih je bila uspešna, nato 
pa jo je v četrtfinalu z rezulta-
tom 6:7 (4), 3:6 ustavila Kaja 
Juvan (Šport plus). Kaja je ka-
sneje suvereno postala zma-
govalka turnirja, najtesnejši 
dvoboj pa je odigrala prav z 
Marušo.

Jože Mohorič

29. 8., pa slovenski prvoligaš 
odhaja v Ivanec, kjer se bo 
pomeril z zasedbo Varaždina, 
ki je v minuli sezoni osvojila 
tretje mesto na hrvaškem dr-
žavnem prvenstvu.

uk

IVANČICA IVANEC – 
DRAVA PTUJ 
24:21 (13:12)

RK DRAVA PTUJ: Janžekovič, 
Maroh, Silovšek, Sabo, Jerenec, 
Hrupič, Verdenik, Čeh, Šalamun, 
Požar, Lesjak, Belec, Bedenik, 
Šulek. Trener: Uroš Šerbec.

Rokometaši Drave so od-
igrali naslednjo v nizu pri-
jateljskih tekem. Tokrat so 
se podali v sosednji Ivanec 
in se pomerili z domačim 
drugoligašem. Igra modrih 
v obrambi je bila dokaj soli-
dna, medtem ko je bila v na-
padu vse preveč nervozna, 
ogromno je bilo tehničnih 
napak, tako da Ptujčane čaka 
še precej dela. Zaradi poškod-
be ni igral Korošec, prav tako 
pa je manjkal še en novinec, 
Jensterle. Naslednje srečanje 
bodo »dravaši« odigrali proti 
istemu tekmecu, le da bo tek-
ma v ptujskem Ljudskem vrtu 
v torek zvečer.

tp



Deveti tradicionalni med-
narodni šahovski turnir Ptuj 
Open 2014, ki je potekal v OŠ 
Ljudski vrt Ptuj in v organiza-
ciji ŠD Ptuj, je dobil novega, 
šestega zmagovalca. Ta na-
slov je suvereno s točko pred-
nosti osvojil prvi favorit tur-
nirja, MM Leon Mazi iz ŠDkjki 
Podpeč, dosedanji štirikratni 
zmagovalec in drugi nosilec 
MM Domen Krumpačnik pa 
je osvojil šele 9. mesto. Od 
ptujskih šahistov je izreden 
uspeh dosegel 16-letni An-
draž Šuta, ki je s 5,5 točke za-
sedel odlično 7. mesto, osvo-
jil novih 125 ratinških točk, 
in kar je najpomembneje, na-
slov mojstrskega kandidata.

Tokratni turnir, ki je pote-
kal kot festival treh turnirjev, 
je bil v znamenju izrednih 
uspehov mladih šahistov. Kar 
pet, starih med 15 in 20 let, se 
je uvrstilo do sedmega mesta 
na najmočnejšem A-turnirju. 
Med njimi že omenjeni doma-
čin Andraž Šuta, pa brata 
Jernej in Luka Skuhala iz 
Murske Sobote, Tim Jan-
želj z Iga in Tilen Kodrič iz 
Maribora. Prav slednji je s 15 
leti izredno opozoril nase, saj 
se je turnirja udeležil kot 30. 
nosilec, na koncu pa je s 6 toč-
kami zasedel 5. mesto in ob 
Andražu, Jerneju in Luki prav 
tako osvojil naslov mojstrske-
ga kandidata. Kar trije mladi 
so osvojili tudi I. kategorijo, 
in sicer Jaka Meglič in Nino 
Cmor iz Murske Sobote ter 
Vasja Ačimovič iz Kočevja. 
»Izredno vesel sem, da je ptuj-
ski turnir dal veliko priložnost 
številnim mladim šahistom in 
da so jo tudi izkoristili. Osvo-
jiti višjo šahovsko kategorijo, 
posebej še naslov mojstrskega 
kandidata, je nekaj, kar ostane 
v spominu predvsem šahi-
stom, pa tudi organizatorji so 
lahko na to ponosni. Pogoji 
igranja so bili enkratni, za kar 
bi se zahvalil ravnateljici OŠ 
Ljudski vrt Tatjani Vaupotič 
Zemljič. Vsem udeležencem 
čestitam za dosežene rezulta-
te, posebej še zmagovalcem 
z željo, da se srečamo na ju-
bilejnem, desetem turnirju 
naslednje leto, ko bo društvo 
praznovalo 80-letnico delova-
nja,« je na zaključni slovesno-
sti svoje misli strnil direktor 
turnirja in predsednik ŠD Ptuj 
Danilo Polajžer, ki je pode-
lil tudi zaslužena priznanja in 
nagrade. Najprej so jih prejeli 
udeleženci kadetskega turnir-
ja, na katerem se je zbralo 11 

mladih, starih do 15 let, med 
njimi po pet članov ŠD Ptuj 
in ŠD Radenska Pomgrad in 
en predstavnik ŽŠK Maribor. 
Na veselje domačinov je zma-
gal desetletni Tadej Murko. 
Najboljši trije so prejeli meda-
lje, prvih pet pa še praktične 
nagrade. Na B-turnirju, kjer 
je 12-letna Zala Urh osvojila 
drugo kategorijo, je zmagal 
predstavnik Havaške Mladen 
Florjan, edini s 100-odsto-
tnim izkupičkom, od doma-
čih šahistov pa je tretje mesto 
osvojil Aleksander Podkri-
žnik.

In kaj je ob koncu turnirja 
povedal zmagovalec Leon 
Mazi: »Čestital bi Ptujčanom 
za izredno kakovostno orga-
nizacijo turnirja. Prav zaradi 
tega se na Ptuj vedno rad vra-
čam. Na teh turnirjih sem že 
večkrat poskusil, vendar mi je 
uspelo zmagati šele letos. Po 
začetnem porazu proti Jerne-
ju Skuhalu in remiju v tretjem 
kolu nisem bil čisto prepri-
čan v uspeh. Do konca sem 
nato nanizal sedem zapore-
dnih zmag in moram priznati, 
da sem zelo zadovoljen.«

Silva Razlag
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2. SNL
REZULTATI 3. KROGA: Alumi-

nij – Farmtech Veržej 4:1 (2:0), 
Dravinja Kostroj – Šmartno 
1928 1:1 (0:1), Krško – Roltek 
Dob 3:1 (1:1), Šenčur – Anka-
ran-Hrvatini 1:4 (1:2). Srečanje 
Tolmin – Triglav je bilo prekinje-
no v 19. minuti zaradi razmoče-
nega igrišča. 
1. ALUMINIJ 3 3 0 0 7:1 9
2. ANKARAN  3 2 1 0 9:3 7
3. KRŠKO 3 2 1 0 7:4 7
4. FARM. VERŽEJ 3 1 1 1 6:6 4
5. TKK TOLMIN 2 1 0 1 4:4 3
6. TRIGLAV KRANJ 2 1 0 1 3:3 3
7. ŠMARTNO 1928 3 0 2 1 4:6 2
8. ROLTEK DOB 3 0 1 2 2:5 1
9. DRAVINJA K.  3 0 1 2 4:8 1
10. ŠENCUR 3 0 1 2 2:8 1

Novinca: Žiga Škoflek in Žan Horvat
Med tednom sta se treningom Aluminija priključila 

dva novinca: Žiga Škoflek in Žan Horvat. V obeh prime-
rih gre za nekdanja igralca celjskega Šampiona, ki se naj-
bolje znajdeta v zvezni vrsti. Škoflek je pred mesecem 
dopolnil 20 let, Horvat pa jih šteje 22. Kot so pojasnili v 
Aluminiju, so z njima okrepili številčno zelo šibko igral-
sko zasedbo.

Končni vrstni red turnir 
A: 1. Leon Mazi (Podpeč) 7,5 
točke, 2. Jernej Skuhala (M. 
Sobota) 6,5, 3. Luka Škrinjar 
(KC LJ) 6,5 ...7. Andraž Šuta 
5,5 (124,8) ... 18. David Mur-
ko 4,5, 19. Janko Bohak 4,5, 
20. David Zagoršek 4,5 (57,6) 
... 27. Klemen Janžekovič 3,5 
(15,2) ... 29. Ciril Kužner 3 
(16,2) ... 33. Matjaž Zupanič 
2 (43,2), vsi ŠD Ptuj – številke 
v oklepaju so osvojene rating 
točke.

Končni vrstni red turnir B: 
1. Mladen Florijan (Hrvaška) 9 
točk, 2. Zala Urh (Kranj) 7,5, 3. 
Aleksander Podkrižnik 6, ... 5. 
Tomaž Šuta 5, ...7. Bojan Vido-
vič 3, vsi ŠD Ptuj itd

Končni vrstni red kadeti: 
1. Tadej Murko (ŠD Ptuj) 4,5 
točke, 2. Pablo Mohr (ŽŠK MB) 
4,5, 3. Žiga Polajžar 5, 4. Nika 
Kralj 5, ... 8. Amalija Skok 3 
... 10. Nino Šegula 2,5, vsi ŠD 
Ptuj …

Tudi po treh odigranih 
krogih prvenstva nogometa-
ši Aluminija ostajajo s 100-od-
stotnim izkupičkom. Tokrat 
so se gostom iz Veržeja zo-
perstavili z nekoliko spreme-
njeno ekipo, saj so manjkali 
Cesar (kartoni), Pečovnik 
(bolezen) in Lipovac (po-
škodba gležnja). V dresu Alu-
minija sta debitirala Škoflek 
in Horvat, ki sta pustila do-
ber vtis. Pri gostih smo lahko 
spremljali nekaj zelo zanimi-
vih igralcev: Arpad Vaš je 
bil nekdanji član Aluminija 
in Zavrča, Matjaž Kek je sin 
uspešnega trenerja hrvaške 
Reke, Erik Gliha pa je sin 
nekdanjega reprezentanta 
Primoža Glihe (ta si je tekmo 
tudi ogledal).

Kidričani so tekmo začeli 
precej agresivno in so zelo 
tesno pokrivali goste, ki so 
zelo težko organizirali akcije. 
Prvih 15 minut je preteklo v 
igri na sredini igrišča, nato 
pa so Kidričani »pritisnili na 
plin«. Najprej je z dvema stre-
loma zapretil Bizjak, po dru-
gem je vratar Andrejč žogo 

odbil v kot. Krljanovič je iz 
tega odlično podal v sredino, 
kjer je bil na pravem mestu 
kapetan Topolovec in je žogo 
z glavo preusmeril v gol – 
1:0. Nekaj minut kasneje je 
bilo že 2:0: Marko Nunić je 
izvedel odličen protinapad, 
v katerem je preigral branilca 
Veržeja in nato žogo s silovi-
tim strelom s pomočjo vratni-
ce poslal v gol. V 32. minuti 
bi lahko bilo že 3:0, a je Biz-
jak po odlični podaji Vrbanca 
pred golom preveč okleval in 
priložnost je splavala po vodi. 
Škoflek je v naslednji minuti 
znova lepo streljal, a je vratar 
gostov žogo izbil v kot. Še 
enkrat je bila na sceni dvoji-
ca Krljanovič-Topolovec, a je 
slednji tokrat žogo preusme-
ril preko gola. Še zadnji raz-
burljiv trenutek 1. polčasa je 
kakšnih 200 gledalcev videlo 
v 37. minuti, a se Leuštek v 
gneči pred golom ni najbolje 
odzval.

Tekma bi lahko bila odlo-
čena že v 47. minuti, a je strel 
Lonzarič po podaji Krljano-
viča zaustavila stativa. Gostje 
so zapretili v 56. minuti, a je 
Murko strel Mauka zadržal. 

Sledil je bliskovit nasprotni 
napad domačinov, v katerem 
je Bizjak prodrl po boku in 
podal v sredino, kjer je bil 
najbolj spreten Škoflek in 
je žogo potisnil v gol – 3:0. 
Dve minuti kasneje je vratar 
Andrejč storil začetniško na-
pako, slabo je izbil žogo iz 
kazenskega prostora, Škoflek 

jo je hitro podal do Nunića, 
ta pa je po kratkem preigra-
vanju močno streljal in znova 
zadel v polno – 4:0. Po viso-
kem vodstvu so domačini 
nekoliko upočasnili tempo in 
gostje so nekoliko lažje zadi-
hali. Plod tega je bilo znižanje 
vodstva na 4:1 v 67. minuti, ko 
je po podaji s strani v sredini 
dobro reagiral Lukač in žogo 
poslal pod prečko nemočne-
ga Murka. To je bil šele prvi 
prejeti zadetek Aluminija v 
tem prvenstvu.

»Nova« zasedba Aluminija 
navdušuje s hitro in agresiv-
no igro, ki tudi tokrat gledal-
cev ni pustila ravnodušnih. 
Vmesni pokalni poraz v Seža-
ni je že pozabljen …

Jože Mohorič

Nogomet � 2. SNL, 3. krog

Aluminij prevladal s hitrostjo in taktiko

Foto: Črtomir Goznik

Obrambna vrsta Aluminija v sestavi Leon Leuštek, David Lonzarič in Dejan Krljanovič (od leve, rdeči 
dresi) je zelo dobro ustavljala nalete gostov iz Veržeja.

Šah � Ptuj Open 2014

Leon Mazi zmagovalec, 
Andraž Šuta osvojil naslov 
mojstrskega kandidata

Aluminij – Farmtech 
Veržej 4:1 (2:0)

STRELCI: 1:0 Topolovec 
(18.), 2:0 Nunić (22.), 3:0 Ško-
flek (58.), 4:0 Nunić (60.), 4:1 
(Lukač (69.)

ALUMINIJ: Murko, Topolo-
vec (od 85. Gerečnik), Leuštek, 
Lonzarič, Krljanovič, Medved, 
Škoflek (od 66. Horvat), Bizjak 
(od 66. Podbrežnik), Vrbanec, 
Nunić, Grezda. Trener: Damijan 
Romih.

FARMTECH VERŽEJ: An-
drejč, Pelcl, Kek, Lukač, Do-
mjan, Ropoša (od 46. Kavaš), 
Trstenjak (od 63. Kaučič), Kou-
ter, Gliha (od 46. Vinkovič), Vaš, 
Mauko. Trener: Zlatko Gabor.

Damijan Romih, trener Aluminija: »Najprej čestitam svojim 
igralcem za prikazano igro in izpolnjevanje taktičnih navodil. 
Po torkovem pokalnem porazu smo več časa namenili psiho-
loški pripravi, kar se je izkazalo kot koristno. Vedeli smo, da 
je ekipa Veržeja boljša v napadu kot v obrambi, zato je bila 
temu primerno nastavljena tudi taktika. Igralci so jo dosledno 
izpolnili, tudi disciplina v igri je bila na primernem nivoju in to 
je tehtnico premaknilo na našo stran. Za ekipo je pomembno, 
da je dva gola dosegel Nunić, ki se zelo trudi v vseh fazah igre. 
Dobro je odigral tudi novinec Škoflek, a oba s Horvatom še 
potrebujeta čas za prilagoditev na ekipo.«

Denis Topolovec, Aluminij: »Naša zmaga je bila povsem 
zaslužena, saj smo si priigrali veliko priložnosti, iz katerih bi 
lahko zadeli še večkrat. V igro smo vstopili zelo konkretno in 
to nam je precej pripomoglo k hitremu vodstvu in mirnejšemu 
nadaljevanju.«

Zlatko Gabor, trener Farmtech Veržeja: »Ekipi Aluminija 
čestitam za zmago, ki je po mojem mnenju vseeno previsoka. 
Pred tekmo smo se v naši ekipi dogovorili za povsem drugač-
no igro, a nas je Aluminij taktično počakal na svoji polovici. 
Odločilen je bil prvi gol po podaji iz kota, nato so domačini 
odlično odigravali nasprotne napade. Moji igralci so bili pre-
malo strpni pri organizaciji napadov.«

Foto: Črtomir Goznik

Leon Mazi (levo) je osvojil letošnji Ptuj Open.

Foto: Črtomir Goznik

Na zadnjem turnirju Ptuj Open so prva tri mesta zasedli (z leve): 
Anže Grabrijan, Ivan Švarc in Žiga Kalan.

Foto: Črtomir Goznik

Andraž Šuta

Po dveletnem premoru Bo-
vling klub Ptuj in Bovling center 
Ptuj ponovno organizirata turnir 
v bovlingu, ki bo potekal od če-
trtka do nedelje, ko bo ob 18.30 
na sporedu veliki finale. Gre za 
zadnji turnir pred začetkom nove 
sezone v slovenski bovling ligi, 
zato bo turnir kazalnik trenutne 
pripravljenosti tako slovenskih 

kot tudi tujih igralcev. Med pri-
javljenimi igralci je prvi favorit 
turnirja večkratni državni prvak 
Anže Grabrijan, ki je trenutno 
tudi edini slovenski profesiona-
lec. Prvo kolo bo na sporedu v 
četrtek ob 17. uri, zato vsi simpa-
tizerji vljudno vabljeni k ogledu v 
čim večjem številu.

Črtomir Goznik

Bovling � Ptuj Open 2014

Na Ptuju močan 
mednarodni turnir



Maribor B že v 
uvodu pokazal svojo 
moč

Pod vodstvom MNZ Maribor 
se je minuli konec tedna zače-
lo tekmovanje v 3. SNL sever. 
Iz širšega ptujskega območja 
je bilo daleč največ zanimanja 
za tekmo v Podvincih, kjer je 
domača ekipa gostila ptujsko 
Dravo. Glede na sestavo ekipe 
naj bi bili Ptujčani prvi favoriti 
lige, a jim je že v uvodnem kro-
gu spodrsnilo (dobesedno …). 
Drugi izraziti favoriti za vrh lige 
Maribor B je »razbil« Mons Cla-
udius, saj je v gosteh v Rogatcu 
slavil kar 1:9. Najbolj učinkovi-
ta pri tej zmagi sta bila s tremi 
oz. dvema zadetkoma Alen Ploj 
in Matic Črnic, nekdanja člana 
Aluminija. Dva zadetka je še 
za ene tihe favorite lige – za 
Šampion – dosegel Bojan Dju-
ranović. Celjani so bili v gosteh 
z 0:2 boljši od Bistričanov. V 
Šentjurju so Dravograjčani spu-
stili »petardo«, medtem ko je v 
uvodnem krogu visoko zmagala 
še ena koroška ekipa – Fužinar.

REZULTATI 1. KROGA: Fuži-
nar – Malečnik 4:0 (1:0), Mons 
Claudius – Maribor B 1:9 (1:2), 
AjDAS Lenart – Korotan Preva-
lje 2:0 (0:0), Fosilum Šentjur 
– Koroška Dravograd 0:5 (0:2), 
Aha Emmi Bistrica – Šampion 

0:2 (0:0), Radlje – Šmarje pri 
Jelšah 2:2 (1:1).
1. MARIBOR  1 1 0 0 9:1 3
2. K. DRAVOGRAD 1 1 0 0 5:0 3
3. FUŽINAR 1 1 0 0 4:0 3
4. PODVINCI 1 1 0 0 3:1 3
5. ŠAMPION  1 1 0 0 2:0 3
6. AjDAS LENART 1 1 0 0 2:0 3
7. ŠMARJE PRI J.  1 0 1 0 2:2 1
8. RADLJE 1 0 1 0 2:2 1
9. DRAVA PTUJ  1 0 0 1 1:3 0
10. KOR. PREVALJE 1 0 0 1 0:2 0
11. A. E. BISTRICA 1 0 0 1 0:2 0
12. MALEČNIK 1 0 0 1 0:4 0
13. FOSIL. ŠENTJUR 1 0 0 1 0:5 0
14. MONS CLAUDIUS 1 0 0 1 1:9 0

PODVINCI – DRAVA PTUJ 
3:1 (2:1)

STRELCI: 1:0 Lah (29.), 2:0 
Zorko (43.), 2:1 Rumež (45. ag), 
3:1 Osterc (85.)

PODVINCI: Vesenjak, Pal, 
Kajzer, Marinič (od 77. Belšak), 
Lah, Rumež, Požegar (od 88. 
Šendelj), Kuserbanj, Zorko, 
Osterc (od 87. Brumen), Zagor-
šek. Trener: Miran Ljubec

DRAVA PTUJ: Ajlec, Nežmah, 
Rešek, Lavrnic (od 57. Antolič), 
Horvat, Murat (od 71. Drožđek), 
Babič, Kokot, Tisaj, Tomažič 
Šeruga (od 86. Arsič), Panikvar. 
Trener: Franc Fridl.

Sosedski nogometni derbi 
med Podvinci in Dravo si je 
ogledalo kakšnih 400 gledal-
cev, ki so na razmočenem tež-
kem igrišču videli štiri zadet-

ke. Glede na prikazano željo, 
borbenost in učinkovitost je 
popolnoma zasluženo zma-
gala domača ekipa.

Nogometaši Drave so bili 
pred srečanjem v vlogi fa-
vorita, a tega na terenu niso 
pokazali. Skozi 90 minut igre 
so resda imeli bistveno večjo 
posest žoge, a so imeli Pod-
vinčani več nevarnih zaključ-
nih strelov. Prvo pravo prilo-
žnost so si tokrat gostje prii-
grali v 7. minuti, ko je Murat 
preveč okleval z zaključnim 
strelom in je žogo spravil v 
sredini kazenskega prostora 
do Tisaja, ki je iz ugodnega 
položaja streljal čez gol. Po 
rahli terenski premoči Drave 
v začetnih minutah so Pod-
vinčani zaigrali bolj korajžno, 
agresivno in organizirano. 
Plod teh elementov je bila 
odvzeta žoga Mariniča, ki je 
oddal idealno podajo do Zor-
ka, ki je zaključil z roba ka-
zenskega prostora, a njegov 
strel je odlično obranil Ajlec. 
Ta je bil brez moči v 29. mi-
nuti, ko so Podvinčani pove-
dli: Zorko je natančno podal 
z desne strani, z glavo pa je 
akcijo končal domači kape-
tan Lah – 1:0. V nadaljevanju 
sta sledila še dva dobra strela 
Mariniča od daleč in zadetek 
zelo razpoloženega Zorka, 
ki je sprožil izreden strel za 

vodstvo 2:0. Ptujčani, ki so le 
s težavo prišli do zaključne-
ga strela, so v zadnji minuti 
prvega dela znižali izid ozi-
roma natančneje, po ostrem 
predložku Nežmaha je žogo 
v lastno mrežo preusmeril 
Rumež – 2:1.

V drugem polčasu se je na-
daljevala zgodba iz prvega, 
saj je bila Drava več pri žogi 
in je več poizkušala, medtem 
ko so bili Podvinčani zelo 
nevarni v zaključkih akcij. 
Gostje zaradi razmočenega 
igrišča niso mogli igrati po 
tleh, zato so veliko »preskako-
vali« igro, a domača obramba 
je v glavnem izbila vse njiho-
ve poizkuse. Za Podvinčane 
so resneje v nadaljevanju 
streljali Zorko, Osterc in Po-
žegar, medtem ko sta za Dra-
vo nevarno streljala Tisaj in 
Antolič. V zadnjih minutah 
so ptujski igralci vse stavili v 
napad in domačini so po dol-
gi izbiti žogi ter dobljenem 
dvoboju Osterca v 85. minuti 
povedli s 3:1, potem ko se je 
omenjeni igralec sam zna-
šel pred Ajlecom in ga brez 
težav premagal. Do konca 
tekme se je Drava še trudila 
znižati rezultat, vendar jim to 
ni uspelo, tako da so se lahko 
Podvinčani iskreno veselili 
velike zmage.

David Breznik
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NK Stojnci: General-
ka se ni posrečila

STOJNCI – ZREČE 1:4 (0:2)
STRELEC ZA STOJNCE: Ro-

škar (52.)
STOJNCI: Ladić, Vinkovič, Pri-

her, Ratek, Jauševec, P. Mezna-
rič, G. Pernek, P. Pernek, Ro-
škar, S. Meznarič, Rog. Igrali so 
še: Komljenović, Levanić, Aleks 
Petrovič, Alen Petrovič. Trener: 
Matjaž Korez.

Nogometaši Stojncev so v 
soboto odigrali generalko pred 
začetkom nove sezone v Su-
perligi. Njihov tekmec so bile 
Zreče, dolgoleten član 3. lige, 

letos pa so Zrečani izpadli v 
MNZ Celje. Zadnja preizkušnja 
pred sezono se rumeno-črnim 
ni najbolje posrečila, saj so vi-
soko izgubili. Edini zadetek za 
Stojnce je zabil Roškar, ki je v 
52. minuti znižal na 1:2. Doma-
čini, ki so sploh prvič nastopili 
v najmočnejši zasedbi, sicer 
niso igrali tako slabo, kot kaže 
končni izid. Moštvu se pozna 
odhod nosilcev igre iz preteklih 
sezon, obenem pa uigranost še 
ni na pravem nivoju. Kljub temu 
Stojnčani nameravajo zasesti 
mesta pri vrhu Superlige. Ekipo 
bo še naprej vodil Matjaž Korez, 
asistiral pa mu bo David Vese-
lič – oba bosta po potrebi ekipi 
pomagala na zelenici.

Turnir v Podvincih: 
Najboljši domačini

Nogometni klub Podvinci je v 
soboto organiziral 22. tradicio-
nalni turnir v spomin na Janeza 
Petroviča. Na njem naj bi po pr-
votnem planu igrale štiri ekipe, 
a Dornavčanov ni bilo, tako da 
so se med seboj pomerile eki-
pe Podvincev (A-liga MNZ Ptuj), 
Rogoznice in Bukovcev. 

Rezultati: 
Podvinci – Rogoznica 2:0, 

Rogoznica – Bukovci 1:1, Pod-
vinci – Bukovci 4:1.

Vrstni red: 1. Podvinci, 2 Ro-
goznica, 3. Bukovci. 

Za najboljšega vratarja tur-
nirja je bil proglašen Ivan Klin-
ger, za najboljšega igralca pa 
David Petrovič.

Turnir v Podlehniku: 
Slavje Gorišnice

V Podlehniku so v soboto pri-
pravili že 7. memorialni nogo-
metni turnir v spomin na Veko-
slava Frica. Letos so nastopile 
veteranske ekipe Leskovca, 
Tržca, Podlehnika in Gorišnice. 
V deževnem vremenu so največ 
pokazali veterani Gorišnice, ki 
so v velikem finalu po streljanju 
enajstmetrovk premagali Tržec. 
Tretji je bil Podlehnik.

Rezultati, polfinale: Gorišni-
ca – Podlehnik 1:0, Tržec – Le-
skovec 2:0;

tekma za 3. mesto: Podleh-
nik – Leskovec 0:0 (4:1 po 11 
m); finale: Gorišnica – Tržec 
1:1 (4:2 po 11 m).

tp, db

Nogometne novice

Nogomet � 3. SNL sever, 1. krog

Podvincem za začetek »skalp« Drave

Foto: Črtomir Goznik

V težkih razmerah na igrišču v Podvincih so se bolje znašli domačini.

Porezen, 1630 m
Škofjeloško hribovje, 30. 8. 2014
Ob 5.30 se zberemo na parkirišču pod gradom.
Porezen je drugi po višini v Škofjeloškem hribovju, je raz-

gledni vrh med Gorenjsko in Primorsko. Ponosno se dviga 
nad Davčo, po površini največjo slovensko vasjo nad Cer-
kljanskim in Baško grapo. Razgled z vrha je mogočen, kot 
se za osamelec spodobi. Pogled pritegne veriga Spodnjih 
bohinjskih gora s Črno Prstjo in Rodico. V ozadju pa Julijci 
s Triglavom in drugimi predalpskimi vrhovi. Globoko spodaj 
opazimo Baško grapo. Ob lepem vremenu seže pogled vse 
do morja.

Porezen je bil v preteklosti del Rapalske meje med obema 
vojnama. Na vrhu in pobočju so lepo vidne utrdbe iz tistega 
obdobja. Tak pomnik je tudi spodnji del doma na Poreznu, 
ki je prenovljena italijanska kasarna. Zgornji del pa je bil 
dograjen v kasnejših letih (1980–1984).

Spomladi in poleti klije pod vrhom vse polno različnega 
planinskega cvetja. V spomladanskem času pa lahko v zgo-
dnjih jutranjih urah slišimo oglašanje ruševca, nižje v gozdu 
pa kraljevo ptico – divjega petelina. Tudi planinski orel se 
prikaže, po pobočjih, pod vrhom pa so doma gamsi.

Nas bo pot vodila v Dolenje novake. Po nekaj minutah 
hoje bomo prispeli do Bolnice Franja, ki si jo bomo ogledali 
(je obnovljena po neurju v letu 2007). Nadaljevali bomo po 
nezahtevni poti proti vrhu, kjer si bomo pri koči privoščili 
daljši počitek. Sestopili bomo na severno stran do Petrove-
ga brda.

Oprema naj bo trenutnim vremenskim razmeram primer-
na in zahtevam ture (dobri čevlji, pohodne palice ...). Ne 
pozabimo na rezervna oblačila, v nahrbtniku naj bo dovolj 
tekočine in pa kak priboljšek. Na koči bo mogoče zaužiti 
topel obrok.

Ne pozabimo na potrebne osebne dokumente (osebna, 
planinska izkaznica)! Vse dodatne informacije v pisarni PD 
v času uradnih ur ali na 041 237 010.

Skupne hoje bo za cca. 5–6 ur. Cena izleta je 23 €. Vrni-
tev domov bo med 20. in 21. uro. Izlet vodi Miran Ritonja, 
vodnik PZS.

Planinski kotiček

Košarka � Turnir trojk v Kicarju
Športno društvo Kicar prireja košarkarski turnir trojk. Na 

sporedu bo 6. 9. 2014 ob 13. uri na igrišču v Kicarju. Prijave 
na dan prireditve sprejemajo ob 13. uri. Prijavnina znaša 7 
evrov na igralca (všteta hrana). Med turnirjem bo potekalo 
tudi tekmovanje v metanju trojk.

Najboljše tri ekipe bodo nagrajene s pokali ter denarnimi in 
praktičnimi nagradami. Informacije: Roman Vojsk (041 982 
167), Uroš Kekec (041 272 258).

7. Športni vikend v Šikolah
Člani Športnega društva Šikole vabijo na 7. tradicionalni 

Športni vikend v Šikolah, ki ga organizirajo 29. in 30. avgusta. 
Vsako društvo ali skupina lahko na posameznem tekmovanju 
sodeluje z več mešanimi ekipami. Organizatorji prosijo, da se 
ekipe prijavijo vsaj eno uro pred začetkom tekmovanja. Prijav-
nina za posameznike znaša 8 evrov (za kolesarjenje 6) in je 
konzumacija za topli obrok in eno pijačo.

Urnik tekmovanja:
petek, 29. avgusta:
- ob 19.00: turnir v odbojki na umetni travi (041 384 678 

– Jože),
- ob 21.00: turnir trojk v košarki (041 221 970 – Matej);
sobota, 30. avgusta:
- ob 16.00: rekreativno kolesarjenje, 20 km (031 642 961 

– Željko),
- ob 18.00: polžje dirke s starodobnimi kolesi (041 314 

111 – Bojan),
- ob 20.00: turnir v malem nogometu (041 965 965 – Se-

bastjan).

Zabavna šola nogometa v Vidmu
V torek, 26. 8., se bo na igrišču v Vidmu ob 9.00 začela 

zabavna šola nogometa. Igre bodo v torek in sredo potekale v 
Vidmu, v četrtek, petek in soboto pa v pobrateni občini Lepo-
glava na Hrvaškem. Tam bo v soboto ob 11.30 tudi svečani 
zaključek mednarodnega projekta.

Za učence bo organiziran prevoz v Lepoglavo, malica in pi-
jača, potrebovali pa bodo veljaven osebni dokument za pre-
stop meje. Odhod avtobusa bo vse tri dni ob 8.00, predvidena 
vrnitev v Videm pa ob 13.20.

Bovling � Podjetniška liga
Bovling center Ptuj bo tudi letos organiziral podjetniško 

ligo (začetek 8. 9.). Sestanek vodij ekip in žreb parov bo v 
ponedeljek, 1. 9., ob 19. uri v prostorih BC Ptuj. Prijave ekip 
so možne do sestanka.  Vse podrobnosti najdete na spletni 
strani http://liga.bowling-ptuj.si.

JM

Športni napovednik



Konec naslednjega tedna 
bo na Ptuju izveden tradi-
cionalni 20. Ptujski športni 
vikend, za njegovo promoci-
jo pa med drugim skrbi tudi 
bivši svetovni prvak velterske 
kategorije Dejan Zavec. 

»Gre za dogodek, ki naj 
bi združeval ljudi različnih 
profilov, zato sem seveda 
z veseljem privolil v sode-
lovanje. Sam osebno sem 
prepričan, da se stvari v MO 
Ptuj glede športa premikajo 
v pravo, pozitivno smer. Že 
leta poudarjam, da se tudi 
preko športa kaže kultura 
naroda, mesta, okolja. Za-
kaj? Pri današnjem turbo-
lentnem dogajanju na vseh 
nivojih družbe je šport – in 
seveda rekreacija – tista pa-
noga, ki nam 'polni baterije' 
in preprečuje stres. Končni 
cilj bomo dosegli, ko bo re-
kreacija sestavni del življe-
nja vsakega posameznika in 
ko se bomo zavedali, da je 
vložek v sebe in rekreacijo 

vložek v osebnostno rast. Ni 
treba posebej poudarjati, kaj 
šport in rekreacija pomenita 
za naše zdravje – to je seveda 
še vedno na prvem mestu,« 
je povedal Dejan, ki je užival 
tudi v druženju s padalcem 
Petrom Balto: »Športniki 
med sabo nimamo težav s 
komunikacijo, saj se dobro 
zavedamo, kaj moramo za 

uspehe na tekmovanjih vlo-
žiti na treningih. Čeprav se z 
njim srečam redko, imam ve-
dno občutek, da se poznamo 
že zelo dolgo časa. Lepo se je 
družiti z ljudmi, ki razmišlja-
jo pozitivno in nimajo nobe-
nih predsodkov – in Peter je 
zagotovo takšen. Šport nas 
združuje!«

jm

Ženski nogometni klub 
MSM Ptuj je podaljšan pra-
znični konec tedna izkoristil 
za krajše priprave v Srbiji. 
Na povabilo Športno rekrea-
cijskega centra Sto topola iz 
Crepaje, vasice v občini Ko-
vačica, so v Vojvodini v treh 
dneh odigrale kar štiri prija-
teljske tekme. 

Selekcija U-15 je prvi dan 
premagala Akademijo ženske-
ga nogometnega kluba Šam-
pion iz Pančeva z 10:2, nasle-
dnji dan pa je z ekipo Pančeva 
U-17 iztržila remi 3:3. Selekci-
ja U-17 je v prvi tekmi najprej 

premagala vrstnice Radničke-
ga iz Zrenjanina s 4:3, drugi 
dan pa so 0:3 izgubile proti 
članski ekipi Železničarja.

»Prav uživali smo ob tem, 
kako so dekleta resno vzele 
vsak trening in vsako tekmo. 
Tako borbenost kot discipli-
na v igri sta bili na visokem 
nivoju, čeprav moramo do 
začetka prvenstva še odpra-
viti nekatere slabosti v igri. 
Generalno lahko rečem, da so 
priprave dobro uspele,« je do-
dal trener Leon Kodrič.

Ptujske »srnice« so v Srbiji 
navdušile tako z igro kot bor-

benostjo. Priprav v Srbiji se je 
udeležilo 18 igralk: Ines Sok, 
Mojca Gomboc, Urša Bra-
tuša, Nika Fijan, Hana Re-
sman, Leja Resman, Nika 
Čuček, Hana Simonič, 
Teja Kušar, Ana Majerič, 
Ema Hunjet, Neli Hofman, 
Špela Pernek, Eva Pernek, 
Saša Mlakar, Eva Kotnik, 
Naja Miličič in Maša Šibi-
la. Strokovni štab so tvo-
rili trenerja Leon Kodrič 
in Uroš Šmigoc, trener 
vratark Johan Miličič ter 
direktor kluba Nani Ma-
tjašič.

»Dekleta so dva dni po-
šteno garale, tako dopol-
dan, kot popoldan. Tekme 
in treningi so se vrstili kot 
po tekočem traku. Izjemno 
sem zadovoljen z marljivo-
stjo in pristopom, kar se je 
odražalo tudi na rezultatih, 
saj smo večina igrali s sta-
rejšimi kategorijami. Tudi 
v prostem času, čeprav ga 
ni bilo veliko, so punce po-
kazale, kako se tvori ekipni 
duh in prijateljstvo. Mislim, 
da smo dosegli to, kar smo 
si želeli. Hvala tudi vsem 
staršem, ki so si vzeli čas in 

nas spremljali ter bodrili,« 
je po prihodu iz Srbije po-
vedal trener Uroš Šmigoc. 
Po prikazanem sodeč, bodo 
tudi v novi sezoni, ki se s 
tekmo selekcije U-17 proti 
velenjskemu Rudarju začne 
30. avgusta, Ptujčanke igrale 
vidno vlogo.

»V Vojvodini smo bili 
deležni velike pozornosti, 
tudi medijske, saj je televizi-
ja naredila veliko reportažo 
o novem sodelovanju med 
našim klubom in njihovo 
žensko nogometno akade-
mijo. Pa tudi naša dekleta 
so pokazala pravi karakter 
in požela veliko simpatij. 
Mislim, da se za prihodnost 
ženskega nogometa na Ptu-
ju ni treba bati. Ob tej prilo-
žnosti bi se rad zahvalil na-

šemu gostitelju Bati Babiču, 
ki je poskrbel za naše biva-
nje, in Ljubomiru Miloševu, 
ki je organiziral vse tekme. 
Upam, da bo novo športno 
prijateljstvo postalo še glo-
blje, saj februarja ekipe iz 
tega dela Vojvodine priča-
kujemo na našem velikem 
zimskem nogometnem 
turnirju na Ptuju,« nam je 
še povedal direktor kluba 
Nani Matjašič.

Ptujčani so ob koncu pri-
prav v Srbiji odigrali tudi 
revijalno tekmo, v kateri so 
sodelovali vsi akterji – tre-
nerji, straši, spremljevalci in 
gostitelji. Trenerja Kodrič in 
Šmigoc sta izbrala svoji ekipi, 
s 4:3 pa je na koncu slavila 
Uroševa ekipa.

UR
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Kdaj znova v 
ring?

Dejan pa še zdaleč ni 
aktiven samo na področju 
promocije športa in rekre-
acije, ampak tudi pridno 
trenira in se pripravlja za 
naslednji dvoboj. Zaen-
krat potrjene informacije 
o tem, kdaj in kje naj bi 
imel naslednji dvoboj, še 
ni podal, a ima v rokah 
kar nekaj adutov …

Nogomet � ŽNK MSM Ptuj

Ptujske srnice navdušile v Vojvodini

Ptujski športni vikend 2014

Dejan Zavec: 
»Šport nas združuje!«

Skupinska fotografija pred tekmo z ekipo Radničkega iz Zrenjanina

Foto: Črtomir Goznik

Dejan Zavec je med podporniki tradicionalnega Ptujskega športnega vikenda.

Ptujčanke so v Vojvodini navdušile.



Osrednji dogodek bistriških 

podob na Šmartnem na Pohor-

ju bo tako sobotna problemska 

konferenca Gozdarstvo kot pri-

ložnost za prihodnost. Po bese-

dah organizatorjev naj bi se je 

udeležili Jožef Mrakič, vodja 

mariborske območne enote 

Zavoda za gozdove, evropski 

poslanec Franc Bogovič, z le-

sarske šole bo prišel Aleš Hus. 

»Smo v kraju, kjer je gozd tra-

dicija, vsakdanjost kot kruh na 

mizi. Smo v kraju, kjer se gozd 

spoštuje. Na konferenci bomo 

opozorili na pomen gozda na 

teh hribovskih območjih, iz-

postavili bomo potenciale na 

območju UE Slovenska Bistrica 

ter opozorili na aktualne slabo-

sti, ki so povezane z zakonoda-

jo in slovenskim tipičnim ob-

našanjem – nepovezanostjo,« 

je dejal Mrakič.

O problematiki na področju 

gozdarstva je na predstavitvi 

bistriških podob govoril tudi 

župan Ivan Žagar, povedal je: 

»To, kar se dogaja v verigi od 

drevesa do končnega produk-

ta v Sloveniji, je katastrofa. Na 

tem segmentu se bo treba use-

sti za mizo in ugotoviti, kam 

želimo priti. Lahko se pogo-

varjamo o samooskrbi, kolikor 

želimo, če kmetom ne bomo 

zagotovili prave cene. Poma-

gati bo treba kmetom. Konec 

koncev so tudi oni neke vrste 

podjetniki. Zato bodo les pro-

dali tistemu, ki bo ponudil viš-

jo ceno. Ni treba pisati strašnih 

zakonov. Polovico jih je treba 

izbrisati in predstaviti enostav-

ne rešitve.«

Med osrednjimi organiza-

torji 18. podob je Krajevna 

skupnost Šmartno na Pohor-

ju. O pomenu te prireditve za 

Šmartno je predsednik KS Mo-

dest Motaln povedal: »Vsi tukaj 

živeči smo povezani z naravo 

in gozdom, zato je tudi tema le-

tošnjih podob gozd in gozdar-

stvo. V prireditev smo vključili 

vsa društva in organizacije v 

kraju, skupaj pa bomo skušali 

pokazati, da lahko obiskovalci 

Šmartnega na Pohorju tukaj ve-

liko dobrega doživijo.«

Tridnevno dogajanje na 

Šmartnem na Pohorju prireja 

občina Slovenska Bistrica, Kra-

jevna skupnost Šmartno na Po-

horju, Turistično društvo Jelka, 

ob sodelovanju vseh društev iz 

kraja in okolice, RIC Slovenska 

Bistrica, Medobčinska turistič-

na zveza in KGZ Ptuj – Kmetij-

sko svetovalna služba Sloven-

ska Bistrica, v sodelovanju z 

Zavodom za gozdove Slovenije.

Mojca Vtič

Slovenska Bistrica � Podobe bistriških domačij

Na Šmartnem je gozd kot kruh na mizi
Gozd in gozdarstvo kot priložnost za prihodnost je tema 18. podob bistriških domačij, ki bodo od petka, 29., do nedelje, 31. avgusta, potekale na Šmartnem na 
Pohorju. »Približno 60 odstotkov ozemlja občine Slovenska Bistrica prekriva gozd. Zato gozd ni priložnost le za Šmartno, temveč za celo občino,« je dejal slovenje-
bistriški župan Ivan Žagar na predstavitvi letošnjih podob minuli teden na Šmartnem.

Foto: Mojca Vtič

Župan Ivan Žagar, predsednik KS Šmartno na Pohorju Modest Motaln in predsednik medobčinske 
turistične zveze Leopold Turk

 Ljudje in dogodki torek � 26. avgusta 201416

Konjeniških iger so se ude-

ležili predstavniki sedmih 

konjeniških društev oziroma 

klubov iz slovenske in hrva-

ške strani meje. Poleg organi-

zatorjev so med slovenskimi 

društvi sodelovali člani dru-

štva Kočijaž iz Loperšic, Ko-

njeniškega društva Središče 

ob Dravi ter Treking konje-

niškega društva Ptuj. Hrvaški 

klubi so sodelovali štirje: Ko-

njeniki Potkalnički iz Križev-

cev, Medžimurski konjeniki 

iz Čakovca, društvo Konj, moj 

prijatelj iz Zelendvora in Dru-

štvo ljubiteljev konjev Hrasto-

Zavrč � Tretje konjeniške igre z mednarodno udeležbo

Moj črni konj, čez drn in strn …
Na Vukovem posestvu v Turškem Vrhu so drugi avgustovski konec tedna potekale tretje konjeniške igre. Or-
ganizator dogodka je bilo Konjeniško društvo (KK) Borl, ki deluje od leta 2000 in šteje 30 članov. Predsednik 
kluba je Jernej Kelc.

vsko iz okolice Ludbrega.

Udeleženci (jahači in voz-

niki konjskih vpreg) so se po-

merili v treh tekmovalnih di-

sciplinah: spretnostni vožnji 

dvovpreg, spretnostnem jaha-

nju in jahanju okrog stolov. V 

spretnostni vožnji dvovpreg 

je tekmovalo 15 tekmovalcev 

iz šestih konjeniških klubov 

oziroma društev. Prvo mesto 

je osvojil Peter Kovše iz 

Treking konjeniškega klu-

ba Ptuj, drugouvrščen je 

bil Mirko Šumak iz Konje-

niškega društva Središče 

ob Dravi, na tretje mesto 

se je uvrstil Mladen Mateko-

vič iz hrvaškega Društva lju-

biteljev konjev Hrastovsko. 

41 jahačev se je pomerilo v 

spretnostnem jahanju med 

različnimi ovirami: labirint 

iz bal, ovire za preskakova-

nje, slalom okoli stožcev, 

vodna ovira, hoja po foliji … 

»V spretnostnem jahanju se 

predvsem pokaže zaupanje 

med jahačem in konjem. Prvo 

mesto v tej disciplini je osvo-

jil Marjan Hlebič iz sosednje 

Hrvaške – društvo 

Potkalnički konje-

niki. Drugo- in 

žak – KK Borl, 3. mesto: Jana 

Krajnčec – Medžimurski ko-

njeniki,« je po koncu uspešno 

izvedenega tekmovalnega 

dne zadovoljno povedal pred-

sednik KK Borl Jernej Kelc 

in dodal, da so v njihovem 

klubu ponosni tudi na mladi 

rod ljubiteljev konj. Najmlajša 

jahača sta bila Jernejeva sin 

in hčerka, šestletni Niko in 

devetletna Zala Kelc. Oba sta 

poligon prejahala sama. Prav 

tako sta poligon (ob pomoči 

voditelja konja) premagala 

tudi desetletni Rok Kelc in 

devetletni Žan Lazar. »Vsi so 

člani našega kluba, za pod-

mladek se nam res ni treba 

bati,« je še dejal Kelc.
Mojca 

Zemljarič

tretjeuvrščena sta bila David 

Težak (KK Borl) in Nino Je-

lušič (Potkalnički konjeniki). 

Zanimiva igra je tudi jahanje 

okrog stolov, pri kateri pet ja-

hačev kroži okrog stolov. Ko 

da sodnik znak, morajo konje-

niki skočiti s konja in se usesti 

vsak na svoj stol, a je število 

stolov vselej za enega manj, 

kot je število tekmovalcev. V 

tej disciplini se je pomerilo 

15 tekmovalcev, vr-

stni red je bil sledeč: 

1. mesto: Nino Jelušič 

– Potkalnički konjeni-

ki, 2. mesto: David Te-

Fo
to

: M
Z



sosednja »država« Severni Ciper. 
Napitnine so v barih in restavraci-
jah toplo zaželene, a vsota, ki znaša 
manj kot evro, je prej žalitev kot 
pohvala za dobro postrežbo. Zani-
mivo je, da Ciprčano v med 15. in 
17. uro, ko uživajo zasluženo siesto, 
ni primerno zmotiti, v nasprotju pa 
je klic ali obisk po 23. uri povsem 
običajen. Prebivalci so zelo prijazni, 
ljubeznivi in gostoljubni, včasih se 
zdi, da gre za narod z najprijaznejši-
mi ljudmi na svetu. Še prodajalci na 
tržnicah z veseljem primaknejo ka-
kšen sadež ali dva, pri pogajanju za 
ceno pa praviloma vedno popustijo.

Ciprčani dajejo velik pouda-
rek kakovosti življenja. Delajo za 

zaslužek, ne živijo za delo. Privo-
ščijo si odmor, ko ga potrebujejo. 
Ne hitijo. Dejalo počasi, zbrano in 
natančno, a prav tako učinkovito. 
Malo za šalo, malo za res. Po tra-
diciji ciprski moški za relaksacijo 
potrebuje sedem lesenih stolov. 
Enega za njegovo palico, enega, 
kjer lahko odloži kavo, dva za vsa-
ko roko, dva za nogi in še enega, na 
katerem sedi. Kakorkoli, otočani 
so znani predvsem po tem, da radi 
odlašajo z opravili. Med pogostejše 
besede pri njih spada avrio (gr.), kar 
pomeni jutri. Kot pravi tudi Mark 
Twain: »Ne prelagaj na jutri, kar 
lahko prav tako dobro preložiš na 
pojutrišnjem.«

Nekje obstaja kraj, kjer življe-
nje teče počasneje. Kjer so ležer-
ni dnevi prej pravilo kot izjema. 
Kjer sončni dnevi, ki jih je pov-
prečno 326 na leto, naravnost va-
bijo k brezskrbnemu posedanju 
pod palmami. Ne, Ciprčani niso 
leni, le življenje znajo zajemati s 
polno žlico.

Že prve dni mi je bilo jasno, da 
delo ne bo pobegnilo, če po kosilu 
spijem kavo in poklepetam s sode-
lavci, da skrbi ne postanejo manj-
še, če se obremenjujemo, in da je 
življenje prelepo, da bi dneve pre-
živeli le v pisarni. Ciprčani so ve-
stni in delovni, delo pa opravljajo z 
užitkom, saj so zanj tudi primerno 
nagrajeni. Pripada jim prost teden 
med božičem in veliko nočjo ter 
najmanj dva tedna poletnih poči-
tnic, medtem ko šoloobvezni otro-
ci in mladostniki počitnikujejo kar 
cele tri mesece.

Ciprski način življenja se zdi za-
bavnejši in prijetnejši, čas z družino 
in prijatelji pa je zanje pomemb-
nejši in dragocenejši. Starši že v 
mladosti naučijo svoje otroke, kako 
spoštovati starše in preostale dru-
žinske člane ter kako ostati pove-
zani skozi vse življenje. Družinske 
večerje so sestavni del vsakega pro-

stega konca tedna, kar je odličen 
način, da si družine ostajajo blizu. 
Razširjena družina kot središče 
družbene strukture pomaga svojim 
sorodnikom v stiski, od otrok pa 
se pričakuje, da poskrbijo za svoje 
starše, ko ti postanejo stari in ob-
nemogli. Najpomembnejši osrednji 
dogodek v življenju vsakega posa-
meznika je seveda poroka, na kate-
ro je običajno povabljenih več kot 
tisoč gostov. Finančni problem go-
stitelja pri tako velikem številu sva-
tov je praviloma večinsko poravnan 
že med samo poroko. Gostje po 
načelih tradicije darujejo vrednejše 
bankovce novopečenemu zakon-
skemu paru, s tem ko jih zataknejo 
za nevestino obleko. Nihče izmed 
gostov seveda ne želi biti označen 
za skopuha, zato se po navadi nabe-
re kar zajeten kupček denarja.

Ciprčani so zelo ponosni, zato 
ob povabilu na kavo ali večerjo ni 
prav nobenega dvoma, da želijo 
na koncu poravnati tudi račun, o 
deljenju le-tega ne želijo niti sliša-
ti! Brez slabe vesti lahko na takšen 
zmenek tudi krepko zamudite, saj 
se to ne označuje za nevljudno ge-
sto. Vse prej kot vljudno pa je kle-
petati o političnih zadevah, bolje da 
ne omenite, kako lepa se vam zdi 
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Piše: Mateja Toplak � Življenje med Grki in Turki (9. del)

Kar lahko narediš danes, 
preloži na jutri

Foto: Mateja Toplak

Po tradiciji ciprski moški za relaksacijo potrebuje sedem lesenih 
stolov.

Foto: Mateja Toplak

Sončni, vroči dnevi naravnost vabijo k osvežitvi v smaragdnem 
morju.

Foto: Mateja Toplak

Prodajalci na tržnicah z veseljem primaknejo kakšen sadež ali 
dva, pri pogajanju za ceno pa praviloma vedno popustijo.

NLB Buda
Krohota vredne poteze največje slovenske banke

Eden izmed večjih slovenskih inte-

lektualcev vpričnega časa Miha Maz-

zini je pred časom v svoji kolumni na 

portalu Siol.net zapisal, da bi se na 

medijskih konferencah, ki jih prireja 

polit-gospodarska srenja, novinarji 

morali začeti na glas smejati nebulo-

zam in tem, ki jih svečano in resnobno servirajo. S tem 

se ne bi mogel bolj strinjati.

Res, to je tisto, kar v današnji slovenski družbi potre-

bujemo neznansko bolj kot pa resnobne komentatorje 

političnih in gospodarskih potez v večernih poročilih. 

Neposreden in glasen krohot medijev ter družbe, na-

menjen vsem tistim, ki nam servirajo te abotnosti, ki 

pomenijo odkrit napad na zdravo pamet in razum. 

In to, dragi moji, sta dve stvari, za kateri sem se pri-

pravljen boriti do poslednje kaplje krvi. Drugim nerad 

solim pamet, a tokrat bom naredil izjemo: tudi vi bi 

morali biti pripravljeni storiti enako. Smeh je močno 

orožje; marsikatera preprosta glava mu pripisuje zgolj 

norčav pomen, a se pri tem krepko moti. Smeh je lahko 

tudi posmeh, satira, kritična zbadljivka, znak neod-

visnosti in samo-stojnosti. A za to so seveda potrebni 

zdrava pamet, razum in intelekt. Pa smo spet tam, a 

ne?

Okej, nič ne de. Da bi se krohotali ob sledeči novici, 

najbrž ni potrebno kaj dosti zdrave pameti, razuma in 

intelekta. Naša največja banka, NLB, je prejšnji teden 

v javnost ponosno pljusknila sporočilo, da se je iz čiste 

skrbi do vsesplošnega zdravja zaposlenih odločila za 

slabih 14.000 evrov vredno naročilo tečaja transcen-

dentalne meditacije. Seveda se je ob tej notici marsi-

kateremu novinarju na obrazu zarisal smehljajček, a 

da bi se kateri izmed njih na glas zakrohotal ter pri 

tem s prstom (po)kazal na samovšečnega predsednika 

uprave NLB ali na katerega izmed njegovih soldatov 

ali največjih družbenikov banke – tega žal nismo do-

živeli. Se bomo krohotali pa mi, a ne, prijateljčki? Ho 

ho ho ho ho ho haaaaaaaaaaaa.....!!!! 

O madona! A ste v svojem življenju slišali že kaj tako 

butastega in prozorno plehkega? Tečaji meditacije – 

pardon, transcendentalne meditacije – za bankirje. 

Ker da so reveži pod neprestanim stresom in pritiskom. 

Ja, to je res. Zaposleni v bankah so dejansko pod stre-

som. A le zakaj??? Kdo je vzrok tega stresa? Sveti Peter? 

Mohamed? Morda Buda? Da, najbrž bo ta slednji, saj 

nesramno bogato vodstvo banke meni, da bo transcen-

detalna meditacija odpravila posvetne težave njihovih 

podložnikov v pisarnah in za bančnimi okenci (mi-

mogrede – študiral sem filozofijo in o pojmu ter kon-

ceptu transcendentalnega vem kar nekaj, tako da mi 

nihče ne bo prodajal buč o »transcendentalni« medita-

ciji). Hkrati vodstvo kakopak izraža tudi zavezanost 

najvišjim etičnim vrednotam naše družbe. 

Pa navedimo nekaj pomislekov: menimo, da se vod-

stvu banke, pa oprostite izrazu, prav »jebe« za njihove 

zaposlene, saj je njihova glavna skrb dobiček ter ko-

pičenje denarja. Menimo, da je vodstvu banke prav 

vseeno, ali neki Janez ali Francka za »šalterjem« ali 

za pisarniško mizo doživita infarkt ali zaradi stresa 

»fašeta« kakšno drugo bolezen. Nadalje – menimo, da 

ima vodstvo banke, če bi imelo resne namene zaposle-

nim olajšati stresni delovnik, na voljo veliko drugih 

potez, ki bi dejansko razbremenile zaposlene (a seve-

da bi to najbrž pomenilo tudi manjši dotok dobička, 

kar pa je absolutno nesprejemljivo, kajti denar je edini 

Bog sedanjosti). Prepričani smo tudi, da NLB (kakor 

tudi večina drugih bank) za svoje storitve zaračuna-

va neprimerno prevelike zneske ter se nasploh obna-

ša kot zgleden turbo-kapitalist, namesto da bi služila 

strankam. Prepričani smo tudi, da debeli dve milijardi 

evrov, ki smo jih državljani (vsi, komitenti in nekomi-

tenti) zmetali v črno luknjo NLB, nista namenjeni za 

tečaje transcendentalne meditacije. In nenazadnje, tr-

dno stojimo za tem, da sta ti dve debeli milijardi evrov 

več kot dovolj (preveč!) za kritje nesposobnosti bančne 

vrhuške, ki je to banko pripeljala v drek, v katerem je 

sedaj.

Zato, dragi moji, se je ob novici o transcendentalni 

meditaciji v NLB treba krohotati. Na glas krohotati in 

s prstom kazati na vodstvo te banke ter jim glasno spo-

ročiti: »Mar mislite, da smo tako nori? Kušnite nas na 

rit.«

Ta pristop, žal, priporočam tudi pri večini drugih ak-

tualnih tem
Gregor Alič

Pa brez zamere

Štajerski tednik in Radio Ptuj

Lokalne volitve  2014
Skladno s 5. členom zakona o volilni kampanji Štajerski 

tednik in Radio Ptuj objavljata pogoje in način predstavi-
tve kandidatov za lokalne volitve 2014, ki bodo 5. oktobra. 
Uredništvi si bosta v skladu z zakonodajo in s svojo uredniško 
politiko prizadevali za enakopravno in uravnoteženo pred-
stavitev kandidatov oziroma strank. O načinu, obsegu in vse-
bini novinarskih prispevkov o volitvah, strankah in listah ter 
kandidatih bosta uredništvi odločali samostojno, upoštevaje 
profesionalne standarde in novinarski kodeks, prav tako pri 
objavi pisem glede volitev, glede popravkov pa bosta pazili, 
da ne bodo zlorabljeni za prikrito kampanjo. 

Volilni oglasi
Štajerski tednik in Radio Ptuj vabita vse kandidate, poli-

tične stranke, liste kandidatov, volilne štabe in organizatorje 
kampanje, da svoja sporočila za javnost, programe, predsta-
vitve itd. objavijo kot oglas v časopisu oziroma po radiu. Pri 
oglasih ne postavljamo posebnih vsebinskih omejitev, razen 
v primerih, ko bi z vsebino kršili zakon o medijih oziroma 
neutemeljeno diskreditirali posamezne kandidate, liste ali 
politične stranke. Ob tem poudarjamo, da je skladno s 6. čle-
nom zakona o volilni kampanji v objavljenem oglasu obvezna 
navedba naročnika oglasa, ter da je skladno s 50. členom za-
kona o medijih za resničnost in točnost navedb v oglasu od-
govoren njegov naročnik, za skladnost oglasa z zakonom in s 
programsko zasnovo pa izdajatelj. Cene oglasov so v skladu s 
cenikom družbe Radio-Tednik. Naročniki volilnih propagan-
dnih sporočil morajo objavo naročiti z ustrezno opremljeno 
naročilnico in vnaprej poravnati celoten znesek naročenega 
oglaševanja. Dokler predplačilo ne bo opravljeno, sporočila 
ne bodo objavljena. O objavi oglasov naj se naročniki dogo-
vorijo z marketingom družbe Radio-Tednik (vodja marketin-
ga: Mojca Hrup, tel. 02 749 34 30, e-pošta: mojca@radio-te-
dnik.si).

Pritožbe
Pritožbo na izvajanje teh pravil lahko vložijo kandidati ali 

njihovi zakoniti predstavniki, bralci in poslušalci. Pritožba se 
naslovi v pisni obliki na odgovornega urednika časopisa ozi-
roma radia. Odgovorni urednik mora na pritožbe pisno od-
govoriti najkasneje v dveh dneh po prejemu pritožbe. Kandi-
datom, ki menijo, da njihove pravice niso bile spoštovane, je 
v skladu z zakonom zagotovljeno tudi sodno varstvo.
Ptuj, 26. avgust 
Simona Meznarič, odgovorna urednica Štajerskega tednika
Polona Ambrožič Bombek, odgovorna urednica Radia Ptuj



Motovilec ni v 
sorodu s solato

Čeprav motovilec uvrščamo 
med solatnice, pa botanično 
ni v sorodu s solato, zato ga 
lahko brez skrbi sejete na gre-
dice, kjer ste solato porezali. 
Mnogi ste ga že posejali in 
letos, vsaj kolikor mi sporoča-
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Moje cvetje � Miša Pušenjak, specialistka za zelenjadarstvo in okrasne rastline

Čas za zimske vrtnine 
Še vedno sejemo in sadimo, obenem pa je treba veliko z vrta tudi pospraviti. Vsekakor naj gredice ne ostanejo prazne. 
Danes bomo od blizu spoznali dve vrtnini, ki ju seveda dobro poznate. Mogoče pa boste vseeno zvedeli kaj novega. 

Vir: www.klubgaia.si

te, ni večjih težav z vznikom 
motovilca. To je zato, ker ni 
vroče in tudi zemlja ni pre-
tirano pregreta. Nekateri pa 
zaradi slabih izkušenj v prete-
klih letih ne upate več posejati 
motovilca avgusta. Lahko ga, 
brez skrbi, saj bo kalil.

Najprej naj napišem nekaj 
znanih stvari o motovilcu. 
Motovilec sejemo v času krat-
kega dneva, v sredini avgusta 
in seveda, dokler je primerno 
toplo vse do sredine aprila. 
Spomladi prenehamo seja-
ti takrat, ko se temperature 
pričnejo dvigati nad 25 °C, saj 
potem hitro zacveti. Rečemo, 
da je motovilec vrtnina krat-
kega dne. V dolgem dnevu pri 
višjih temperaturah rad pre-
hitro požene v cvet. V našem 
podnebju skoraj brez težav 
prezimi na prostem. Ker gre 
po velikosti za manjšo vrtni-
no, ga Slovenci zelo radi sejejo 
»na povprek«, po vsej gredici. 
Verjemite mi, mogoče 10 mi-
nut dalj traja, da ga posejete 
v vrstice, kasneje pa bo zaradi 
tega dela veliko manj. Ni tre-
ba toliko pleti, saj delo lahko 
opravimo vsaj med vrsticami 
tudi z grabljicami, motičico, 
plevel pa populimo samo med 
rastlinami. Posebej letos se 
zemlja ves čas izredno zbija, 
seseda. Motovilec ima plitve 
korenine, potrebuje nenehno 
rahlo in odcedno zemljo. Če 
ga boste posejali v vrstice, bo 
opravilo hitro in enostavno. 
Tudi ko boste pospravljali pri-
delek, boste hvaležni, če boste 
ubogali ta nasvet. Posejan v 
vrstice dozoreva veliko bolj 
enakomerno in ni treba po 
gredici iskati in rezati samo 
večjih rozet, pospravljamo kar 
po vrsti tako, kot smo sejali.

Motovilec je soro-
dnik baldrijana

Čeprav motovilec najpogo-
steje najdemo med solatnica-
mi, z njimi ni v botaničnem 
sorodstvu. Med vrtninami 
trenutno ni njegovega soro-
dnika. Zato kolobarjenje ni 
zahtevno, sejemo ga lahko na 
katero koli prazno gredico na 

vrtu. Motovilec ni zahtevna 
vrtnina, je pa zelo muhast pri 
vzniku, kaljenju. Seme, pride-
lano v tekočem letu, v avgustu 
zelo nerado kali. Prav tako 
skoraj ne kali v zelo vročem, 
sončnem vremenu. Vendar 
letos teh težav ni. Kljub temu 
se je dobro navaditi, da seme 
motovilca kupimo spomladi 
in ga imamo vse do setve kar 
v zmrzovalni skrinji. Tako bo 
bolje kalil v tistih poletjih, ko 
je avgust še vroč in suh.

Gredice za setev jesenskega 
motovilca ne prekopavamo, 
samo prerahljamo zgornjo, se-
tveno plast. Posebej letos je to 
zelo pomembno, saj je zemlja 
ves čas zbita in tudi mokra. Še 
bolj se bo zbijala, če jo bomo 
obdelovali mokro. Motovilec 
raste hitro, zato ne potrebuje 
gnojenja. Dovolj hranil je zanj 
v vsaki vrtni zemlji, ne glede 
na to, katera vrtnina je pred 
tem rasla na gredici. Sejemo 
ga na medvrstno razdaljo 20–
25 cm, tako da bomo z mo-
tičico lahko vrstice okopavali. 
Poletna setev naj bo gostejša. 
V vročih poletjih jo obvezno 
močno zasenčimo. Senčimo 
tako, da ustrezno senčilno po-
njavo (stara rjuha, stare vreče, 
goste mreže, tudi agrokopre-
na) dvignemo nad tla. Zelo 
dobro se obnese tudi setev 
pod paradižnik, temu odstra-
nimo spodnje, že odslužene li-
ste. Letos bo to senčenje sicer 
bolj žalostno, razen v rastlinja-
kih, lahko pa ga posejete tudi 
pod papriko ali jajčevec, če je 
tam dovolj prostora.

Mnogi ne vedo, da lahko 

vzgojimo tudi sadike v mul-
tiploščah, v vsak lonček po-
sejemo 2–4 semenke. Upo-
rabimo velikost lončkov 4–5 
cm, tam kjer smo prej vzgojili 
sadike solate. Setev tako lahko 
postavimo v senco in brez te-
žav vzdržujemo dovolj vlage, 
ko bodo vremenske razme-
re ugodnejše, pa motovilec 
presadimo na stalno mesto. 
Motovilec lahko sejemo vse 
do sredine oktobra, jesenske 
setve pa običajno niso težav-
ne. Svetujem, da motovilec, ki 
bo prezimil, sejete ob poti, da 
ne boste pozimi in spomladi 
po nepotrebnem tlačili mo-
kre zemlje. Pridelek, posejan v 
vrstice, boste z lahkoto rezali 
tudi s poti. V jeseni ne gno-
jimo, spomladi, takoj, ko se 
zemlja odtali in osuši, zemljo 
najprej prerahljamo, tukaj se 
pozna setev v vrstice. S tem 
spodbudite rast in gnojenje 
sploh ni potrebno. To lahko 
naredite takoj, ko se zemlja 
dovolj osuši, tudi če je to v 
februarju. Motovilec zalijemo 
(ali pa tudi ne) s kakšnim te-
kočim organskim gnojilom, 
po želji pa tudi pokrijemo z 
agrokopreno. Odlično pre-
naša pokrivanje tudi čez celo 
zimo, tako ga lahko režemo 
tudi pozimi. Le redkokdo pa 
seje motovilec spomladi, če-
prav je setev lahko uspešna 
vse do sredine, celo do konca 
aprila.

Čeprav sodi tudi motovilec 
med rastline, katerih seme se 
je običajno razmnoževalo na 
kmetijah in je doma še ve-
dno veliko ekotipov (doma-
čih sort), imamo samo dve 
domači sorti, katerih seme 
lahko kupimo pri nas. To sta 
sorta ljubljanski in žličar. Naj-
starejša, priznana sorta je prav 
gotovo ljubljanski. Odlikuje 
ga predvsem odlična prezi-
mnost, saj izmed vseh sort, ki 
jih lahko dobimo v Sloveniji, 
najbolje prezimi. Ima daljše, 
nekoliko ožje, a temno zele-
ne liste, v ne trdno sklenjeni 
rozeti. Žličar je posebnost 
med motovilci, saj so njegovi 
ovalni, skoraj okrogli listi v 

listnem robu rahlo zavihani, 
tako da so res podobni žlici. 
Njegova značilnost je gladek, 
bleščeč, temno zelen list, ki 
je skoraj okrogel. Rozete so 
kompaktne, a nekoliko manj-
še kot pri ljubljanskem moto-
vilcu. Zelo pozno poganja v 
cvet. Obe sorti sta namenjeni 
bolj jesenski setvi in prezimo-
vanju. V avgustu najpogosteje 
sejemo sorto holandski, ki bi 
ji skoraj lahko rekli posvojena 
sorta, tako dolgo je že pri nas. 
Sorta naredi široke, nekoliko 
svetlejše, ovalne liste v gosti 
rozeti. Vendar v hladnejših 
zimah slabo prezimi, zato 
je primernejša za poletne in 
zgodnje spomladanske setve. 
Manj poznana in redkejša na 
naših policah pa je tuja sorta 
de luviers, ki jo odlikuje pred-
vsem kratka vegetacija, dolgi, 
ovalni, zeleni in svetleči listi. 
Prezimi dokaj v redu.

Špinača je 
muhasta vrtnina

Špinača je v sorodu z rdečo 
peso in seveda drugimi pe-
sami ter blitvo. Sodi med na 
slab kolobar najbolj občutljive 
vrtnine. Na isto mesto naj ne 
pride špinačnica vsaj tri leta. 
Prav tako zahteva odcedna, 
suha tla. V mokri zemlji hitro 
propade. Razdalja med vrsta-
mi naj bo 30 cm, sejemo pa 
dokaj redko, saj lahko iz enega 
kakovostnega semena pože-
ne več rastlin. Pred setvijo ne 
gnojimo, ko pa rastline razvi-
jejo nekaj listov, pognojimo 
s tekočimi organskimi gno-
jili. Najpogosteje sejemo pri 
nas sorti matador in norvak. 
Najbolj priljubljena je prva, 
ker naredi zelo velike, svetlo 
zelene liste, sorta tudi odlično 
prezimi. Norvak naredi lepe, 
temno zelene liste, a so ti v 
manjši, zbiti rozeti. Ker pozno 
zacveti, je odlična za spomla-
danske setve. Špinačo sejemo 
od začetka avgusta pa vse do 
konca aprila, če želite. Najno-
vejši na našem trgu je hibrid 
previa F1, ki se od drugih sort 
najbolj razlikuje po odporno-
sti na bolezni. Naredi temno 
zelene, večje liste, dobro tudi 
prezimi. Manj pogosto sre-
čamo na naših policah seme 
sorte medania, pozne sorte z 

velikimi, temno zelenimi li-
sti. Dobro prezimi in jo lahko 
pridelujemo tako v poletni 
kakor tudi jesenski setvi. Kdor 
želi kupiti ekološko pridelano 
seme, pa lahko kupi tudi v 
Sloveniji seme sorte sp12 but-
terfl y. Listi so srednje veliki, 
lepe zelene barve, primerna 
pa je tako za poletno kakor 
zimsko in spomladansko pri-
delavo.

V poletni vročini sejemo 
špinačo v senco višjih vrtnin, 
tudi visokega ali nizkega fi žo-
la. Uporabna je tudi kombi-
nacija z brstičnim ohrovtom. 
Špinača zahteva ves čas rahla 
tla, negodovanje hitro pokaže 
z rumenenjem listov. Pozorni 
moramo biti še na napade ko-
reninskih in listnih uši, saj na-
ravni pripravki delujejo samo, 
ko se uši niso preveč razmno-
žile. Napad koreninske uši 
prepoznamo po tem, da listi 
rastlin rumenijo, bledijo, ra-
stlina se včasih tudi grbanči, 
ne pa vedno. Če opazite ru-
menjenje, bledenje posevka, 
potem najprej izpulite nekaj 
rastlin. Koreninska uš je bele 
barve, ni črna, kot ste navaje-
ni. Na koreninah zgleda kot 
majhni koščki stiroporja. Če 
jih opazite, posevek najprej 
prerahljajte. Nasploh velja, 
da špinača v zbiti zemlji zelo 
slabo uspeva. Zato je rahlja-
nje, okopavanje nujno ves čas 
rastne dobe. Potem izmed do-
mačih pripravkov uporabite 
pripravek iz listov rabarbare 
ali čaj iz listov pelina. Tretira-
nje ponovite trikrat v tri- do 
petdnevnem presledku. Če je 
pri hiši še kaj pepela, ga po-
tem potresite okoli rastlin. Od 
kupljenih pripravkov lahko 
uporabite pripravek iz izvleč-
kov tropske rastline neem ali 
izvleček dalmatinskega bolha-
ča – piretrin. Enako velja, da 
tretiranje ponovimo večkrat. 
Pazite, da ne boste naredili 
premočnih raztopin, saj lah-
ko povzročite ožganine. Po 
tretiranju svetujem tudi za-
livanje s pripravki na osnovi 
morskih alg. Glede na to, da 
se letos koreninske uši močno 
pojavljajo skozi vso sezono in 
so prisotne tudi na endiviji in 
radiču, lahko enake pripravke 
uporabite tudi tam.

Foto: Miša Pušenjak

Sorta žličar ima poseben list, a je najokusnejši motovilec.

Foto: Miša Pušenjak

Špinača je zelo zdrava vrtnina, vendar ji gnojenje lahko zelo škodi.

Foto: Miša Pušenjak

Motovilec, vzgojen iz sadik, posajen v vrste



Kanadska pop zvezdni-
ca Celine Dion se za nekaj 
časa umika s svetovne glas-
bene scene. Tako so tudi že 
odpovedali njeno turnejo po 
Aziji in koncerte v Las Ve-
gasu. Pevka se je za ta korak 
odločila zaradi bolezni svoje-
ga partnerja. Njen mož René 
Angelil (72) ima že nekaj let 
velike težave z zdravjem, saj 
so mu že leta 1999 odkrili 
raka na grlu. Ker je bil pred 
kratkim znova operiran, se 
je pevka odločila, da se za 
nedoločen čas poslavlja z 
glasbenih odrov, da bi se mu 
lahko popolnoma posvetila. 
Tudi sama ima težave z gla-
silkami, zato je do nadaljne-
ga odpovedala tudi vse dru-
ge poklicne obveznosti. Na 
koncu se je 46-letna pevka 
opravičila oboževalcem zara-
di odpovedi koncertov, obe-
nem pa se jim je zahvalila za 
njihovo ljubezen in podporo.

���
Slavna ameriška igralka in 

pevka Barbra Streisand bo 
16. septembra izdala svoj 
novi studijski album z ime-
nom Partners. Na albumu 
bo 12 novih skladb, ki jih je 
pevka posnela skupaj z ne-
katerimi svetovno znanimi 
glasbenimi izvajalci. Med 

najbolj zanimivimi dueti na 
plošči bo vsekakor tisti s po-
kojnim kraljem rock’n’rolla 
Elvisom Presleyem. Tako 
bomo lahko v novi preoble-
ki znova slišali legendarno 
skladbo Love me tender. El-
visov in njen glas so združili 
s posebno računalniško teh-
nologijo. Z danes že 72-letno 
pevko pa so na novem albu-
mu sodelovali tudi Andrea 
Bocelli, Billy Joel in Stevie 
Wonder. Eno skladbo pa je 
posnela tudi skupaj s svojim 
sinom Jasonom Gouldom. 
Premiera skladbe It had to be 
you v duetu z Michaaelom 
Bublom je bila v ponedeljek 
na ameriški televizijski posta-
ji ABC.

���
Legendarni kanadski glas-

benik Leonard Cohen bo v 
septembru praznoval že svoj 
80. rojstni dan. Ob tej pri-
ložnosti naj bi svoje zveste 
poslušalce razveselil z novim 
studijskim albumom Popu-
lar problems. Izid albuma 
je pred dnevi v Dublinu na 
srečanju v čast tega vsestran-
skega glasbenika potrdil tudi 
urednik glasbenikove spletne 
strani Jarkko Arjatsalo. Arjat-
salo je povedal: “Leonard je 
pridno delal na svojem pri-

hodnjem studijskem albumu 
s povsem novimi pesmimi. 
Prosil me je, naj vam povem, 
da bo Popular problems iz-
šel konec septembra, kmalu 
po njegovem 80. rojstnem 
dnevu.” Prvi singel z nove-
ga albuma bo nosil naslov 
Almost like the blues. Le-
onard Cohen je svoj zadnji 
studijski album Old ideas 
izdal leta 2012.

V mestecu Dyess v Ar-
kansasu so za javnost odprli 
hišo, v kateri je živel legen-
darni country glasbenik Joh-
nny Cash. Hišo so obnovili 
otroci pokojnega glasbenika, 
da bi popestrili turistično 
ponudbo. Cash se je tja pre-
selil leta 1935, ko je bil star 
tri leta. Omenjeno mesto je 
predstavljalo eksperiment 
takratnega predsednika 
ZDA Franklina Roosevel-
ta, njegovo naseljavanje je 
potekalo v sklopu programa 
New Deal, katerega cilj je 
bil okrevanje ameriškega go-
spodarstva po veliki recesiji. 
Družina Johnnyja Casha je 

bila ena izmed 500 izbranih 
družin, ki so jim dodelili 
hišo, žemljišče in denar, da 
bi lahko ponovno spodob-
no zaživeli. Cashov brat in 
sestra, Tommy in Joanne, 
sta skrbno nadzirala obnovo 
lesene hiške s petimi sobami, 
v katerih bodo obiskovalci 
lahko videli družinski klavir 
in tudi druge predmete iz ti-
stega obdobja.

���
Znana britanska pevka 

Kate Bush je svoje obože-
valce prosila, da je na nje-
nih prihajajočih koncertih 
ne fotografi rajo in snemajo. 
56-letna pevka je na svoji 
spletni strani zapisala: “Že-
lim biti v kontaktu s publiko, 
ne pa z njihovimi mobilnimi 
telefoni in kamerami. Vem, 
da veliko zahtevam, a to bi 
mi res veliko pomenilo.” Kate 
Bush je že v marcu objavila, 
da se po dolgih letih premora 
znova vrača na svetovne glas-
bene odre. Niz 22 koncertov 
bo začela nocoj v london-
ski dvorani Hammersmith 
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BILBOARDOVIH VROČIH 100 (ZDA)
1. RUDE – MAGIC
2. STAY WITH ME – SAM SMITH
3. FANCY – IGGY AZALEA FT. CHARLI XCX

UK TOP 100 (VELIKA BRITANIJA)
1. AM I WRONG – NICO & VINZ
2. RUDE – MAGIC
3. LOVE RUNS OUT – ONE REPUBLIC

NEMČIJA
1. LOVERS ON THE SUN – DAVID GUETTA 
feat. SAM MARTIN 
2. WHEN THE BEAT DROPS OUT – MARLON 
ROUDETTE
3. PRAYER IN C (ROBIN SCHULZ REMIX) – 
LILLY WOOD & THE PRICK     AND ROBIN 
SCHULZ

11. –DE –RURUDE – MAGIC MA
22. –OST –GGHOOST  ELLA HENDERSONA HENDERSON
3. PRAYER IN C – ER YE C – LILLY WOOD AND THE ELILLY WOOD
PRICK&ROBIN SCHULZR&RO IN SCHULZ
4. PROBLEM – LEM ARIANA GRANDE FT. IGGY AZALEAGGYIANA GRANDE
5. LOVE RUNS OUT –RUNSR T – ONE REPUBLICICEP
6. AM I WRONG – WRONWR ICO & VINZNICO & VINZ
7. NOBODY TO LOVE – ODY TO ODY VE SIGMAA
8. BAILAAN O –NDO ENRIQUE IGLESIAS/ SEAN IAS/S/ S SE
PAUL
9. SOMEBODY TO YOU – EBO Y TODY THE VAMPS FT. DEMI MPMPS FT
LOVATOO
10.  LAY ME DOWN – Y ME OWME DO AVICII FT. ADAM LAMBERTADDAMM L
11. STAY WITH ME –Y WWITH  SAM SMITH

Z  Vami na frekvencah bo Janko Bezjak

To je to

Vsi smo »popolni«
Berem, razmišljam, pogovarjam se. Kar 

je prebrati, se mnogokrat tiče ljudi ter nji-
hove narave, in kadar o čem spregovorimo 
v pogovoru, se slednje prav tako hitro pre-
plete z zgodbami ljudi in njih dejanji. Tako 
ljudje v družbi preradi razglabljamo o lju-
deh, ki nas obkrožajo, o njihovih osebno-

stih, življenjih, vedenju ter še čem.
Čudimo se, včasih celo razburjamo nad tem, »kakšni« so ne-

kateri in kar ne gre in ne gre nam v glavo, zakaj niso drugačni. 
Morda bo to zvenelo nekoliko naduto, vendar razburjanje je od-
več in zaman je izgubljati čas z rečmi, proti katerim ne moremo 
ukreniti ničesar. S takšnimi vprašanji namreč zmeraj izhajamo 
iz lastne pozicije, v kateri sebe zmeraj postavimo kot popolno 
merilo za vse druge. Tak pogled bi bilo enostavno označiti kot 
zgrešenega, saj vsi gotovo ne moremo imeti prav, a s tem bi 
pozabili na ključni del enigme, ki razloži, zakaj zase zmeraj me-
nimo, da imamo prav. Ravno to se zdi, je največkrat povod za 
raznorazne spore. Sam sem ob tem vprašanju prišel do nasle-
dnjih zaključkov ... Takšni, kot smo, smo namreč prav vsi opti-
malni. Smo produkti okolij, v katerih živimo, situacij, v katerih 
odraščamo, ter ljudi, s katerimi smo v kontaktu. Naše osebno-
sti, naši odzivi na dogajanje okoli nas so torej ravno pravšnji, 
seveda za okolje, v katerem so se izoblikovali. So preživitvena 
strategija v dani situaciji. A to seveda ne pomeni, da so določeni 
vzorci univerzalno dobri ali slabi. To je odvisno od okolja ozi-
roma situacije, v kateri se znajdemo in mislim, da nemalokrat 
pride do nesporazumov ravno zaradi spremembe v le-tem.

V določeni situaciji od nekoga nekaj pričakujemo, nakar se 
razburjamo, kadar njihova reakcija ni v sozvočju z našimi priča-
kovanji. Vendar tako je ... Ne more biti. Vedenjski vzorci neko-
ga drugega so se izoblikovali v drugačnih okoliščinah kot naši 
in njihova optimalna reakcija, ki bi morda pod njihovimi pogoji 
omogočila normalno delovanje, pod našimi pogoji odpove. Tako 
nesporazum velikokrat ni produkt zlonamernosti nekoga, pač 
pa zgolj spremembe okolja, v katerem ustaljeni odzivi nenado-
ma več ne delujejo. Namen tega pisanja sicer ni kakšna globlja 
filozofija, pač pa morda zgolj opazovanje, katerega ugotovitve 
lahko nemalokdaj olajšajo razumevanje ljudi in njihovih reakcij. 
Življenje se namreč naenkrat zdi precej lažje in uravnovešeno, 
ko ugotoviš, da je vsak v svoji norosti na neki način ravno tak, 
kot mora biti, saj zaradi pogojev, pod katerimi se je razvil, ne 
more biti niti malo drugačen. Zamere so odveč, prepiri prav tako 
in na obzorju jutrišnjega dne se ponovno svita sonce ...

Matic Hriberšek

Amy Winehouse bodo 
v Londonu postavili 
kip v naravni velikosti

Pokojna britanska pevka Amy Winehouse bo v londonski 
soseski Camden, kjer je nekdaj živela, dobila kip v naravni ve-
likosti, je danes sporočila njena družina. Kip bodo odkrili 14. 
septembra, in sicer na njen 31. rojstni dan.

Kip, ki ga je zasnoval umetnik Scott Eaton, je plod sodelova-
nja med Fundacijo Amy Winehouse, ki jo je ustanovila njena 
družina za pomoč mladim v boju z odvisnostjo, ter spletnim 
portalom camdenmarket.com, poroča francoska tiskovna 
agencija AFP.

»Amy je bila zaljubljena v Camden in gre za kraj, ki ga nje-
ni oboževalci z vsega sveta povezujejo z njo,« je dejal njen oče 
Mitch Winehouse. Obenem je poudaril, da bo Amy tako vedno 
lahko videla, kaj se dogaja v njenem domačem kraju.

Amy Winehouse je umrla 23. julija 2011 na svojem domu v 
Londonu zaradi zastrupitve z alkoholom. Stara je bila 27 let. 

(sta)
Foto: splet

Appollo. Kate Bush, ki se 
lahko pohvali z uspešnicami, 
kot so Running up that hill, 
Babooshka in Wuthering 
heights je s svojo vrnitivijo 
na glasbeno sceno povzročila 
veliko zanimanje, tako da so 
vstopnice za njene koncerte 
pošle v pičlih 15 minutah.

���
Ameriška pevka Beyonce 

je pred kratkim svoje obože-
valce presenetila s priredbo 

skladbe Flawless, na kateri je 
gostovala Nicki Minaj. Kot 
pa vse kaže, presenečenj še ni 
dovolj, saj je Beyonce k sode-
lovanju povabila tudi Rihan-
no. Zvezdnici naj bi skupaj 
posneli priredbo skladbe 
Blow. Obe sta sodelovanje 
že potrdili in ga registrirali 
na ASCAP (Ameriško zdru-
ženje skladateljev, avtorjev in 
izvajalcev).

Janko Bezjak
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ŠPORTA TREBU-

ŠASTO
JADRO

DOLGA
VRSTA

NAŠA
IGRALKA

RINA
TITAN

Z OLJEM
PREPOJEN

LES

POJEDINA
PO

KONČNI
ŽETVIRADIJ

DVOŽIVKA 
V ZGORNJI 

JURI

IVAN
NAGLIČ

VRSTA
TOPA

MOŠTVO,
EKIPA

ČETRTI 
OBLASTNIK

IVAN
TAVČAR

KRASILO,
OKRAS

STOK BRENKALO

ETILEN

OSNIK,
LUNEK

DESKA
(POGOV.)

JANA ŽEL
GRŠKA 

BOGINJA
MODROSTI

TENORIST
(KAREL)

DUHOVNIŠKI
STREŽNIK

ČASOVNI 
TERMIN

SKUPINA
PTIC V LETU

MESTO
V ITALIJI

ANČKA
SMUČARKA
(ANDREJA)

LADJA AR-
GONAVTOV

OLGA
REMS

VAS PRI
MALEČNIKU

KRAŠKO
VINO

PREGRADNA
STENA

PRITOK
GANGESA

KOVINSKI
SPOJ

DUŠEVNI
PRETRES

NASELJE 
PRI 

KOPRU

NEVARNI
KAŠELJ

100 m2

OKOLJE, 
OKOLIŠ, 
MILJE

MANJŠE
GARE

VAS
PRI

KOČEVJU

SODELAVEC 
LISTA 

DANICA

KMET,
KI ORJE

BLAGAJNA
(POGOV.)
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REŠITEV TE KRIŽANKE. Vodoravno: GRASS, NOTAT, OPERA, MASON, ŠPORTNIK, PRAKRKON, GORSKI TOP, TETRARH, IT, LEPOTILO, ETEN, LOJNIK, DILA, JŽ, ROK, JATA, MILANO, ANI, OR, METAVA, TERAN, TIN, PISARI, 
KRVAVI KAŠELJ, OKOLICA, GARICE, ONEK, DANIČAR, ORATAR, KASA.

Pripravila: Alenka 
Šmigoc VinkoKaj bomo danes jedli

UGANKARSKI SLOVARČEK: GNOMON = sončna ura, GRASS = nemški pisatelj (Günter), MASON = angleški filmski igralec (James), METAVA = vas pri Malečniku, PISARI = naselje pri Kopru, PTEROPOD = planktonski 
polž, SARONG = indonezijsko ovojno krilo, SON = pritok Gangesa, TETRARH = četrti oblastnik.

TOREK SREDA ČETRTEK PETEK SOBOTA NEDELJA PONEDELJEK
kumarična omaka s 
krompirjem, ocvrti 
medaljoni (piščančji, 
puranji ...), jabolčna 
čežana

naravni zrezek, riž 
z zelenjavo, zelena 
solata, kompot iz 
mešanega sadja

dušeno sladko zelje, 
krompir v kosih, 
kranjska klobasa, 
bučna rulada

ribji paprikaš (iz 
krapa), testenine, 
skutne miške

goveji golaž z 
jabolkom*, jabolčni 
kuglof**

zelenjavna kremna 
juha, pečen piščanec, 
široki rezanci, endivija 
v solati, snežni vložki

zabeljen stročji fižol 
s smetano in vročimi 
ocvirki, kuhan krompir 
v kosih, sadje iz 
domačega sadovnjaka

SREDA

Sestavine: 4 jajca, 20 dag sladkorja v prahu, 20 dag masla, 20 dag ostre moke, 3 čajne žličke pecil-
nega praška, 1 zavitek vanilijevega sladkorja, 1 ščepec soli, 2 jedilni žlici ruma, 3 čajne žličke začimb 
za jabolčni zavitek ali samo cimeta, 8 dag nasekljanih ali zmle�h orehov, 8 dag nasekljane čokolade, 
2 olupljeni in grobo naribani jabolki. 

Maslo penasto umešamo z 2/3 sladkorja. Posamično dodajamo rumenjake, primešamo vaniljev 
sladkor, rum in začimbe. Zmešamo moko in pecilni prašek, v ločeni posodi pa nasekljane orehe, koščke 
čokolade in naribana jabolka. Obe zmesi na hitro pomešamo. Beljak s preostalim sladkorjem v prahu in 
ščepcem soli stepemo v čvrst sneg in ga previdno dodajamo zmesi. Model za kuglof (marmorni kolač) 
namas�mo z maslom in posujemo z drob�nami. Nadevamo zmes in pečemo približno 1 uro v pečici z 
vročim zrakom pri 170 ºC. Če imamo ustrezen model s pokrovom, lahko narastek tudi kuhamo v sopari 
1 uro. Počakamo nekaj minut, da se ohladi, in ga zvrnemo iz modela. Po želji potresemo z mešanico iz 
sladkorja v prahu in cimeta in prelijemo s čokoladno glazuro.

** Jabolčni narastek (kuglof) 

Sestavine: 2 kg govejega mesa (najboljši je bočnik ali vratovina), 2 kg čebule, 1,5 dl sončničnega 
olja, 3 dl goveje osnove ali močne goveje juhe, 100 g paradižnikovega koncentrata, 2 dl suhega bele-
ga vina, 2 stroka česna, 1 jabolko, sol, poper, lovorov list, �mijan.

Goveje meso narežemo na poljubno velike koščke, čebulo olupimo in jo čim drobneje narežemo. 
Jabolko olupimo, mu odstranimo pečke in ga drobno nasekljamo ali naribamo. Na olju pražimo čebulo, 
dokler ne porumeni (ne sme porjave�; hitreje se bo zmehčala, če jo rahlo posolimo). Dodamo meso, 
premešamo in pražimo, da meso spus� sok. Prilijemo govejo osnovo, dodamo lovorov list, sesekljan 
česen in malo �mijana, premešamo in pokrito počasi kuhamo na zmernem ognju. Občasno premeša-
mo. Medtem ko se meso kuha, v majhni ponvi na malo olja pražimo paradižnikov koncentrat, dokler 
ne potemni (pazimo, da se nam ne zažge). Pražen koncentrat dodamo k mesu, prilijemo vino, dodamo 
jabolko, solimo, popramo, premešamo in počasi kuhamo (tudi 2 do 3 ure, odvisno od tega, kakšno 
meso imamo). Med kuhanjem občasno premešamo in dolivamo vodo.

* Goveji golaž z jabolkom



Govori se ...
… da smo včeraj sicer 

(za)res dobili krmarja 
nove slovenske vlade, še 
naprej pa ostaja vprašanje, 
kdo bo dejansko veslal in 
ali jo bodo sploh splovili.

… da bo boj za županov 
sedež v mestni občini Peto-
vionski pravi špas teater; le 

da se še ne ve, za koga bo 
drama, za koga komedija 
in za koga tragedija.

… da naj nas bog obvaru-
je klovnov na letošnjih žu-
panskih volitvah, teh ima-
mo že sedaj dovolj, pa še 
dobro plačani so. Zato raja 
že sedaj moleduje: kuge, la-
kote in vojske, reši nas o go-
spod…

... da nogometaši Zavr-
ča očitno igrajo na osnovi 
študentskih napotnic: ko se 
izteče število tekem, za ko-
likor so bile izdane, igralci 
pač morajo novim izzivom 
naproti ...

… da je letošnje festival-
sko dogajanje (kakršnoko-
li že) precej bolje obiska-
no kot prejšnja leta. Pred-
vsem po zaslugi županskih 
in drugih kandidatov, ki v 
času predvolilne kampanje 
res ne smejo manjkati ni-
kjer …

Vidi se …
… da si je eden od kandi-

datov za petovionskega pr-
vega moža omislil zelo za-
nimivo predvolilno kam-
panjo. Lik ljudskega Kram-
bergerja je očitno med na-
rodom še vedno zelo prilju-
bljen, vladajoča oblast pa 
ga še danes ne mara, kar je 
okusil tudi novi Kramber-
ger …
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Sestavil: Tadej Šink, horarni astrolog

Velja za teden od 26. do 1. septembra 2014.
1 znak – slabo, 2 znaka – dobro, 3 znaki – odlično

Foto: Tajno društvo PGC

Foto tedna � Bralci fotografirajo

Od torka do torka

Tadejev znakoskop
Sudoku � Sudoku � Sudoku

Izpolnite prazne kvadratke s številkami od 1 do 9. Pazite: vsaka 
številka se lahko v isti vodoravni ali navpični vrstici ter v istem 
manjšem kvadratu pojavi le enkrat.

RUBRIKA JE NAMENJENA OTROKOM. Fotografiji se razlikujeta v 
petih podrobnostih. Otroci, poiščite jih, označite s krožcem, izrežite 
sličico in jo do ponedeljka, 2. septembra, pošljite na naslov: Radio-
Tednik Ptuj, d. o. o., Osojnikova cesta 3, Ptuj.
Ime in priimek: 
Naslov: 

Leto rojstva: _____________________________________________
Med pravilnimi rešitvami bomo izžrebali nagrajenca, ki bo prejel 

nagrado v sprejemni pisarni Radia-Tednika Ptuj. Nagrado prejme 
Selina Nemec, Ormož .  

 Ljubezen Posel Denar Zdravje
Oven ��� ☺☺ €€€ �

Bik � ☺☺☺ €€ �

Dvojčka �� ☺ €€€ ��

Rak � ☺☺☺ €€ ��

Lev �� ☺ € ���

Devica �� ☺☺☺ €€ �

Tehtnica ��� ☺☺ € ���

Škorpijon �� ☺ €€€ �

Strelec � ☺☺☺ €€ ��

Kozorog ��� ☺☺ €€€ �

Vodnar ��� ☺ €€ ���

Ribi � ☺☺ €€€ ��

Iskrice
(Vir: www.pregovor.com)

***
»Obstajajo molčeči ljudje, ki so bolj zanimivi kot 

najboljši govorniki.« Benjamin Disraeli

***
»Zlobni jeziki so strašnejši od revolverjev.« Aleksander 

Sergejevič Gribojedov

***
»Jezik je kot lev: če ga brzdaš, te bo branil, če ga 

pustiš uiti, te bo požrl.« Arabski pregovor

***
»Jezik modrega je v srcu, srce neumnega na jeziku.« 

Nikolaj Vasilievič Šelgunov

***
»Več muh ulovi žlica medu, kot dvajset sodov kisa.« 

Henrik IV

***
»Dva meseca lahko živim od dobrega 

komplimenta.« Mark Twain

***
»Kjer je mnogo besed, je mnogo laži.« Domača modrost

***
»Brbljač je slab garač.« William Shakespeare

***

Foto: Munda

Vam je kakšna foto-
grafija posebej uspe-
la? Se vam zdi, da 
bi bila zanimiva tudi 
drugim bralcem? Po-
šljite nam jo, pa bomo 
izbrali najzanimivej-
šo. Naš elektronski 
naslov: nabiralnik@
radio-tednik.si. Foto-
grafija naj bo v for-
matu »jpg« in dovolj 
velika za objavo v ča-
sopisu (vsaj 300 kB 
- raje več). Pripišite 
še avtorja fotografije 
in opišite, kdaj in kje 
je fotografija nastala. 
Veselo na delo!
»Tako pa izgleda naše 
domače namizno 
grozdje iz vinograda 
- v obliki mandarine,« 
sta ob današnji zani-
mivi fotografiji tedna 
pripisala Angela in 
Viktor Munda iz Pre-
rada.

1 2 5 8

2 3 7 5

9 1

5 9 4

7 6 1 2

6 3 5

3 5

6 7 8 4

4 5 6 3
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www.radio-tednik.si

NAROČITE ŠTAJERSKI TEDNIK IN SI IZBERITE NAGRADO
Niste naročnik Štajerskega tednika, a bi to radi postali? Potem je sedaj pravi 
čas, saj smo za vas pripravili privlačne nagrade. Do nagrade ste upravičeni novi 
naročniki, ki pred tem vsaj 6 mesecev niste bili 
naročeni na Štajerski tednik in se zavežete, da 
boste ostali naročnik vsaj 6 mesecev.

� 


OBIRANJE 
MANDARIN 
V DOLINI REKE NERETVE   (10. 10. 2014) – 3 DNI

S SKLENITVIJO NAROČNIŠKEGA RAZMERJA POSTANITE ČLAN 
KLUBA PRIJATELJEV RADIA-TEDNIK PTUJ IN KORISTITE UGODNOSTI:

• 20 brezplačnih prilog s koristnimi nasveti o gradnji, 
dopustu, gospodarstvu, urejanje okolice, avtomobilizmu, 
fi nancah, zdravju, kulinariki …

• Tv priloga TV OKNO – 48 barvnih strani TV sporeda in 
zanimivosti iz sveta glasbe in fi lma

• 20% popust pri naročilu malih oglasov 

• ogled brezplačne gledališke predstave konec leta 2014
• Avtobus zvestobe (predbožični izlet evropske prestolni-

ce)
• dodatni popusti pri zakupu izletov preko agencije Turi-

stagent (obiranje mandarin v dolini reke Neretve 10. 10. 
2014 3 dni samo 165,00 €, plačilo na obroke)

• Praktična darila za nove in obstoječe 
naročnike

• Vstopnice za prireditve in gledališke predstave

POSTATI NAROČNIK ŠTAJERSKEGA TEDNIKA 
SE RESNIČNO IZPLAČA!

Vsak novi naročnik bo o prevzemu nagrade pisno obveščen po pošti. Slike so simbolične.

POSTATI NOVI NAROČNIK ŠTAJERSKEGA TEDNIKA SE IZPLAČA – izmed vseh, 
ki se boste naročili na Štajerski tednik, bomo izžrebali nekoga izmed vas in 
vas popeljali na izlet – OBIRANJE MANDARIN V DOLINI REKE NERETVE (10. 10. 
2014). Skupaj z vami bo potovala še ena oseba, ki jo izberete vi.
 

Prav tako bomo izžrebali enega izmed vas, naši zvesti naročniki, ki nas prebi-
rate že dalj časa in tudi vam omogočili OBIRANJE MANDARIN V DOLINI REKE 
NERETVE (10. 10. 2014) s sopotnikom.

Izbirate lahko med nagradama:
1. BREZŽIČNA VREMENSKA POSTAJA S3308 

z zunanjo enoto ali
2. PLAŽNA BRISAČA 

S TREMI ŽEPI – 70x215 cm

�������	�
�������
�

outlet

OBIŠÈITE NAS:
Zašèita Ptuj d.o.o., Rogozniška c.13

MALOPRODAJA vsak delovnik med 7. In 16.uro

OBLECITE SE ZA DELO
outlet oblaèila, NAJBOLJŠE CENE

tudi obutev, rokavice in ostala OVO
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Kje so dnevi, ko skupaj smo sedeli?
Kje sta dobrota in ljubezen tvoja,
ki si nam ju dal?

V SPOMIN
25. avgusta je minilo leto žalosti, ko 
se je od nas poslovil dragi mož, oče in 
dedi

Anton Tekmec
Hvala vsem, ki ga ohranjate v lepem spominu in prižigate 
sveče.

Vsi tvoji

So misli in trenutki,
ki nas bodo vedno spominjali nate,
nas razveselili in užalostili
in nam ne dovolili, da bi te pozabili.

V SPOMIN
16. avgusta je minilo 1 leto, odkar smo 
se za vedno poslovili od drage

Angele Emeršič
IZ VIDMA 32

Hvala vsem, ki z lepo mislijo in prižgano svečko postojite 
ob njenem grobu.

Vsi njeni

Mali oglasi

STORITVE

NOVO – SALON POROČNIH 
OBLEK Nova kolekcija poroč-
nih oblek 2014 za neveste. Sp. 
Hajdina 19 a, 2288 Hajdina. 
Telefon 041 92 33 99.

NESNICE RJAVE, GRAHASTE, 
ČRNE, pred nesnostjo. Vzreja 
nesnic Tibaot, Babinci 49, Ljuto-
mer, tel. (02) 582 14 01.

PRODAJAMO razcepljena bukova 
drva vseh dimenzij in bukovo hlodo-
vino ter zelo kakovostne smrekove 
pelete, brezplačna dostava, ugodna 
cena. Horvat – drva, Moškanjci 1 d. 
Tel. 051 667 170.

KMETIJSTVO 

PRODAM mešano belo vino. Telefon 
041 55 71 74.
PRODAM odojke, težke cca. 25 kg, 
10 komadov. Telefon 041 579 080.

Torek, 26. avgust

8:00 Slovenska Bistrica, lokacije po mestu: poletne ustvarjalne 
delavnice z Bistriškim škratom, risanje risbic na temo 
mesta

9:00 Videm, igrišče: odprtje petdnevnega mednarodnega 
projekta Zabavna šola nogometa

10:00 Ptuj, Mestna občina: redni letni posvet ravnateljev osnov-
nih in srednjih šol ter drugih odgovornih za varnost otrok

20:00 Ormož, grad: festival Dnevi poezije in vina, Večeri pred 
dnevi, pesniško branje: Jana Bodnarova, James Byrne, 
Lydia Steinbacher

Sreda, 27. avgust

8:00 Slovenska Bistrica, lokacije po mestu: poletne ustvarjalne 
delavnice z Bistriškim škratom, pohod po močeradovi 
učni poti, do 11.00

15:00 Ptuj, Hotel Mitra: 18. festival Dnevi poezije in vina, 
pogovor o tokovih v sodobni švedski poeziji, Napol 
dokončana nebesa, 16:15 zasebno branje, zbirno mesto 
domKULTure MuziKafe, Astrid Alben, gostitelj Carl Rasch

16:45 Ptuj, domKULTure MuziKafe: 18. festival Dnevi poezije in 
vina, Huda pokušnja, Veno Taufer in Bojan Kobal, 18:00 
v knjižnici Ivana Potrča odprtje razstave ilustracij in knjig 
Svetlane Makarovič in pogovor s pesnico, 19.30 dom-
KULTure MuziKafe, Vrazov trg in Jadranska ulica, odprtje 
fotografske razstave Tomoakija Akasake, prostorskih 
instalacij Stanke Vauda Benčevič in Tjaše Čuš ter Dušana 
Fišerja, 20.30 Vrazov trg, Veliko pesniško branje, 24.00 
v Furstovi hiši, odprtje razstave STIK/H/

20:00 Lenart, Dom kulture: Len-Art, poletje v Lenartu, koncert 
Eurepean symbolic orchestra in skupine Terrafolk

20:30 Ptuj, Vrazov trg: otvoritveni večer 18. festivala Dnevi po-
ezije in vina, Svetlana Makarovič in skupina Mar Django 
quartet

Četrtek, 28. avgust

8:00 Slovenska Bistrica, lokacije po mestu: poletne ustvarjalne 
delavnice z Bistriškim škratom, obisk pri čebelarjih, do 
11.00

9:00 Ivanjkovci: praznik KS, vrtno kegljanje za pokal KS
11:00 Ptuj, domKULTure MuziKafe: 18. festival Dnevi poezi-

je in vina, Je poezija otok? pogovor s predstavnikom 
britanske založbe Arc Publications in britanskimi pesniki, 
15.00 zasebno branje Jackie Wills, zbirno mesto 14.45 
v MuziKafe, gostiteljica Branka Bezeljak, 15.45 zasebno 
branje Sara Ventroni, zbirno mesto MuziKafe, gostitelj 
Terme Ptuj

11:00 Ptuj, Mestna občina: zaključna konferenca mednarodne-
ga projekta ATT – z učenjem do znanja, z znanjem do 
izobrazbe

16:30 Ptujska Gora, igrišče: 18. občinski praznik, kolesarski 
maraton

16:45 Ptuj, domKULTure MuziKafe: 18. festival Dnevi poezije 
in vina, Huda pokušnja, Svetlana Makarovič in Tilen 
Praprotnik, gostiteljica Nevenka Dobljekar, 18.00 hotel 
Mitra, pogovor po poeziji Elke Erb Za mojo pisalno 
mizo, 19.00 Vrazov trg Pesnik na trgu, Boštjan Gorenc 
– Pižama, 20.30 Vrazov trg Veliko pesniško branje in 
koncert Kompost 3

19:00 Maribor, Vodni stolp, Vinoteka: pogovor, Odprti horizonti 
z Rokom Vilčnikom in Matjažem Latinom

Petek, 29. avgust

8:00 Slovenska Bistrica, lokacije po mestu: poletne ustvarjal-
ne delavnice z Bistriškim škratom, izdelava poletnega 
nakita, do 11.00

11:00 Ptuj, domKULTure MuziKafe: 18. festival Dnevi poezije in 
vina, Novi svet, predstavitev pesniške zbirke sodobne ja-
ponske poezije sedmih pesnikov, 14.30 zasebno branje 
Denes Krusovszky, zbirno mesto domKULTure MuziKafe, 
gostiteljica Verena Berlič, 16.00 zasebno branje Dra-
gana Mladenovič, zbirno mesto domKULTure MuziKafe, 
gostitelj Peter Vesenjak

12:00 Šmartno na Pohorju: 18. podobe Bistriških domačij, 
Gozd in gozdarstvo kot priložnost za prihodnost

17:00 Majšperk, športno igrišče: 18. praznik občine Majšperk, 
turnir v ulični košarki, trojke

17:00 Ptuj, kavarna ptujskega gradu: Huda pokušnja, Cvetka 
Lipuš in Miha Batič, 18.00 na gradu Kintija, ljubim te, 
pogovor o branju in pisanju v antiki s Svetlano Slapšak, 
19.00 Vrazov trg, Pesnik na trgu, Boštjan Gorenc – 
Pižama, 20.30 na Vrazovem trgu Veliko pesniško branje 
in koncert Same babe, 23.00 Vrazov trg Poezija mi sede, 
dobrodelna dražba stolov z verzi gostujočih pesnikov

17:00 Sestrže, Dom krajanov: 18. praznik občine Majšperk, 
turnir v šahu, ŠKD Sestrže

18:00 Majšperk, Breg, Tovarna umetnosti AP: Dnevi poezije in 
vina, odprtje razstave Walkscapes, Marike Vikari

19:00 Majšperk, KPC: 18. praznik občine Majšperk, literarni 
večer s Ferijem Lajnščkom, UD Ustvarjalec

20:00 Majšperk, Breg, igrišče: 18. praznik občine Majšperk, 
članski turnir v malem nogometu, ŠD Breg

Mestni kino Ptuj

Petek, 29., sobota, 30., in nedelja, 31. avgust: 17:00 Nikec na 
počitnicah; 19:00 Zulu; 21:00 Lucy.

Sobota, 30. avgust: 10.00 Kinovrtiček, Coprnica Zofka.

Prireditvenik 

KUPIM enoredni silos kombajn, kro-
žne brane in drugo kmetijsko meha-
nizacijo. Telefon 041 368 437.

PRODAM piščance, 4-tedenske, težke 
1,20 kg, za nadaljnjo rejo. Naroči-
la sprejemamo po telefonu 02 688 
1381 ali 040 531 246. Rešek, Star-
še 23.

NESNICE, RJAVE, v 19. tednu, tik 
pred nesnostjo, prodamo. Naroči-
la sprejemamo po telefonu 02 688 
1381 ali 040 531 246. Rešek, Star-
še 23.

KUPIM traktor IMT, Zetor, Ursus ali 
podobno in vso kmetijsko mehaniza-
cijo. Telefon 041 923 197.

PRODAM drva v hlodih, kamionska 
dostava. Tel. 041 767 760.

PRODAM odojke v teži od 25 do 30 
kg, linija 44, mesni tip, cena 2,60 €/
kg. Možnost dostave. Tel. 041 670 
766.

PRODAM traktorsko kiper prikolico, 
4 tone, opremljena z lučmi, zavora-
mi in tristranim kiperjem. Tel. 041 
824 394.

NEPREMIČNINE

BLIZU TERM in golf igrišča gradimo 
novo naselje vrstnih hiš v velikosti 
100 m2, vseljive bodo 2014. Ure-
dimo ugodno fi nanciranje. Grad-
beništvo Aleksander Lončarič, s. p., 
Skorba 36 a, 2288 Hajdina, tel. 041 
646 662.

Na svetu mnogo je poti,
a samo ena vodi tja, ker si ti,
po tej poti za teboj pridemo vsi.

SPOMIN
23. avgusta je minilo eno leto, odkar 
nas je zapustil dragi mož, ata, tast in 
dedek

Franc Pihler
SPODNJI VELOVLEK 28
Hvala vsem, ki ohranjate spomin nanj.

Žalujoči: žena Ana, sinova Mirko in Branko z družinama
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Na svetu mnogo je poti,
a samo ena vodi tja, kjer si ti,
po tej poti za teboj pridemo mi vsi.

SPOMIN
Deset let je minilo, odkar si nas zapu-
stila, naša draga žena, mama, tašča in 
babica

Marija Horvat
IZ KRČEVINE PRI PTUJU 72
Hvala vsem, ki postojite ob njenem grobu in se je spomi-
njate.

Tvoji najdražji

ZAHVALA
Ptujski in mariborski si zaslužijo pohvale, saj so uspešni pri mojem zdravljenju.
Bila sem naročena v toplicah na pregled za terapijo pri dr. Tomincu. Na roki je 
videl eno piko, ki mu je bila sumljiva. Povezal se je z dr. Beričevo. Poslala me je 
v Maribor na kožni oddelek. Bil sem operirana. Na veliki petek sem izvedela, da 
gre za kožni rak – maligni melanom. Ni mi bilo vseeno, saj sem pred dvema le-
toma in pol izgubila moža z diagnozo rak. V juniju je bila druga operacija, izvidi 
pa so pokazali, da je bila uspešna.
Zato se vsem posebej zahvaljujem: gospe dr. Beričevi, gospodu dr. Tomincu, 
gospodu Križaniču in vsemu osebju UKC Maribor.
Hvala tudi sinu z družino, sestram z družinami, Karitasu in sodelavcem, ki so mi 
stali ob strani v hudih trenutkih.
Ni vse tako črno v zdravstvu kot se prikazuje. V zdravstvu so strokovnjaki in 
prijazni ljudje, ki nam pomagajo.

Barbara Kokol



»Minuli četrtek smo bili ob 

6. uri zjutraj iz regijskega cen-

tra za obveščanje obveščeni, 

da je voda zaradi močnega de-

ževja v noči s srede na četrtek 

iz potoka Krka zalila kletne 

prostore stanovanjske hiše v 

Juršincih. Ko smo prihiteli v 

gasilski dom, nas je čakalo ne-

ljubo presenečenje. Sanitarije 

in kurilnica v vaško-gasilskem 

domu so bili že poplavljeni. 

Vendar je zaradi hitrega dvi-

govanja gladine vode – in to 

kljub našemu hitremu posre-

dovanju – le-ta zalila tudi ga-

ražo gasilskega doma. Tako da 

je bilo v garaži okrog 20 cm 

vode, v kurilnici in sanitarijah 

pa okrog 40 cm vode,« je poja-

snil predsednik PGD Gabrnik 

Miran Muhič. Gasilci domače-

ga društva so se tako morali 

posvetiti reševanju gasilsko-

tehnične in zaščitne opreme 

gasilcev.

Voda zalila go-
spodarske objek-
te in mizarsko 
delavnico

Stanovalcem naselja Gabr-

nik, ki so jih tokratne poplave 

v občini Juršinci tudi najbolj 

prizadele, pa je na pomoč pri-

skočilo sosednje gasilsko dru-

štvo Grabšinski breg. »Voda 

Juršinci � Ponovno poplavljala Krka

Gnezdenje ptic pomembnejše od hiš?
Že drugič v samo tednu dni je potok Krka v Juršincih zopet prestopil strugo. A tokrat je bilo še huje, saj je voda zalila več objektov, ponov-
no pa je poplavilo tudi gasilski dom. In medtem ko jim je na praznični četrtek uspelo obvarovati garažo gasilskega doma, je bilo minuli 
četrtek to praktično nemogoče. Ne moremo pa mimo dejstva, da je potok v obeh primerih poplavil zaradi neprimerne vzdrževanosti. Po 
besedah predsednika PGD Gabrnik Mirana Muhiča naj bi bilo po neuradnih informacijah košenje potoka zaradi gnezdenja redke vrste 
ptice prepovedano.

Osebna kronika

Napoved vremena za Slovenijo

Danes bo ob morju in v vzhodni Sloveniji še delno jasno, drugod se bo pooblačilo. Ponekod v 
zahodni in osrednji Sloveniji bo popoldne rahlo deževalo. Pihal bo jugozahodni veter. Najnižje 
jutranje temperature bodo od 7 do 12, na Primorskem okoli 15, najvišje dnevne od 19 do 24, 
na Primorskem in v vzhodni Sloveniji do okoli 26 stopinj C.

Obeti
V sredo bo pretežno oblačno, občasno bo deževalo. V četrtek bo delno jasno in suho.

R o j s t v a : 
Marjana Logar 
Kelc, Pestike 4 

a, Zavrč – deklica Neja; Jas-
mina Miklavžič, Zaloke 29, 
Sp. Duplek – deklica Teja; 
Marjetka Lesjak, Apače 
291, Lovrenc na Dr. polju – 
deček Rok; Helena Rebula, 
Na Gorci 69 a, Maribor – 
deklica Zoja; Jasmina Kidrič, 
Preša 8 c, Majšperk – deček 
Taj; Katja Verdenik, Jiršovci 
13, Destrnik – deklica Taja; 
Polona Toplak, Čučkova ul. 
6a, Ptuj – deklica Neža; Mo-
jca Sok Hrga, Borovci 66, 
Markovci – deklica Liza; 
Valerija Štebih, Polenci 11 
a, Polenšak – deček Tian; 
Anita Osterc, Gradiščak 9 a, 
Juršinci – deklica Hana; Pe-
tra Križnik, Mestni vrh 65, 
Ptuj – deklica Lara; Nataša 
Benko, Sp. Velovlek 29 a, 
Ptuj – deklica Izza; Maja 
Hren, Nova vas pri Markovcih 
19, Markovci – deklica Alja; 
Karin Mauko, Sp. Žerjavci 
57 a, Lenart – deček Tanaj; 
Klavdija Sečki, Repišče 1 c, 
Zg. Leskovec – deček Tobija; 
Urška Romih, Gorenjski Vrh 
30, Zavrč – deklica Patricija; 
Romana Horvat, Hum pri 
Ormožu 19, Ormož – deklica 
Aneja; Vesna Rojko, Tezenska 
ul. 53, Miklavž na Dr. polju – 
deček Val.

Umrli so: Janez 
Šmigoc, Mala Varnica 
7, roj. 1933 – umrl 9. 

avgusta 2014; Veronika Pe-
tek, roj. Janžekovič, Polenci 
23, roj. 1928 – umrla 13. 
avgusta 2014; Franc Muzek, 
Ulica Borisa Kraigherja 18, 
Kidričevo, roj. 1932 – umrl 
11. avgusta 2014; Lilijana 
Friedl, roj. Ćirović, Linhartova 
cesta 1, Ljubljana, roj. 1935 
– umrla 15. avgusta 2014; 
Lovrenc Šalamun, Biš 61, 
roj. 1926 – umrl 14. avgusta 
2014; Anton Lenart, Lovrenc 
na Dr. polju 118 a, roj. 1948 – 
umrl 17. avgusta 2014; Jožef 
Krumpak, Selska cesta 8, 
Ptuj, roj. 1939 – umrl 12. av-
gusta 2014; Ljudmila Meško, 
Tesarska ulica 16, Ljubljana, 
roj. 1948 – umrla 15. avgus-
ta 2014; Jožica Arklinič, roj. 
Povodnik, Stojnci 107 a, roj. 
1960 – umrla 19. avgusta 
2014; Franc Zakelšek, Sitež 
1 a, roj. 1938 – umrl 19. av-
gusta 2014; Helena Kosi, roj. 
Petek, Spodnji Ključarovci 
33, roj. 1937 – umrla 15. 
avgusta 2014; Franc Horvat, 
Muretinci 27, roj. 1929 – 
umrl 20. avgusta 2014; Blaž 
Flajsinger, Murkova ulica 7, 
Ptuj, roj. 1939 – umrl 12. av-
gusta 2014.

Poroke – Ptuj: Borut 
Anželj, Vitomarci 19, in 

Jasna Arnuš, Dornava 136; 
Franc Baum, Zagorci 37, in 
Barbara Šoštarič, Gregorčičev 
drevored 11, Ptuj; Boris Bau-
man, Turški Vrh 12, in Rasa 
Tervydavičiute, Litva; David 
Poplatnik in Natalija Pauko, 
Vintarovci 12 a; Daniel Mun-
da in Daniela Kostanjevec, 
Gajevci 39; Gregor Jamšek, 
Arbajterjeva ulica 7, Ptuj, in 
Suzana Bončina, Loka 29.

Foto: PGD Gabrnik

Voda iz potoka Krka v naselju Gabrnik je poplavila dvorišča ter dovozne poti, zalila gospodarske 
objekte in mizarsko delavnico.

Kot je razvidno iz poročila 

mariborske policije, so polici-

sti v prvi polovici letošnjega 

leta obravnavali 1726 prome-

tnih nesreč, v katerih je umrlo 

enajst ljudi, 45 je bilo hudo 

telesno poškodovanih in 866 

lahko telesno poškodovanih. 

Lani je bilo v enakem obdobju 

pet mrtvih in 38 hudo telesno 

poškodovanih.

Samo na območju Mestne 

občine Maribor je bilo obrav-

navanih 771 ali tri odstotke 

manj prometnih nesreč kot 

lani. V teh prometnih nesre-

čah sta umrla pešec in potnica 

v motornem vozilu.

Najpogostejši vzrok prome-

tnih nesreč so premiki z vozi-

lom, zatem pa neupoštevanje 

pravil o prednosti, nepravilna 

stran in smer vožnje, neustre-

zna varnostna razdalja, nepri-

lagojena hitrost, nepravilno 

prehitevanje, nepravilnosti na 

cesti in nepravilnosti pešca.

Letos je bilo na območju 

mariborske občine alkoholi-

ziranih osem odstotkov pov-

zročiteljev prometnih nesreč, 

povprečna stopnja alkoholizi-

ranosti pa je znašala 1,52 gra-

ma alkohola na kilogram krvi.

V prometnih nesrečah na 

območju občine Maribor je 

bilo udeleženih 25 otrok, kar 

je štiri več kot lani. Med njimi 

ni bilo smrtnih žrtev ali hudo 

telesno poškodovanih. (sta)

Podravje � Letos slabša varnost 

V polletju že 
11 mrtvih
V prvi polovici letošnjega leta se je prometna varnost na 
območju Policijske uprave Maribor poslabšala. V primer-
javi z lani je bilo za slabe štiri odstotke manj prometnih 
nesreč, a so te terjale več žrtev. Medtem ko so ceste v 
enakem obdobju lani terjale življenja petih oseb, je bilo 
letos že enajst smrtnih žrtev.

Foto: PGD Gabrnik

Zopet je poplavilo gasilski dom – v garaži je bilo okrog 20 cm vode, v kurilnici in sanitarijah pa okrog 
40 cm vode.

mesecih. Saj do poplav v Ga-

brniku ne prihaja, ko je trava 

v potoku pokošena, oziroma 

če že do poplav pride, je za 

to potrebna veliko večja koli-

čina padavin,« je še prepričan 

predsednik Muhič.
Monika Levanič

je ogrožala pet stanovanjskih 

objektov, poplavilo je dvori-

šča ter dovozne poti, v treh 

primerih je voda zalila gospo-

darske objekte, v enem prime-

ru pa še mizarsko delavnico. 

Vendar do večje materialne 

škode zaradi hitrega in pri-

sebnega ravnanja domačinov 

in gasilcev ni prišlo, razen 

namočenih zidov in onesna-

ženih zelenic s travo, ki jo je 

voda prinesla s seboj,« je še 

povedal predsednik Muhič in 

dodal, da je pri odpravljanju 

posledic tokratnih poplav so-

delovalo 18 gasilcev – osem 

iz PGD Grabšinski breg ter 

deset iz PGD Gabrnik. Okrog 

osme ure zjutraj pa je voda 

zaradi ponehanja padavin k 

sreči začela upadati.

»Do poplav ne 
prihaja, ko je 
trava pokošena«

Po besedah predsednika 

Muhiča si je poplavljeno ob-

močje skupaj s predstavni-

kom podjetja VGP Drava Ptuj, 

d. d., ki je zadolženo za čišče-

nje in košenje potoka Krka, 

ogledal tudi podžupan občine 

Juršinci Alojz Herga. »Že dru-

ge poplave v tednu dni bi se 

namreč dalo preprečiti, če bi 

bile brežine potoka primer-

no vzdrževane. Neuradno se 

namreč govori, da se v poto-

ku ne sme kositi trava zaradi 

redke vrste ptice, ki domnev-

no gnezdi tukaj v poletnih 
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